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»Dovolj tovornjakov, 
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Ljudje, ki živijo ob prometno zelo obremenjeni južni vpadnici proti Ptuju (Ormoška, Spuhlja), so siti tovornega prometa. 
Nezadovoljstvo so v nedeljo zvečer izrazili s protestnim shodom. Zbralo se jih je okrog 250, na prehodu za pešce so 
protestno prečkali cesto in s tem ovirali promet. Več na straneh 2 in 3.
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Kot nam je namreč pojasnil mladi 
investitor, je na upravno enoto po-
dal vlogo za upravno takso za izdajo 
gradbenega dovoljenja, saj si name-
rava zgraditi stanovanjsko hišo. Mla-
di investitor je moral za omenjeno 
takso plačati okoli 280 evrov. A če bi 
imel otroke, bi bil plačila takse skoraj 
v celoti oproščen, mu je prijazno po-
jasnila uslužbenka. “Takšna razlika 
se mi ne zdi pravična. Tudi sam sem 
mlad in si nekoč želim ustvariti druži-
no, a samo zaradi tega, ker še nimam 
otrok, moram plačati toliko več,” je 
dejal bralec.

Za pojasnila smo se obrnili na ptu-
jsko upravno enoto. V. d. načelnice 
Darka Valent je povedala, da plače-
vanje upravnih taks za dokumente 
in dejanja v upravnih in drugih jav-
nopravnih zadevah pri upravnih or-
ganih ureja Zakon o upravnih taksah 
(ZUT). »Skladno s tem zakonom se 
obračunava tudi znesek upravne ta-
kse za dovoljenje za gradnjo, in sicer 
je vlagatelj zahteve za izdajo dovo-
ljenja za gradnjo zavezanec za pla-
čilo takse po tarifni številki 1 ZUT za 
vlogo (4,50 EUR) in po tarifni številki 
40 za dovoljenje za gradnjo (znesek 
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Upravna taksa za izdajo 
gradbenega dovoljenja:

• če znaša vrednost objekta do 13.000 evrov: 54,40 evra
• če znaša vrednost objekta 13.000 evrov: 136 evrov + 0,01 % od 

vrednosti objekta nad 13.000 evrov do 42.000 evrov
• če znaša vrednost objekta 42.000 evrov: 271,80 evra + 0,01 % od 

vrednosti objekta nad 42.000 evrov do 420.000 evrov
• če znaša vrednost objekta 420.000 evrov: 724,90 evra + 0,01 % 

od vrednosti objekta nad 420.000 evrov
Upravna taksa za gradnjo nezahtevnega objekta ne glede na 

njegovo vrednost znaša 18,20 evra.

Ptuj � Krajani zahtevajo zmanjšanje prometne obremenitve in gradnjo južne obvoznice

»Dovolj tovornjakov, hočemo 
Krajani Budine, Spuhlje in Zabovcev, ki živijo ob prometno zelo obremenjenih glavnih regionalnih cestah Zavrč–Ptuj 
protestnega shoda. Zbralo se jih je okrog 250, na prehodu za pešce so protestno prečkali cesto in s tem ovirali promet.

Kot smo poročali, se za delo po-
tegujejo tri podjetja: Javne službe 
(JS) Ptuj, koprski Makro 5 v partner-
stvu z ljubljanskim KPL in Cestno 
podjetje Ptuj (CPP). Najugodnejšo 
ponudbo je predložilo podjetje JS 
Ptuj v partnerstvu z družbo Hermes 
GP iz Dornave v vrednosti 4,5 milijo-
na evrov. Drugi ptujski gradbinec, ki 
sodeluje na razpisu, CPP, je predložil 
najdražjo ponudbo v vrednosti 6,5 
milijona evrov. Vrednost ponudbe 
podjetij Makro 5 in KPL znaša dob-
rih pet milijonov evrov. Čeprav je od 
javnega odpiranja ponudb minilo že 
več kot mesec dni, pa MO Ptuj ponu-
dnika, ki bi prevzel izvedbo del na tr-
žnici, še ni izbrala. Slišati je, da naj bi 
se vodstvo občine nagibalo k oddaji 
notranjega (in house) naročila pod-
jetjema, v katerih je občina lastnica 
oz. solastnica: Javnim službam Ptuj 
in Komunalnemu podjetju (KP) Ptuj. 
Z odgovori na vprašanja, kaj se do-
gaja z razpisom, so v kabinetu župa-
na MO Ptuj Mirana Senčarja skopi. 
Pojasnili so samo, da komisija še ni 
končala izbirnega postopka.

Ena ponudba 
nepopolna, drugi dve 
presegata investicijsko 
vrednost

Komisija je med postopkom 
ugotovila, da je ponudba JS Ptuj 
zaradi manjkajočega žiga na meni-

ci za bančno garancijo nepopolna. 
Na menici je podpis direktorja, ne 
pa tudi žig podjetja. Ponudbi pre-
ostalih dveh podjetij presegata in-
vesticijsko vrednost in v proračunu 
zagotovljena sredstva za projekt. 
V vrednosti, kot sta bili predloženi, 
ju naročnik ne sme izbrati, lahko se 
pogaja o znižanju cene. Klopčič ok-
rog tržnice še naprej ostaja tesno 
zavit in zavozlan. Direktor JS Ptuj 
Alen Hodnik pravi, da se je pozani-
mal na banki in da naj bi bila meni-
ca, čeprav je samo podpisana, ne 
pa tudi ožigosana, veljavna. V igri za 
pridobitev dela so zaenkrat formal-
no še vsi trije ponudniki, čeprav naj 

bi po neuradnih informacijah vzpo-
redno že tekel postopek, da bi delo 
brez razpisa, z neposredno oddajo, 
zaupali dvema ptujskim občinskima 
podjetjema.

Prejudiciranje o 
neuspešnosti razpisa

Nekdanji ptujski župan, danes 
mestni svetnik, Štefan Čelan, je v 
komunikaciji z mestnimi svetniki 
in javnostjo sicer nekoliko pohitel 
in še nekončani razpis označil za 
neuspešen. Ponovno je poudaril, 
da tržnice ne bi bilo treba urejati z 
javnim denarjem, temveč na pod-

lagi javno-zasebnega partnerstva. 
Vztraja tudi pri ideji, da bi pod tržni-
co zgradili parkirno hišo. „Prostor 
bomo zabetonirali in prihodnjih 
nekaj desetletij tega ne bo nihče 
odpiral. Če kje na Ptuju, potem je 
tukaj najboljša lokacija za podzem-
na parkirna mesta. Je v srčiki stare-
ga mestnega jedra in vse institucije 
so v neposredni bližini. Ljudje vsak 
dan prihajajo po opravkih v urade 
v središču mesta,“ poudarja Čelan, 
ki se mu zdi najprimernejša rešitev, 
da dela na projektu obnove tržnice 
dobijo domači izvajalci, JS Ptuj v 
partnerstvu s KP Ptuj.

Ptuj � Projekt obnove tržnice še vedno na tehtnici

Čelan predlaga notranje naročilo
Mestna občina (MO) Ptuj o izvajalcu, ki bo izvajal dela na skoraj pet milijonov evrov težkem projektu obnove tržnice, še 
ni odločila.

Foto : Črtomir Goznik

Gradbeniki nestrpno pričakujejo odločitev vodstva ptujske občine, na katero stran se bo prevesila tehtnica in 
komu bo zaupana izvedba skoraj pet milijonov evrov težkega projekta.

Slovenija, Podravje � Koliko prihranijo mlade 
gradbenega dovoljenja

Za takso slabih 280 
otroke, skoraj nič
Na nas se je obrnil bralec (podatke hranimo v uredništvu) v zvezi s 
opozoril na neenakopravno obravnavo.

Foto: Črtomir Goznik

Budinčani, Spuhljani in Zabovčani so v nedeljo zvečer protestno prečkali prehod za pešce na Ormoški cesti, pri uvozu za Ranco. S seboj so imeli transparente, na katerih je med drugim pisalo: 
»Dovolj tovornjakov, hočemo obvoznico; Hrup stop, tovornjaki stop, vsaj eno noč bi se rad naspal; Oprostite, ne slišim vas – je preveč hrupno! Pri nas je tako vsaki dan; Hrup podnevi, hrup 
ponoči, tak da ti glava poči; Hrup mi je skisal možgane, ne odgovarjam več za svoja dejanja.«
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Njihove zahteve so jasne: siti 
so prometa, predvsem tovornega 
tranzita, ki se od meje s Hrvaško vali 
proti Ptuju. V glavnem so to vlačilci, 
ki se izogibajo plačilu cestnin, Slove-
nija pa je samo prehodna država, ki 
jo prečkajo na svoji poti. »Po dana-
šnjem shodu se vidi, da imajo ljudje 
resnično tega dovolj. Nočejo več 
živeti v teh nemogočih razmerah. 
Želimo, da se čim prej zgradi obvo-
znica in se nam v skladu z ustavo 
zagotovi osnovne bivalne pogoj, to 
je živeti v zdravem okolju. Ministr-
stvo za okolje bi moralo za to pos-
krbeti, ne pa da nas pri tem ovira. 
Menim, da oni zadeve sploh še niso 
pogledali s te plati. Zato jih vabimo, 
da pridejo in se sami prepričajo o 
razmerah, v kakršnih živimo,« je po 
dobro uro trajajočem protestu na 
Ormoški cesti povedala vodja civilne 
iniciative Sergeja Puppis Freebairn. 
»Južna obvoznica je že 20 let samo 
risba na papirju. Ni umeščena v pro-
storske načrte države, to pa zato, 
ker majhen del prečka območje Na-
ture 2000. Ministrstvo za okolje se o 
umeščanju ceste v Naturo tako dol-

go ne želi pogovarjati, dokler se ne 
prepričajo, da so izčrpane vse druge 
možnosti za umestitev ceste v oko-
lje. Ampak: severna obvoznica bi v 
vsakem primeru pripeljala promet 
v mesto in na Puhov most. V tujini, 
v razvitem svetu, s katerim se tako 
radi primerjamo, usmerjajo promet 
izven mest. Zato ne vem, zakaj bi mi 
sami sebi usmerili promet v mesto. 
Druge alternative kot južna obvozni-
ca ni. Prej bomo dosegli konsenz, da 
je to za prebivalce dobro, se usedli 
za mizo in pognali postopke, za kate-
re pa vemo, da so dolgotrajni, boljše 
bo. Politiki se ukvarjajo sami s svoji-
mi problemi. Ne vidijo pa, v kakšni 
stiski so ljudje. Z današnjim protes-
tom smo zelo zadovoljni. Ocenjuje-
mo, da je bilo vsaj 250 ljudi. Kot dobi-
vamo informacije, se nam jih bo prid-
ružilo še več. Postavili smo spletno 
stran www.ptujskaobvoznica.com, 
na kateri objavljamo vse informacije 
o naših aktivnostih in dokumente, 
ki jih pridobivamo. Aktivnosti bomo 
stopnjevali. Saga o ptujski obvozni-
ci se kot jara kača vleče že od leta 
1997. Želimo, da se izdela terminski 

plan izgradnje južne obvoznice: kdaj 
bo umeščena v prostor, kdaj se bodo 
začela dela in kdaj bo cesta zgrajena. 
Pričakujemo, da bo to največ v roku 
dveh, treh let in ne pet ali deset ali pa 
za nedoločen čas,« je dodala Puppis 
Freebairnova.

Senčar ta teden 
pričakuje ukrepanje

Krajanom se je na protestu prid-
ružil župan mestne občine Ptuj Mi-
ran Senčar: »Prizadevanja civilne 
iniciative podpiram in jih razumem. 
Vlada, okoljsko in infrastrukturno 
ministrstvo nas ne jemljejo resno: ne 
mestne občine Ptuj in ne vseh dru-
gih županov spodnjega Ptujskega 
polja ob trasi bodoče ceste. Upam, 
da bodo samoorganiziranje krajanov 
vzeli resno. Jasno je, da so bivalne 
razmere ob cesti nemogoče in da bi 
ljudje radi vedeli, kdaj se bo območje 
prometno razbremenilo. Menim, da 
ni smiselno, da se zaustavlja obnova 
Ormoške ceste in ceste skozi Spuh-
ljo. Četudi država takoj obljubi južno 
obvoznico, bi lahko do njene izgra-
dnje preteklo še nadaljnjih deset 
let. Zaradi prometne obremenitve je 
prav, da je zagotovljeno za prome-
tno varnost, kar bi z obnovljeno ces-
to zagotovo pridobili. Predlagam, 
da se ta cesta obnovi, protestno jo 
lahko zapremo tudi takrat, ko bo 
obnovljena. Menim, da bi bilo nesmi-
selno in škoda zaustaviti obnovo re-
gionalke, ki jo je napovedala država. 
Hkrati naj se izvajajo in stopnjujejo 
zahteve za izgradnjo obvoznice.« 
Župan Senčar je prepričan, da bi prav 
te dni bilo treba strniti vrste, stop-
njevati pritisk proti državi in da bi še 
ta teden, pred volitvami, s pritiskom 
javnosti pripeljali odgovorne na Ptuj. 
»Če ne bodo prišli iz vladne strani, pa 
bomo v četrtek, petek povabili njiho-
ve konkurente.«

obvoznico!«
in Ormož–Ptuj, so se v nedeljo po 21. uri v Budini udeležili 

Foto: Črtomir Goznik

Ljudje, ki živijo ob prometno zelo obremenjeni južni vpadnici 
proti Ptuju (Ormoška, Spuhlja), so siti tovornega prometa. 
»Tovornjaki so tako glasni, da se na dvorišču ne slišimo. Za-
radi hrupa ne odpiramo oken, zaradi teže tovornjakov občuti-
mo tresljaje – po hiši zažvenketa steklo. Promet je tako gost, 
da se s svojih dvorišč komajda uspemo vključiti na cesto. To 
je res nevzdržno.« Meritve hrupa naj bi pokazale izmerjenih 
75 decibelov, priporočilo EU za normalno življenje pa da je do 
največ 45 decibelov.

Foto: Črtomir Goznik

Mlade družine so med drugim v celoti oproščene plačila upravne takse 
za izdajo gradbenega dovoljenja.

»Ministrstvo me je s številnimi 
postopki prisililo, da sem skorajda 
opustil proizvodnjo. S 417 zaposle-
nih sem prišel na 12 sodelavcev in 
sodelavk. Kljub temu še vedno pro-
izvajamo najkakovostnejšo volno. 
Kljub okrnjeni proizvodnji pa pro-
stori podjetja Albin Promotion ne 
samevajo. Naš cilj je, da jih oddamo 
kakovostnim najemnikom. Del pro-
storov je obnovil moj avstrijski prija-
telj, na območje nekdanje tekstilne 
tovarne naj bi prišla tudi velenjski 
krovec in srbsko proizvodno podje-
tje,« je napovedal Albin Brencl. Tudi 
županja Darinka Fakin je potrdila, da 

se cona prebuja. »Občina si je priza-
devala, da bi cona ponovno oživela. 
Kupila je zemljišča in ves čas skušala 
koga pridobiti; čeprav na prvi pogled 
morda lokacija ni privlačna, smo od 
avtoceste oddaljeni le 10 kilometrov. 
Žal v času krize nismo bili dovolj 
uspešni. Sedaj so se angažirali tudi 
domačini, tako da nam je s skupnimi 
močmi uspelo pridobiti investitorje,« 
je dejala. Eden izmed večjih investi-
torjev je družinsko avstrijsko podje-
tje Metallbau Wilhelmer oziroma pri 
nas registrirano kot W-metal TecH, 
ki se ukvarja s kovinarstvom in klju-
čavničarstvom. »Že sedaj so obnovili 

velik del poslopja nekdanje tekstilne 
tovarne, v prihodnosti načrtujejo iz-
gradnjo novega poslopja v coni,« je 
dodala županja.

Za ureditev cone okrog 
400.000 evrov 

Da bi bili pogoji v coni karseda 
dobri in bi s tem pridobili še več 
podjetnikov in obrtnikov, je občini 
uspelo pridobiti tudi sredstva za 
ureditev industrijske cone. Skupna 
vrednost projekta je malenkost več 
kot 400.000 evrov z vključenim DDV. 
Od tega bo ministrstvo za gospodar-

stvo prispevalo 65.770 evrov, občina 
72.347 evrov, največji delež 263.080 
evrov bo fi nanciral evropski sklad za 
regionalni razvoj.

Do cone že sedaj vodi asfaltirana 
dostopna pot, urejena je kanalizaci-
ja odpadnih voda na vseh parcelah. 
Opremiti jo je treba še z vodovodnim 
in telekomunikacijskim omrežjem. 
Do konca prihodnjega leta, ko naj bi 
se projekt končal, je predvidena še 
izgradnja cest znotraj cone z javno 
razsvetljavo in betonsko ograjo, ki 
bo ločevala poslovno cono od pre-
ostalega dela naselja. Za možnost 
gradnje objektov na parcelah po-
slovne cone načrtujejo tudi presta-
vitev daljnovoda, ki prečka parcele.

Industrija in kultura z 
roko v roki

Območje na Bregu naj bi z leti 
postalo preplet kulture in industrije. 
»Občina Majšperk načrtuje odkup 
stavbe ob cesti in stavbe, kjer je že 
danes galerija. Želimo urediti muzej, 
kjer bi bile predstavljene zbirke, ki 
jih imamo v občini, vendar še nima-
jo pravega prostora. To pomeni, da 
bomo sredstva, ki jih bomo dobili 
od prodaje stavb, vložili v ureditev 
muzeja in kulturno-industrijskega 
kompleksa, katerega zametke lahko 
vidimo že danes,« je še dodala Faki-
nova.

Majšperk � Industrijska cona Breg

Čas za nove investitorje in nove ideje
Naselje Breg pri Majšperku je bilo s Tovarno volnenih izdelkov in obutvenim velikanom Planika nekdaj industrijski biser 
Haloz in Spodnjega Podravja. Po propadu podjetij in potem, ko se je Mark Metal iz Majšperka lani preselil na Ptuj, je zaze-
vala velika luknja. A letošnjo pomladno sonce je prineslo žarek gospodarskega optimizma tudi na Breg.

Foto: Mojca Vtič

Izvedeli smo, da naj bi z novo gospodarsko zgodbo zaživela tudi stavba nekdanje Planike. »Prodajni proces je v 
zaključni fazi,« so sporočili iz NLB. 

družine pri upravni taksi za izdajo 

evrov, če bi imel 
plačilom upravne takse za izdajo gradbenega dovoljenja ter nas 

je odvisen od vrednosti objekta). 
Taksne oprostitve ureja 21. do 28.a 
člen ZUT. Investitor, ki prosi za 
oprostitev plačila takse za izdajo 
dovoljenja za gradnjo, ker gre za 
mlado družino, je plačila oproščen, 
v kolikor upravni organ ugotovi, da 
so izpolnjeni pogoji iz tarifne števil-
ke 40 ZUT.« Kot smo še izvedeli, so 
plačila takse oproščene mlade dru-
žine, ki rešujejo svoj stanovanjski 
problem. Za mlado družino se, kot 
pojasnjujejo, šteje družina z vsaj 
enim otrokom, v kateri nobeden 

od staršev ni star več kot 30 let ne 
glede na starost otrok, oziroma 35 
let in še noben otrok ni šoloobve-
zen. Šteje starost, dopolnjena v 
letu, v katerem so vložili zahtevek.

In koliko mlade družine iz tega 
naslova dejansko prihranijo? Od 54 
do celo več kot 700 evrov, odvisno 
od vrednosti objekta. Medtem ko 
plačila vloge za izdajo gradbenega 
dovoljenja v višini 4,50 evra ter od-
ločbe v višini 18,10 evra niso opro-
ščene.

Foto: Črtomir Goznik

Vodja civilne iniciative Sergeja Puppis Freebairn
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O razvoju občine pričajo številni 
projekti, ki jih v Staršah tudi letos na-
črtujejo brez zadolževanja. »Končali 
smo enega izmed večjih gradbenih 
projektov v občini, to je izgradnja 
kanalizacije, in smo ena izmed red-
kih občin, ki ima kar 95 % priključenih 
gospodinjstev na kanalizacijo,« je 
izpostavil župan Bojan Kirbiš. Ker je 
gradnja kanalizacije posegla v kako-
vost cestne infrastrukture, bo v leto-
šnjem letu občina pozornost name-
nila njeni obnovi. »Ob tem bomo as-
faltirali cesto Marjeta – do Loškega 
mosta, uredili bomo ponikalnice, ki 
bodo odvajale meteorne vode. Ob-
novili smo javno razsvetljavo, tako 
da sedaj privarčujemo 70 % energi-
je.« Urejena infrastruktura je eden 
izmed temeljev gospodarstva. In ta 
se razvija tudi v Staršah. »Komunal-
no bomo opremili osem hektarjev 
zemljišč v Zlatoličju, kjer bo industrij-
ska cona Starše. Ocenjujemo, da se 
bo odprlo vsaj 200 novih delovnih 

torek � 29. maja 20184 Podravje

Starše � Občinski praznik

Občina projekte pelje brez zadolževanja
Z občinskim praznikom v Staršah se spominjajo upora starševskih kmetov grofu Herbersteinu v 17. stoletju. In tudi danes se zdi, da Občina Starše uspešno 
kljubuje izzivom, saj s premišljenimi investicijami skrbi za urejeno okolje, infrastrukturo in dobro počutje občanov ter razvoj občine.

Foto: Mojca Vtič

 Župan Bojan Kirbiš

„Neformalni stiki med ljudmi so v 
resnici tisto, kar nam lahko pomaga 
stvari reševati hitreje. Na kreativ-
nih združenjih se rojevajo številne 
ideje, iz katerih se napaja turizem. 
Dejstvo je, da se takšnih dogodkov, 
kot je Zajtrk na Dravi, udeležujejo 
ljudje, ki jim ni vseeno. To je dober 
temelj, na podlagi katerega lahko 
gradimo ideje, ki bodo Ptuj dvignile 
v turističnem smislu,“ je dejala Ka-

tja Ertl iz Zavoda za turizem Ptuj. 
Nadejajo se, da bo sezona še uspe-
šnejša od lanske. Sodeč po obisku 
TIC-a je bilo v času prvomajskih pra-
znikov več obiskovalcev kot lani, 
preostale statistične podatke še 
obdelujejo.

O številnih za turizem pomemb-
nih temah so govorili tisti, ki so 
zajtrkovali v idiličnem ambientu 
Ptujskega jezera. Gre za projekt, ki 

je, kot je pojasnila koordinatorica 
Špela Težak, nastal z namenom po-
vezovanja. Tokrat so izpostavili tri 
teme; situacijo v domačem turizmu 
na terenu, partnerstvo v projektu 
The Guerilla Experiment, v sklopu 
katerega bo prvi konec tedna v 
juniju na Ptuju potekal The Sunset 
Momentum in pomen povezovanja 
za razvoj destinacije.

Ptuj � Druženje tistih, ki krojijo turistično zgodbo

Zajtrk na Dravi
Drugo leto zapored je bil organiziran simpatičen dogodek Zajtrk na Dravi, ki povezuje 
deležnike ptujskega turizma.

Foto: Črtomir Goznik

Idiličen ambient na Ranci je ponujal številne možnosti za izmenjavo idej, izkušenj in predlogov. 

Občinski svetniki so soglasno 
potrdili sklep, da bo Občina Žeta-
le kot članica pristopila k Vinarski 
zadrugi Haloze. Župan Žetal Anton 
Butolen je pojasnil, da so vabilo 
prejeli že ob ustanovitvi zadruge, 
marca 2016: »Takrat smo malo po-
čakali, da bi videli, kako se bo stvar 
razvijala. Ocenjujemo, da je zadru-
ga delo zastavila dobro in da je zas-
tavljen projekt dober za celotne 
Haloze. V zadrugi so že nekateri 
naši občani, občina želi v Vukovi 
domačiji urediti manjšo vinoteko, 
morda pozneje, če bo uspelo, še 
v Pušnikovi domačiji. Mislim, da 
bomo z zadrugo lahko dobro sode-
lovali, letna članarina bo minimalni 
strošek.«

Vinorodni podokoliš Haloze za-
jema občine Cirkulane, Majšperk, 
Makole, Podlehnik, Videm, Zavrč 
in Žetale. V Lokalni akcijski skupi-
ni Haloze so pojasnili, da so bile k 
ustanovitvi oz. kasnejšemu vstopu 
v članstvo povabljene vse naštete 
občine, in dodali: »Člani zadruge so 
sprejeli tudi sklep, da imajo občine 
enega predstavnika v upravnem 

odboru zadruge, ki ga same izvo-
lijo. S tem želimo doseči, da bi bili 
razvojni programi občin in zadruge 
povezani. Na javnih razpisih za pri-
dobivanje razvojnih sredstev za ra-
zvoj vinogradništva v Halozah pa, 
da občine in zadruga tesno sode-
lujejo.« Zadruga trenutno združuje 
31 vinogradnikov oz. vinarjev (ti 
skupno obdelujejo več kot četrtino 
od skupno okoli 800 hektarjev vi-
nogradov v haloškem vinorodnem 
podokolišu) ter občini Majšperk in 
Videm.

Namesto kanalizacije 
čistilne naprave

Na žetalski občini so se odločili, 
da bodo prvič v zgodovini objavili 
javni razpis za sofi nanciranje malih 
komunalnih čistilnih naprav. Ta ve-
lja le za stanovanjske objekte izven 
območja, kjer je že zgrajena kanali-
zacija ali čistilna naprava, in za na-
prave velikosti do 50 populacijskih 
ekvivalentov (lahko torej ali za po-
samezno ali za več gospodinjstev 
skupaj). Pomoč bo veljala tako za 

zamenjavo obstoječih greznic kot 
za novogradnje, vendar bodo upra-
vičenci za proračunska sredstva 
lahko kandidirali le enkrat. Delež 
sofi nanciranja bo znašal do 50 % 
upravičenih stroškov (to so nakup, 
montaža in prvi zagon z nastavi-
tvijo parametrov, ne pa tudi DDV), 
vendar ne več kot 1.400 evrov na 
stanovanjski objekt.

Na voljo bo 10.000 evrov; razpis 
bo odprt do porabe teh sredstev, 
vendar najkasneje do 19. oktobra. 
Dodatne informacije je mogoče 
pridobiti na občini. Žetalski župan 
je razložil, da so sredstva zagotovili 
na proračunski postavki za gradnjo 
kanalizacije: »Ugotovili smo, da 
tistega dela kanalizacije, ki smo ga 
imeli v načrtu, letos ne bomo mogli 
narediti.« Povedal je, da bo male či-
stilne naprave v občini potrebovala 
večina gospodinjstev: »V načrtu 
smo sicer imeli nekaj manjših sku-
pnih čistilnih naprav, a zdaj za to 
primernih razpisov ni. Vse ostalo bi 
pa tako ali tako morale biti indivi-
dualne naprave.«

Žetale � Z 18. redne seje občinskega sveta

Dva velika koraka
Žetalski občinski svet se je na zadnji seji seznanil s številnimi poročili ter predvsem 
zaradi spremenjene zakonodaje obravnaval več odlokov in pravilnikov, a je v resni-
ci sprejel le dve zares pomembni odločitvi.

STARŠE

mest.« V občini načrtujejo še uredi-
tev vodovoda. »Cilj je, da povežemo 
obstoječe primarne vode – iz Prepolj 
proti Zlatoličju ter iz Zlatoličja proti 
Staršam. Potem bomo dobili krožno 
zaključeno celoto.«

Letos je občina uskladila dogovor 
z ministrstvom za okolje in prostor 
glede protipoplavne varnosti. »Prip-
ravili smo idejno zasnovo, nadaljeva-
li naj bi oni in projekt zaključili do leta 

2020 ali 2021. Za zdaj imamo le idejni 
projekt in njihove obljube,« je priznal 
župan, ki si želi podpore države tudi 
pri izgradnji mostu čez reko Dravo, 
ki je občini obljubljen že 50 let. Je pa 
občini uspelo z republiškim stano-
vanjskim skladom skleniti dogovor, 
da poiščejo partnerja, ki bi dvorcu v 
Staršah dal nove vsebine, občina pa 
namerava v bližini dvorca zgraditi 
večgeneracijski center in dom za sta-
rostnike.

V Staršah se spogledujejo tudi s 
turizmom. »Občina se je odločila za 
nakup kmečke hiše, v kateri je bil 
rojen kmet, ki je bil vodilni pri upo-
ru zoper grofa Herbersteina, ves čas 
urejamo pločnike in kolesarske poti, 
sodelujemo v projektu izgradnje žič-
nice čez Dravo za kolesarje in poho-
dnike, prav tako smo del projekta iz-
gradnje kolesarske steze od Avstrije 
do Hrvaške. Skupaj z Občino Kidriče-

vo smo pristopili tudi k ureditvi wake 
parka in naravnega kopališčav gra-
moznici Pleterje,« je povedal župan.

V Staršah te dni ne obeležuje-
jo le občinskega praznika, temveč 
tudi 210-letnico šolstva. »Učencem 
in staršem nudimo kar se da visok 
standard z urejeno infrastrukturo 
kot tudi s sofi nanciranjem različnih 
dejavnosti, tako da se je ustvarilo so-
žitje med občino in šolo.« Medtem 
ko je matična osnovna šola v Staršah 
obnovljena, dozidana in energetsko 
urejena, učenci v podružnični osnov-
ni šoli Marjeta še čakajo na nove 
učilnice. V nove šolske klopi bodo 
lahko predvidoma sedli prihodnje 
leto, nove prostore bodo dobili tudi 
vrtčevski otroci. »Odločili smo se za 
gradnjo nove podružnične šole. Pri-
dobivanje dokumentacije je v zak-
ljučni fazi.«

Foto: Črtomir Goznik

Občani Žetal so za sofi nanciranje malih komunalnih čistilnih naprav že izkazali interes.
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V minulem letu so v cirkulanski 
občini uresničili vse, kar so si zadali v 
načrtu razvojnih programov. Župan 
Janez Jurgec je pojasnil, da so zaradi 
infrastrukturne podhranjenosti vse 
od ustanovitve samostojne občine 
veliko vlagali v ceste: »Ob ustanovitvi 
naše občine smo imeli še 40, 50 kilo-
metrov makadamskih cest, nekatere 
že asfaltirane ceste so bile dotrajane. 
V naši občini je 135 kilometrov kate-
goriziranih javnih poti in občinskih 
cest, v dvanajstih letih smo jih po-
sodobili več kot 70 kilometrov, torej 
več kot polovico.«

Pripravili so projekte za sanacije 
številnih plazov, trenutno jih je v ob-
čini evidentiranih še 57. V preteklem 
letu so kupili senčila in uredili nad-

strešek pri vrtcu ter na zdravstve-
nem domu zamenjali stavbno po-
hištvo. Župan je dejal, da se trudijo 
vsa področja urejati karseda sproti, a 
opomnil, da ne štejejo le investicije: 
»Vsako leto ob božiču obiščemo vse 
občane, starejše od 80 let. Že nekaj 
let pripravljamo ponovoletna sreča-
nja s podjetniki, političnimi stranka-
mi, vaškimi odbori ... Tudi to je po-
membno.«

Župan je priznal, da se je pred-
vsem malim občinam v tej fi nančni 
perspektivi težko dokopati do evrop-
skega denarja: »Sredstva so na voljo 
predvsem za t. i. mehke projekte, o 
katerih se včasih sicer veliko govori, 
a gre v resnici za zelo majhne vsote.« 
Kljub temu je občini uspelo pridobiti 

evropska sredstva za razširitev obr-
tno-poslovne cone v Dolanah, kjer 
bodo do konca septembra uredili 
vso komunalno infrastrukturo. Žu-
pan je poudaril, da gre za izjemno 
pomemben projekt: »Obetamo si ne-
kaj novih delovnih mest, pa tudi višje 
prihodke.«

Priselitev bo vse več
Na občini so nedavno uspeli v 

prizadevanjih, da bi v Cirkulanah 
zdravnika imeli vseh pet in ne le tri 
delovne dni v tednu kot doslej; pod-
pis pogodbe pričakujejo prihodnji 
mesec. Na razpisu Lokalne akcijske 
skupine Haloze so uspeli s projektom 
Kul-gib, s katerim bodo v stari cirku-
lanski večnamenski dvorani uredili 

certifi cirano kuhinjo, ob dvorani pa 
fi tnes na prostem. V poletnih mese-
cih pričakujejo še rezultate Interreg 
razpisa, na katerega so se s sloven-
skimi in hrvaškimi občinami prijavili s 
projektom čezmejnega kolesarskega 
parka Halo, si za bike.

Župan Jurgec je poudaril, da šte-
vilo prebivalcev v občini ne upada: 
»Marsikdo se priseli k nam, tudi iz 

drugih držav. Po ureditvi poslovno-
-obrtne cone bo takih priselitev še 
več, zato v Cirkulanah že načrtujemo 
dva stanovanjska bloka s po šestimi 
stanovanji. Po optimističnem sce-
nariju bi z javno-zasebnim partner-
stvom projekt lahko uresničili v letu 
ali dveh.« Sklenil je, da zamisli za 
prihodnost ne manjka: »Predvsem 
so pri nas zelo dejavna društva, ved-

no znova prihajajo kakšne ideje. Z 
gotovostjo lahko trdim, da smo v 12 
letih naredili več kot prej v 40, 50 le-
tih. Takšnega napredka gotovo ne bi 
bilo, če ne bi bili samostojna občina. 
Prepričan sem, da je kljub včasih čr-
nim pogledom prihodnost naše obči-
ne svetla.«

Cirkulane � Enajsti občinski praznik

V ducatu let postorili več kot prej v pol stoletja
Leta 2006 se je Občina Cirkulane izločila iz nekdanje velike gorišniške občine. Ob občinskem prazniku smo se z županom Cirkulan Janezom Jurgecem ozrli 
na pretekle dosežke, predvsem pa skušali pokukati v prihodnost. Kaže, da bo svetla.

Foto: ČG

Župan Janez Jurgec vabi na osrednjo občinsko proslavo, ki bo ta petek, 1. junija, ob 18. uri v večnamenski turistič-
no-prireditveni dvorani v Cirkulanah.

Sveti Tomaž � Varnost in vpis v vrtec

Varnost dobra, vpis se povečuje
Občina Sv. Tomaž je relativno varna občina, kažejo poročila policistov in redarjev. Lani je izstopalo več kršitev javnega 
reda in miru, a je bilo manj kriminalitete in prometnih nesreč, manj je bilo tudi glob. V tomaževskem vrtcu so zadovoljni 
z vpisom otrok, saj se iz leta v leto povečuje.

Foto: KŠ

Starši so pogostokrat parkirali na avtobusni postaji pri šoli, zdaj vedno manj.

V občini Sv. Tomaž je bilo lani 22 
kršitev javnega reda in miru, kar je 
več kot leto poprej, ko jih je bilo 11. 
Za skoraj 22 odstotkov je bilo manj 
kriminalitete, saj so zabeležili 18 
kaznivih dejanj, v letu 2016 23. Med 
kaznivimi dejanji je največ tatvin 
in poškodovanj tujih stvari, sledijo 
kršitve zoper zakonsko zvezo, dru-
žino in mladino, kjer so obravnavali 
dve nasilji v družini, nasilništvo in 
zanemarjanje mladoletne osebe, je 
na zadnji občinski seji povedal vodja 

policijskega okoliša Aleš Meško. Poli-
cisti redno obiskujejo žrtve nasilja v 
družini in preverjajo, ali so se stvari 
izboljšale in ali še obstaja sum nasilja.

Starejši so tarča tatvin
»V obdobju zadnjih let se na ob-

močju konstantno pojavljajo osebe, 
ki iščejo svoje žrtve predvsem pri 
starejši populaciji, ki jih zamotijo, 
medtem pa izvedejo tatvine denar-
ja,« je dejal Meško in dodal, da oško-
dovanci to opazijo šele čez kakšen 
dan, zato storilce težje najdejo. Ker 
je bilo največ tatvin in poškodovanj 
v vaseh Pršetinci, Koračice, Savci in 
Sv. Tomaž, so bili policisti v teh vaseh 
večkrat prisotni, tudi v nočnem času.

Kar se tiče prometne varnosti, se 
je tako število prometnih nesreč kot 
udeležencev v primerjavi z letom 
2016 zmanjšalo. Lani se je zgodilo 
šest prometnih nesreč brez smrtne-
ga izida, leto prej dve več. Pet oseb 
je bilo lažje telesno poškodovanih, 
štiri se niso poškodovale. Najpogo-
stejša vzroka za prometne nesre-
če sta bila neprilagojena hitrost in 
nepravilna smer vožnje, eden od 
povzročiteljev je vozil pijan. »Stopnja 
alkoholiziranosti je bila 2,92 grama 
alkohola na kilogram krvi,« je dejal 
Meško in dodal, da je to nad sloven-
skim povprečjem.

Kazni zaradi kršitev cestnoprome-
tnih predpisov je bilo lani nekoliko 
manj kot leta 2016, izdali so 28 plačil-
nih nalogov in štiri elektronske pla-
čilne naloge, manj je bilo tudi težjih 
prekrškarjev. Vodja redarske službe 

pri skupni občinski upravi Spodnje-
ga Podravja Robert Brkič je potrdil, 
da je bilo stanje prometne varnosti 
lani v občini ugodno, zato niso izrekli 
ostrejših ukrepov. Izdali so devet pi-
snih opozoril, največ zaradi uporabe 
mobilnih telefonov med vožnjo in 
nepravilnega parkiranja, predvsem 
na avtobusni postaji pri šoli. A se je 
stanje izboljšalo, saj starši bolj pazi-
jo, kako in kje otroci izstopijo iz avto-
mobila, ko jih pripeljejo v šolo.

Vedno več otrok v vrtcu
S številom vpisanih otrok v vrtec 

so zadovoljni tako na šoli kot tudi 
na občini. Leta 2013/2014 se je v vr-
tec vpisalo 57 otrok, nato je številka 
skoraj vsako leto naraščala, v nasled-
njem šolskem letu 2018/2019 bo vr-
tec obiskovalo kar 87 otrok. Ravna-
teljica Irma Murad je dejala, da bodo 
otroci v petih oddelkih. Svetniki so 
odobrili povečanje normativa za dva 
otroka v štirih od petih oddelkov: v 
obeh oddelkih prvega starostnega 
obdobja, v kombiniranem oddelku 
in v heterogenem oddelku drugega 
starostnega obdobja.

Iz občinskega proračuna bodo 
ponovno fi nancirali folkloro in pev-
ski zbor, podali pa so tudi soglasje 
k podaljšanemu občasnemu obrato-
valnemu času vrtca, ki bo po potrebi 
odprt do 16.45, zjutraj se odpira ob 
5.15. Svetniki so tudi sprejeli znižanje 
plačila staršev za vrtec v času pole-
tnih počitnic v višini 50 %, če bo otrok 
odsoten en mesec. 

Vpisi otrok v 
vrtec pri OŠ 
Sveti Tomaž
Šolsko leto Število otrok
2018/19 87
2017/18 81
2016/17 73
2015/16 59
2014/15 60
2013/14 57

Vir: OŠ Sv. Tomaž
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»Večina kmetij pri pridelavi hrane 
zaradi naših specifik – majhnosti in 
terena – ne more biti konkurenčnih. 
Zato so dopolnilne dejavnosti silno 
pomembne za preživetje,« je povedal 
predsednik Kmetijsko-gozdarske 
zbornice Slovenije Cvetko Zupančič. 
Tako imamo v Sloveniji okrog 5.000 
kmetij, ki imajo registriranih približno 
13.000 dopolnilnih dejavnosti. »Cilj 
dopolnilnih dejavnosti je ohranjanje 
delovnih mest na podeželju. Čeprav 
večina Slovencev živi na podeželju, 
se vijejo dolge kolone proti mestom. 
Zakaj? Ker na podeželju ni zadovolji-
vih delovnih mest. Treba je ustvariti 
pogoje. Stabilno kmetijstvo omogoča 
stabilno podeželje,« je prepričan. Da 
sta zakonodaja in administracija srž 
problema, je prepričan tudi Milan Biz-
jan, predsednik strokovnega odbora 
za dopolnilne dejavnosti pri KGZS, ki 
je tudi sam nosilec dopolnilne dejav-
nosti. »Strokovno pomoč nam nudijo 
svetovalne službe. Kmetje namreč 
težko spremljamo zakonodajo, ki se 
vse prevečkrat spreminja. Ob tem 
smo premalo udeleženi pri razpravah, 
pravila in zakone sprejemajo tisti, ki 
jih ne uporabljajo. Pomagajte nam, da 
bodo pravilniki čim boljši,« je pozval.

Predstavnica kmetijskega mini-
strstva Marjeta Bizjak je odgovori-
la, da se na ministrstvu zadnja leta 
intenzivno ukvarjajo z dopolnilnimi 
dejavnostmi. »Razširili smo nabor do-
polnilnih dejavnosti glede na potrebe 
terena. Strinjam se, da zakonodajo 
preveč spreminjamo, vendar do spre-
memb prihaja zaradi pobud s terena. 
Sedaj spremembe uredbe pripravlja-
mo že tri leta in nedavno so bile spre-
jete na vladi. Kar pa tiče obdavčitev, 
tu imam v mislih predvsem pavšal, 
zadeve še niso pripravljene. Najprej 
moramo določiti, kaj je kmetija, kdo 
je kmet in nato slediti temu. Za zdaj 
je zadeva takšna, kakršna je.« Ta od-
govor potrjuje slišano na okrogli mizi, 
da ko je treba predpisati obveznosti 
za nosilce dopolnilnih dejavnosti, je 
regulatorni sistem hiter in učinko-
vit, ko pa je treba istim dejavnostim 
priboriti boniteto, pa je vse preveč 
birokratskih zapletov. Sicer pa ima 
politika pomembno vlogo pri razvoju 
kmetijstva.

»Do pred dveh let nas 
nihče ni povohal«

»Ukvarjamo se s prirejo in 

Slovenija, Podravje � Posvet o dopolnilnih dejavnostih na kmetijah

»Politika naj nas ne uči peči kruha. Omo
nam naj, da ga bomo lahko.«
Število kmetij na Slovenskem se iz leta v leto zmanjšuje, v letih 2013–2016 je ta delež znašal 3,4 %. Eden izmed razlogov za negativen trend je zagotovo premajhna 
velikost slovenskih kmetij daleč pod evropskim povprečjem, pa tudi razmere za kmetovanje so otežene. Rešitev mnogi vidijo v dopolnilnih dejavnostih.

»Kmečke gospodinje znajo speči in pripraviti toliko dobrega. A si izdelkov ne upajo dati v prodajo, ker se bojijo zakonskih osnov, inšpektorjev.«

Dolga leta si je ptujska občina 
prizadevala urediti OPPN za obmo-
čje Panorame. Po številnih zapletih 
so zdaj tik pred tem, da to idejo 
realizirajo in na enem najlepših gri-
čev na Ptuju dovolijo gradnjo novih 
stanovanjskih enot. Območje se bo 
sicer urejalo etapno, bo pa s spreje-
tjem predloga dopuščena možnost 
individualne stanovanjske gradnje. 
„V prostor se umeščajo možnosti 

za gradnjo okrog 120 stanovanjskih 
enot, s čimer mesto tudi na tem po-
dročju odgovarja na povečan interes 
ter s tem zmanjšuje tveganje za pre-
seljevanje družin v okoliške občine. 
Z dopolnjenim odlokom se rešuje 
zaplet okoli urejanja javnih cest na 
območju tako, da se enakomerno 
posega v krajne robove zemljišč ob-
stoječih lastnikov, s tem pa uvelja-
vlja kompromisna rešitev vključno z 

omejevanjem prometa na načrtova-
ni cesti,“ so pojasnili na MO Ptuj.

A tudi rešitev, ki so jo ponudili tok-
rat, za nekatere lastnike zemljišč na 
tem območju ni sprejemljiva. Svoje 
pripombe na vse rešitve je namreč 
podajala tudi javnost. Le nekajkrat 
se je v tem mandatu zgodilo, da se 
je seje mestnega sveta udeležila šte-
vilčna skupina občanov. Tokrat jih je 
na sejo prišlo približno deset, velika 
večina v podporo predlaganemu 
osnutku.

Nekateri zadovoljni, 
drugi ne

Na podlagi sklepov aprilske seje 
je pripravljavec OPPN pripravil do-
datne variante in izdelal novo reši-
tev poteka trase ceste. Pred majsko 
sejo so imeli na občini sestanek tudi 
z investitorji OPPN in pripomboda-
jalci. Predlagan je bil nov prometni 
režim, ki po mnenju predstavnikov 
občine predstavlja kompromisno 
rešitev. Župan MO Ptuj Miran Senčar 
je opomnil, da z novo cesto rešujejo 
dolgoletno problematiko stanoval-
cev Panorame. „Želja lastnikov je dol-

ga leta bila, da se cesta asfaltira, če-
sar pa ZVKD ne dovoli, zato imajo te-
žave z vzdrževanjem, pluženjem ...“ 
je pripomnil župan.

Za ureditev infrastrukture na tem 
območju so si stanovalci dejansko 
prizadevali več desetletij. „Živimo 
sredi mesta, pa se vozimo po maka-
damski cesti, nimamo kanalizacije, o 
optiki lahko samo sanjamo, ob de-
ževju nam odnese polovico ceste. 
Občina bi za ta denar, ki ga je name-
nila za vzdrževanje, lahko vsaj trikrat 
to asfaltirala. Mi smo sledili zahte-
vam občine. Na začetku sem tudi 
sam bil proti tej povezovalni cesti, 
še zdaj mi ni v interesu, da se gradi, 
ampak ker so takšne zahteve stro-
ke, sem moral pristati, drugo nam ni 
pristalo. Vesel sem, da so to sprejeli 
in da se bo infrastruktura končno 
uredila,“ je po seji povedal Andrej 
Vidovič, eden izmed lastnikov hiše in 
zemljišč na tem območju. Tudi Peter 
Alič, ki na Panorami živi že polnih 40 
let, je zadovoljen, da bo na tem ob-
močju končno dopuščena gradnja. 
Kot pravi, je pravilno, da se prome-
tni problematiki posveti pozornost. 
„Jasno je, da nihče ne želi imeti ces-

Cesta bo od hiše oddaljena štiri metre
V sprejetem osnutku OPPN je potrjena nova prometna ureditev. 

Zapisani so tudi pogoji in omejitve vožnje po tej cesti. V novo za-
risani trasi je cesta od obstoječega objekta družine Krapša na Pa-
norami, kjer imajo prenočišča, po trditvah občine oddaljena med 
4,09 in 4,7 metra. Nova predlagana idejna rešitev je bila za večino 
mestnih svetnikov sprejemljiva, osnutek je potrdilo kar 23 svetni-
kov, trije niso glasovali, proti je bila le svetnica Miša Pušenjak.

So pa na občini Krapševim ponudili, da fi nancirajo izdelavo 
OPPN za njihovo stavbno zemljišče, saj imajo interes na eni izmed 
njihovih parcel. Tja namreč želijo preseliti vodohran. „Z vrha Pa-
norame bi ga preselili in omogočili uporabo zemljišča za potrebe 
arheološkega park, če bo to potrebno,“ je pojasnil župan Miran 
Senčar.

Ptuj, Panorama � Osnutek OPPN za gradnjo 120 novih stanovanjskih enot sprejet

Zaradi Panorame bodo prijavo podali na protikoru
Grič na Panorami bo očitno že prav kmalu zelo gosto poseljen. Svet MO Ptuj je potrdil osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN), v nasledn
pognali. Je pa trasa ceste, ki bo tekla po griču, za nekatere, tudi po spremembah v novem, potrjenem osnutku, sporna.

Na Panorami bodo že kmalu na veliko gradili.
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Vpisi v osnovno šolo za novo 
šolsko leto potekajo februarja, 
najmanj tri mesece pred začetkom 
pouka šola izda prvošolcem potrdi-
lo o šolanju. Starši morajo v prvi ra-
zred osnovne šole vpisati otroke, ki 
bodo v koledarskem letu, v katerem 
bodo začeli obiskovati šolo, dopol-
nili starost šest let. Če se odločijo 
drugače in želijo začetek šolanja 
odložiti, morajo imeti razlog za to.

Tako kot bi načeloma morali ar-
gumentirati odločitev za izbiro šole 
izven šolskega okoliša, v katerem 
prebivajo. A ker je dogovor med 
ravnatelji ptujskih šol tak, da se 
lahko starši odločajo samostojno, 
njihove želje (po navadi) odobrijo. 
Je pa to tudi razlog, da so imeli na 
nekaterih šolah nekajkrat težave z 
oblikovanjem oddelkov. Letos, kot 
kaže, kakšnih večjih težav pri tem 
ne bo. Največji problem je imela 
pred začetkom tekočega šolskega 
leta OŠ Breg. Trenutno imajo le 23 
prvošolcev in en oddelek. Stanje za 
prihodnje šolsko leto je bistveno 
ugodnejše, saj je vpisanih 38 prvo-
šolcev, kar napoveduje oblikovanje 
dveh oddelkov. Na šoli je v tekočem 
šolskem letu skupaj 285 učencev. 
„Pouk v letošnjem letu zaključuje 30 
učencev, tako da se nam v prihod-
njem letu nekoliko poveča število 
učencev. Z vpisom smo zadovoljni, 
čeprav smo imeli po evidenčnih po-
datkih še nekoliko več možnih učen-

cev. Žalosti nas še vedno prisotno 
mnenje v okolju, da je reka Drava 
nepremostljiva ovira, ki onemogoča 
miselni preskok, da je možen tudi 
vpis učencev z levega brega Drave 
na OŠ Breg, čeprav so ponekod od-
delki zapolnjeni že do maksimuma,“ 
pravi ravnatelj Milan Fakin. 

Na OŠ Ljudski vrt imajo že vrsto 
let povsem drugačne „težave“. 
Jeseni bodo imeli ponovno tri od-
delke prvošolcev. „Trenutno je 
številka 845 učencev na matični in 
podružnični šoli skupaj. Od tega je 
80 devetošolcev skupaj na obeh 
šolah. Jeseni prihaja 79 prvošolcev 

na matično šolo (trije oddelki) in 22 
na podružnico. Na matični šoli smo 
morali zavrniti nekaj prosilcev iz 
drugih okolišev zaradi prevelikega 
števila. Torej bo naslednje šolsko 
leto na šoli 21 učencev več kot le-
tošnje,“ pojasnjuje ravnateljica Ta-
tjana Vaupotič Zemljič.

Tri prvošolce manj bodo, kot 
kaže, imeli v prihodnjem šolskem 
letu na OŠ Mladika. V letošnjem šol-
skem letu je na šoli 47 prvošolcev, 
v naslednjem jih je trenutno vpisa-
nih 44. Ravnatelj Bogomir Širovnik 
sicer še vidi nekaj možnosti za spre-
membe: „Po izkušnjah zadnjih let 
se število prvošolčkov do začetka 
novega šolskega leta še malo spre-
meni, saj se mlade družine zaradi 
zaposlitev staršev večkrat selijo. 
Na srečo v zadnjem obdobju selitve 
potekajo tudi v Ptuj. Z vpisom smo 
zadovoljni, veseli bi bili še kakšnega 
prvošolčka več.“

Zadovoljni z vpisom so tudi na 
OŠ Olge Meglič. V šolskem letu 
2017/2018 je 346 osnovnošolcev. 
Oblikovali so dva oddelka prvošol-
cev, v katerih je 54 otrok. Po bese-
dah ravnateljice Helene Ocvirk, bo 
v prihodnjem šolskem letu ta šte-
vilka nekoliko manjša, in sicer 47. A 
bistvenih sprememb ne bo, tudi v 
prihodnje bo delo potekalo v dveh 
oddelkih novincev.
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V oči v poročilu policijske posta-
je Ormož pade visoko povečanje 
predpisanih kazni zaradi kršitev 
cestno-prometnih predpisov. Leta 
2016 je bilo tovrstnih kršitev 120, 
leta 2017 pa kar 411, kar pomeni, da 
gre za 243-odstotno povišanje. Vod-
ja policijskega okoliša Kristijan Dog-
ša je dejal, da je ta številka višja tako 
zaradi njihove večje prisotnosti na 
terenu kot tudi večjega tranzitnega 
prometa. Prav slednji se je na podla-
gi opažanj občanov na državni ces-

ti povečal, po oceni župana Jurija 
Borka kar za 17 %, kar pomeni okrog 
107.000 tovornjakov. Občani so po-
trdili, da občutijo povečanje prome-
ta in da tovornjakarji po glavni cesti 
vozijo prehitro.

Hitrost vožnje v Obrežu 
in na Grabah

Nekaj debate na občinski seji je 
bilo glede omejitev hitrosti v Obre-
žu in na Grabah, kjer so prestavili ta-

blo za začetek naselja in je pogosto 
postavljen radar. Policist Dogša je 
obrazložil, da so na policijsko po-
stajo dobili pisma občanov Obreža, 
da vozila preveč divjajo in da zah-
tevajo večkratno prisotnost poli-
cistov. Prav zaradi tovrstnih pritožb 
so policisti na tej cesti od Ormoža 
proti Središču ob Dravi večkrat 
prisotni. Borko je pojasnil, da jim 
je po večkratnem poskušanju pri 
Direkciji za infrastrukturo uspelo, 
da se hitrost, razen pri avtobusnih 

postajah, v Obrežu dvigne na 70 
km/h. Na Grabah pa so na podlagi 
pobud krajanov tablo za začetek 
naselja postavili na pravo mesto in 
s tem je zdaj tam omejitev 50 km/h 
in ni možnosti, da bi se omejitev hi-
trosti dvignila na 70 km/h. Prav tam 
so policisti zdaj z radarjem pogosto 
prisotni.

Število migrantov se 
povečuje

Lani je bilo 129 kršitev predpisov, 
ki urejajo javni red in mir ter sploš-
no varnost ljudi in premoženja, kar 
pomeni, da se je število kršitev v 
primerjavi z letom 2016 povečalo za 
72 odstotkov. »To je le zaradi ilegal-
nih prebežnikov, ni bilo povečanja 
števila drugih kršitev, kar se pa tiče 
leta 2018, mislim, da bomo kmalu 
presegli leto 2017. Ilegalni prehodi 
se namreč zadnjih 14 dni dogajajo 
vsaki dan. Niso velike skupine, do 
10, ampak vsakodnevno. Večino 
jih dobimo v Godenincih, Obrežu, 
na Grabah ali v Šalovcih,« je dejal 
Kristjan Dogša in dodal, da občani 
dobro sodelujejo s policijo in prijav-
ljajo nelegalne prestope.

Središče ob Dravi � O trendih varnostnih pojavov

Več nezakonitih prehodov in kazni
V lanskem letu je v občini Središče ob Dravi naraslo število nezakonitih prehodov meje, manj je bilo tatvin, prometnih 
nesreč in udeležencev, zaradi kršitev cestnoprometnih predpisov pa so izdali veliko več plačilnih nalogov kot v letu 2016.

Foto: KŠ

Tovornjakov je na glavni cesti v občini Središče ob Dravi vedno več.

Ptuj � Vsi bi bili veseli še kakega prvošolčka

Koliko prvošolcev bo v 
prihajajočem šolskem letu?
Čez dobre tri mesece bodo šestletniki prvič sedli v šolske klopi. Stanje prijav je zdaj več ali manj jasno: na vseh ptujskih 
šolah je število novincev primerljivo lanskoletnemu. Posebej zadovoljni so lahko na OŠ Breg, kjer bodo v prihodnjem 
šolskem letu ponovno imeli dva oddelka prvošolcev. A kot pravijo, še vedno imajo rezerve ...

Foto: Črtomir Goznik

Število prvošolcev bo primerljivo letošnjemu. Najbolj se veselijo pre-
cejšnjega povečanja števila novincev na OŠ Breg, kjer jih bo septembra 
15 več kot trenutno.ogoči 

donosnost, saj je povprečna 

Foto: Črtomir Goznik 

upcijsko komisijo
njih mesecih bodo sprejeli še predlog in stroji se bodo lahko 

Foto: Črtomir Goznik

te pred svojim nosom, tudi Krapše-
vi ne, a kaj ko vsaka hiša potrebuje 
cestni dovoz, tudi Krapševi. Tudi oni 
bodo prodajali gradbene parcele,“ 
še dodaja Alič. Pobuda za omejitev 
cestnega prometa tovornih vozil po 
cesti mimo Krapševe domačije se 
mu zato zdi optimalna rešitev.

S Krapševimi niso našli 
kompromisne rešitve

Še vedno pa ni sprejemljiva za 
družino Krapša, s katero občini in 
pripravljavcem OPPN ni uspelo najti 
skupnega jezika. Cesta je po mnenju 
Krapševih, ki imajo na Panorami pre-
cej zemljišč, še vedno preblizu objek-
ta, v katerem so prenočišča, kar jim 
ne ustreza. „Povezovalna cesta ni 
funkcionalna,“ je prepričana Metka 
Gutschi, ki trdi, da bo pri objektu nje-
ne mame še večji problem, saj da bo 
cesta od hiše oddaljena le en meter. 
Zaradi vsega navedenega in številnih 
drugih po njenem mnenju spornih 
postopkovnih napak je zaključila 
z besedami, da se s to zadevo od-
pravlja na protikorupcijsko komisijo.

predelavo mleka. Do časa izpred dveh let 
nas nihče niti povohal ni. Politika je bila 
tista, ki je spremenila zakon, ki je uvedla 
prehrambno shemo v zavodih, kar pomeni, 
da je politika tista, ki kroji prihodnost 
kmetijstva. Zato naj bodo zakonske osnove 
takšne, da bomo lahko delali,« je dejal Mar-
ko Vogelnik, kmet in nosilec dopolnilnih de-
javnosti. Obregnil se je tudi ob administraci-
jo. »Štirje smo zaposleni na kmetiji, od tega 
se eden ukvarja samo z administracijo, to je 
grozljivo. Naj nas politika ne uči peči kruha, 
zakoni pa naj bodo takšni, da ga bomo lah-
ko.« Dodal je, da kmetje nimajo časa brati 
zakonov in podzakonskih aktov in da naj 
to nalogo obveščanja kmetov prevzamejo 
kmetijski svetovalci. »Dober kmet je izobra-
žen kmet. Ob tem vedno malce pokritizi-
ram tudi kmečke žene. Čuda dobrih stvari 
znajo speči, vendar si jih ne upajo dati na 
trg. Zakaj ne? Ker se bojijo zakonskih osnov, 
inšpektorjev. Zakaj? Ker ne poznamo vseh 
aktov. Stvar politike je tudi, da poišče ne-
lojalno konkurenco, poenostavi davčno 
politiko, tako da bomo enkrat letno plačali 
svoj davek državi.« Glede dela inšpektorjev 
je Cvetko Zupančič še dodal: »Problem in-
špekcije je, da se ne aktivira, da bi izločila 
neregistrirane špekulante, temveč da nad-
zoruje tiste, ki so registrirani.«

Kdaj bodo kmetje 
spoštovani

Na okrogli mizi, ki je bila organizirana 
v okviru Dobrot slovenskih kmetij, so se 
vprašali tudi, kako izboljšati status oziroma 
ugled kmeta v družbi. »Spoštovani bomo, 
ko bodo vsi državljani umaknili iz besednja-
ka besedo kmet, ko jo uporabljajo kot žaljiv-
ko. Naše delo je res povezano s smradom 
ali z vonjem po živini, vendar če želiš hrano 
pridelati, je to sestavni del tega,« je odgo-
voril kmet Marko Vogelnik. Tudi na ministr-
stvu se zavedajo, da je poklic oziroma delo 
kmeta premalo cenjeno. Prepričani so, da 
se to sedaj že spreminja, ker potrošniki bolj 
cenijo hrano in ker se temu področju tudi 
v izobraževanju daje večji poudarek. Ude-
leženci so še predlagali, da bi morala vsaka 
šola ali vrtec otroke peljati na kmetijo in jim 
razložiti, od kod prideta kruh in mleko. »Vse 
imamo v svojih rokah,« je bilo še slišati.
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Priznanja so podelili na binko-
štno nedeljo na Grabah, nato se 
je razstava in pokušina hladetine 
in prezvuršta preselila na lokacijo 
središke oljarne. »Ocenili smo 11 iz-
delkov, ki so prišli iz različnih kon-
cev Slovenije in tudi Medžimurja, 
prav zato je bila tudi njihova pest-
rost raznolika. Na splošno lahko 
govorimo o dobri kakovosti izdel-
kov. Za tlačenko je pomembno, da 

izberemo kakovostne sestavine. 
Mesnega dela mora biti več kot 
polovica, se pa mora lepo vezati z 
naravno želatino,« je dejala predse-
dnica strokovne komisije Irena Kos 
iz Kmetijsko-gozdarskega zavoda 
Celje. Podelili so dve zlati priznanji, 
pet srebrnih in eno bronasto ter tri 
priznanja za sodelovanje. Zlato pri-
znanje in naziv naj prezvuršt je po 
izboru komisije potrošnikov prejela 

Pridelava mesa na kmetiji Koroša 
iz Križevcev pri Ljutomeru. Preje-
mnica zlatega priznanja po izboru 
komisije je bila tudi domačinka Re-
nata Požgan Bubek iz Godenincev. 
Letošnji dogodek v novi podobi, 
poimenovan »Okusi starih časov, 
hladetina in prezvuršt dobra kot 
nekoč«, so pripravili sočasno z dir-
ko starodobnih motociklov.

Središče ob Dravi � Okusi starih časov

Nekoč so vedeli, kaj je dobro
V okviru praznika hladetine in prezvuršta na Grabah v občini Središče ob Dravi sta stro-
kovna in potrošniška komisija ocenili enajst prezvurštov. Letos je bila prireditev na Gra-
bah ter prvič v Oljarni in mešalnici Središče ob Dravi.

Fo
to

: U
M

Sveti Urban je zavetnik grozdja, 
vina, vinogradnikov, viničarjev in 
vinogradov, prav poseben pomen 

ima za haloške vinogradnike. V DVS 
Haloze so leta 2007 Mestno občino 
Maribor zaprosili za potomko najsta-

rejše trte z Lenta in jo tudi dobili. Pri 
sveti Ani so jo posadili prav na urba-
novo nedeljo istega leta. Predsednik 
haloškega vinogradniško-sadjarske-
ga društva Edi Hojnik je pojasnil, da 
datum ni bil naključno izbran: »V Ve-
likem Vrhu je stala Urbanova cerkev, 
ki je bila kasneje porušena in požga-
na, a se je oltar sveta Urbana ohranil. 
Obnovljenega so tisti dan postavili v 
Anino cerkev in ga blagoslovili.« Vse 
odtlej Strabolšak pohodnike vabi 
tudi na urbanovo.

Pred petimi leti so pri sveti Ani 
zasadili učni vinograd društva, v ka-
terim raste kar 33 različnih sort trte. 
Vinograd nameravajo v društvu tudi 
registrirati, da bodo svoje vino lahko 
prodajali. V društvu je trenutno več 
kot dvesto članov, vsako leto medse 
sprejmejo nekaj novih nadobudne-
žev.

Cirkulane � Vinogradnikov dan pri sveti Ani

Poklon svetemu Urbanu
V Društvu vinogradnikov in sadjarjev (DVS) Haloze in Turističnem društvu Cirkulane so v 
čast zavetniku Urbanu pri cerkvi svete Ane nad Borlom pripravili Vinogradnikov dan. Mašo 
za vinogradnike je daroval dekan Emil Drev.

Foto: EM

Sveti maši v Anini cerkvi je sledilo še druženje ob malici.

Biotehniška šola ŠC Ptuj v spo-
mladanskem času, sočasno s prire-
ditvijo Dobrote slovenskih kmetij, 
vsako leto pripravi dan odprtih 
vrat. Doslej so goste večinoma va-
bili na Turnišče, kjer imajo šolsko 
posestvo. Letos so večino dogod-
kov preselili na drugo lokacijo, kjer 
dijaki in učitelji delajo; v šolski dom 
Grajenščak. „S tem dogodkom se 
šola predstavi navzven. Pokažemo, 
kaj delamo in s čim se ukvarjamo. 
Letos smo posebej ponosni, saj šo-
lanje zaključujejo prvi gastronomi 
in hotelirji. Svoje zaključne naloge 
so predstavili ravno na šolskem 

posestvu na Grajenščaku,“ pravi 
Marjan Horvat, ravnatelj Biotehni-
ške šole ŠC Ptuj. V četrtek so medse 
povabili potencialne delodajalce, ki 
so jim razkazali šolski vinograd in 
sadovnjak. V petek so izpeljali prak-
tični prikaz dela v nasadih, pripra-
vili so tudi prav poseben dogodek, 
Vino pripoveduje. Ob dnevu od-
prtih vrat so na Turniščah ponudili 
tudi možnost jahanja konj.

Da je pri njih pestro celo leto in 
da dela nikakor ne zmanjka, doka-
zujejo tudi statistični podatki. Dijaki 
skupaj z mentorji obdelujejo 8000 
trt in pridelajo okrog 10 tisoč litrov 

vina. Pridelajo 20–30 ton sadja, od-
visno od pogojev. Del sadja nameni-
jo za izdelavo soka, nekaj za sušene 
krhlje. Zraven svojega kletarijo tudi 
vino Civis, ki je protokolarno vino 
Mestne občine Ptuj. Pridelujejo pre-
cej poljščin, vzgajajo dišavnice, pro-
dajajo sadike, zdravilne rastline ... 
Kar nekaj izdelkov ponujajo v Šolski 
štacuni. Letos šolo obiskuje 207 di-
jakov, v prihodnjem šolskem letu si 
želijo čim več novincev, ki jim bodo, 
kot pravi ravnatelj, z veseljem pre-
našali znanje iz različnih področij.

Ptuj � Biotehniška šola ŠC Ptuj

Dela in znanja ne zmanjka
Ogromno raznolikega praktičnega znanja si v času šolanja pridobijo dijaki Biotehniške 
šole ŠC Ptuj. Delček tega predstavijo na vsakoletni pomladni prireditvi. Letos so jo izpeljali 
na dveh lokacijah, na obeh so odlično prikazali, s čim vse se ukvarjajo. 

Dolga in mrzla zima na vinski trti 
ni pustila negativnih posledic, vsaj 
na legah, primernih za trto. »Če je 
zima ostra, potem je načeloma manj 
možnosti za razvoj bolezni oidija 
oz. pepelaste plesni. Če smo imeli 
infekcijo s to boleznijo že prejšnje 
leto, je velika verjetnost, da se bole-
zen pojavi tudi letos,« je izpostavil. 
Nizke temperature, nato pa višje 
temperature v aprilu, torej v fazi, ko 
je trta začela odganjati, so ustvarile 
odlične pogoje za pršico. »Tako smo 
letos zasledili močnejše napade prši-
ce šiškarice. Sedaj zatiranje pršice z 
žveplom ni več smiselno, tistim, ki so 
zatiranje zamudili, pa priporočamo, 
da v okviru zelenih del odstranijo na-
padene liste. Sicer pa večjega vpliva 
na pridelek pršica nima,« je pojasnil.

Kot omenjeno so sedaj odlični po-
goji za razvoj peronospore, s katero 
lahko imajo letos glede na vremen-
ske razmere vinogradniki po oceni 
Reberniška precej težav. »Priporo-
čamo, da so vinogradniki pozorni 
pri pregledih, namreč to bolezen se 

zatira preventivno. Če se pojavijo olj-
ni madeži, je to znak, da je infekcija 
bolezni prisotna, takrat je škroplje-
nje urgentno. Vinogradniki že vedo, 
da je največja nevarnost peronospo-
re v fazi cvetenja in po cvetenju. Če 
vinogradniki na kabernikih opazijo 
belkasti oprh, ki je prav tako znak 
peronospore, potem je treba vinsko 
trto nemudoma zaščititi s sistemski-
mi kurativnimi pripravki.«

Vinogradniki v teh dneh oziroma 
v teh mesecih nimajo opravka le 
z zatiranjem bolezni, temveč tudi 
z vlaganjem v žico, z zelenimi deli 
in oskrbo tal. »Dobra oskrba tal je 
pomemben faktor pri vinski letini. 
V vertikalnih nasadih priporočamo 
mulčenje vsake druge vrste. Ob tem 
je pomembno, da uničujemo plevel 
pod trto, da je manj možnosti za 
razvoj bolezni.« Možnosti za razvoj 
bolezni zmanjšujejo tudi kakovostno 
opravljena zelena dela. »To pome-
ni, da moramo odstraniti odvečne 
poganjke na rezniku ali na starem 
lesu. Če tega ne naredimo, potem 

je več možnosti za razvoj bolezni in 
rodni nastavki za naslednje leto so 
bistveno slabši. Pomembno je či-
ščenje odvečnih mladic na šparonu 
pri dvošparonski vzgoji, medtem 
ko pri enošparonski to načeloma ni 
potrebno. Ugotavljamo, da imamo v 
zadnjih letih več sončnih dni, tako je 
dozorevanje bistveno boljše.«

Medtem ko je sedaj obilo dela 
v vinogradu, ga je nekoliko manj v 
kleteh, predvsem zaradi odličnega 
lanskega vinskega letnika. »Vina so 
stabilna in zdrava, saj je bilo grozdje 
lani izjemno zdravo. Moramo pa pa-
ziti na higieno in ob dvigu tempera-
tur v kleteh predvsem na prisotnost 
žvepla, ki vino ščiti pred oksidacijo. 
Pomembno je, da kisik – zrak nima 
dostopa do vina. Bliža se tudi čas 
polnitev. Priporočamo, da do junija 
ali vsaj v juniju vino, razen poseb-
nih linij, ustekleničimo, ker ima nato 
vino čas, da v steklenici lepo zazori,« 
je o nalogah vinogradnikov in kletar-
jev še povedal Rebernišek.

Podravje � Začela se je sezona del v vinogradu

Nestanovitno vreme ustvarja 
idealne pogoje za razvoj bolezni
Nestanovitno vreme v tem mesecu je ustvarilo idealne pogoje za razvoj bolezni, predvsem 
peronospore, na vinski trti, opozarja Andrej Rebernišek, specialist za vinogradništvo in sad-
jarstvo, in svetuje: »Če še nismo opravili prvega škropljenja, ga bo treba nujno opraviti.«

Foto: Črtomir Goznik

Foto: Črtomir Goznik

Biotehniška šola ŠC Ptuj ima dve posestvi; na Turniščah in Grajenščaku.
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5. SD
Ivan Zadravec, SD, VO 2: »Na rav-

ni države sem prepričan, da je treba 
večje napore usmeriti v pogoje za us-
tanavljanje inkubatorjev start-up za-
gonskih podjetij. V okviru inkubator-
jev bi bila nudena pomoč pri najemu 
prostorov, vzpostavitvi proizvodnje, 
mentorstvu, svetovanju, logistični 
podpori, računovodstvu, pridobiva-
nju nepovratnih sredstev. Še posebej 
so tukaj mišljeni mladi. Preko inku-
batorjev bi lažje razvili svoje ideje in 
produkte ter se zaposlili, s tem bi se 
vračali v domači kraj. Naloga države bi bila, da sofi nancira ustanavljanje in 
delovanje takšnih inkubatorjev. Na ravni volilnega okraja, v katerem kandidi-
ram, si bom prizadeval za izgradnjo kolesarske transverzale (Italija, Avstrija, 
Slovenija) ter lokalnih krakov kolesarskih stez po naših treh občinah (Or-
mož, Središče ob Dravi, Sveti Tomaž). Hkrati je ob kolesarskih stezah treba 
zgraditi polnilne točke za avtodome. Prav tako bi podprl projekte izgradnje 
rastlinjakov za pridelavo vrtnin ob vrtinah tople vode (Hardek, Vičanci, Vu-
zmetinci). Če bi se izkazal interes zasebnih investitorjev za izgradnjo term, 
bi se šlo tudi v to smer.«

Karmen Kolarič, SD, VO 9: »Slovensko šolstvo potrebuje pametno nadgra-
dnjo, da bo sposobno razvijati osebnosti, talente, znanja in kompetence za 
21. stoletje. Ljudi je treba motivirati in spodbujati za sistematično vseživljenj-
sko učenje, da osvojimo drugačna znanja in veščine, ki jih bomo potrebovali 

6. Gibanje Zedinjena Slovenija (ZSI)
Andreja Kovačec Vezjak, ZSI, VO 2: 

»Zavzemala se bom za vzpostavitev 
učinkovitega obrambno-varnostnega 
sistema (uvedbo obveznega vojaške-
ga usposabljanja za potrebe Sloveni-
je: za stalni sestav, civilno zaščito, po-
licijo, dostop do zdravstvenih storitev 
v razumnem roku, brez privilegijev, 
ter strog nadzor odtekanja denarja 
od zavarovalnic do zdravstva. Na po-
dročju sociale pa za ustrezna razmerja 
med delom –100 %, pokojnino –80 % in 
socialno pomočjo –40 % z dodatki ter 
postavitev plačilne discipline na vseh področjih v gospodarstvu. V volilnem 
okraju, kjer kandidiram, bom podprla naslednje projekte: ustvarjanje pogo-
jev za podjetništvo v ormoški regiji, ki samo po sebi vpliva na zmanjšanje 
brezposelnosti in s tem na odseljevanje mladih, gospodarsko okrevanje 
podeželja, tehnološki razvoj pridelave, obnovitev in povečanje trajnih nasa-
dov, rastlinjakov in ponovno uvedbo slovenskih avtohtonih semen in rastlin, 
čisti zrak in zdravo pitno vodo za vse, koriščenje obnovljivih virov energije 
ter izvedbo projekta obnove in ponovne železniške povezave s slovenskim, 
hrvaškim in madžarskim železniškim omrežjem.« 

Lara Štrokaj, Levica, VO 9: »Levi-
ca bo povečala fi nanciranje znanosti 
in raziskovanja na 1 % BDP do konca 
mandata, kar bo omogočilo zaposlo-
vanje mladih inovatorjev v znanosti, 
tehnologiji in gospodarstvu ter pre-
prečilo beg možganov, ki je posebej 
pereč v naših krajih. Povezovanje 
podjetij v verige bo zagotovilo večjo 
dodano vrednost končnim izdelkom, 
preoblikovanje verige TUŠ v zadrugo 
v lasti dobaviteljev ter porabnikov 
pa omogočilo dostop do kakovostne 

domače hrane po dostojni ceni. SDH moramo preoblikovati v organ za 
upravljanje podjetij, ne za njihovo razprodajo. V občinah 9. VO podpiram 
nadaljnje vlaganje v infrastrukturne projekte. Pomembno je tudi povečanje 
mreže javnih prevozov in kolesarskih poti. Posebej podpiram delovanje dru-
štev (kultura, šport), medgeneracijskega sožitja in humanitarnih dejavnosti. 
S sanacijo stavb in dodelitvijo stanovanj mladim družinam in družinam pod 
pragom revščine si bomo kot družba povrnili kanček dostojanstva.«

Boštjan Koražija, Levica, VO 10: 
»Gospodarstvo v dobro človeka, živa-
li in narave je moje osnovno vodilo, 
zato bom podprl vse ukrepe, ki bodo 
k temu pripomogli. Socialno podje-
tništvo in zadružništvo (prehramb-
na samooskrba, stanovanjski fond) 
ter gospodarske grozde moramo 
konkretneje spodbujati. Potrebujemo 
stabilno fi nanciranje raziskovalno-izo-
braževalnih ustanov za razvoj produk-
tov in tehnologij, vzporedno moramo 
ohranjati in razvijati demokratični nad-
zor nad učinki novih tehnologij na po-
dročju zasebnosti, avtonomije in človekovega dostojanstva.

Obnova, nadgradnja in urejanje novih kapacitet javno dostopne infra-
strukture, investicije v fond javnih neprofi tnih stanovanj, večplastne prilago-
ditve na podnebne spremembe, energetska sanacija javnih objektov, skrb 
za mestni drevesni fond, zavetišče za živali, to so projekti, ki imajo zmeraj 
mojo podporo. Povezovanje ustvarjalcev s področja kulture ter obrti mladih 
(npr. Fürstova hiša) prepoznavam kot zelo dragoceno.«

Marjana Vidmar, Levica, VO 11: »Slovenija ima veliko naravne danosti za 
razvoj zelenega gospodarstva, ki ga 
vidim kot pogoj za dolgoročni izhod 
iz krize. Potrebna je spodbuda za de-
lovanje malih ekoloških kmetij za go-
jenje zelenjave, da bi dosegli čim višjo 
raven samooskrbe. Veliko ljudi se vra-
ča k naravi, domači hrani, to je treba 
izkoristiti s podporo majhnim turistič-
nim kmetijam. Za vse to potrebujemo 
tudi zavestno odločitev za čisto okolje 
in naravo. Dodatna sredstva moramo 
usmeriti v razvoj kadrov in raziskoval-
no dejavnost.

Podpiram projekte povezovanja javnih izobraževalno-raziskovalnih usta-
nov in lokalnega okolja. Vzorčni primer je lahko Punkt Podlehnik. Podpiram 
tudi prizadevanja občin za izboljšanje javne infrastrukture. Smiselno bi bilo 
ustanoviti lokalno banko semen za avtohtone sorte zelenjave in sadja.«

zaradi spremenjene narave dela. Vse 
to pomeni pospešena vlaganja v razi-
skave in razvoj. Želim izboljšati razme-
re mladih po končanem šolanju, med 
drugim je treba spodbujati fi nancira-
nje gospodarstva v mlade, polne zna-
nja, energije in želje, da se izkažejo ter 
dejansko uporabijo in unovčijo svoje 
pridobljeno znanje. V volilnem okraju, 
kjer kandidiram, bi podprla ureditev 
dostopnih stanovanj za vse generaci-
je – vse več državljank in državljanov, 
med njimi največ mladih in mladih dru-

žin, težje dostopa do stanovanj. Stremela bom k temu, da se zaženejo pro-
jekti za reševanje stanovanjskega problema ljudi s pomočjo gradnje cenovno 
dostopnih najemnih stanovanj po zgledu Dunaja.«

Nuška Gajšek, SD, VO 10: »Program 
SD vsebuje veliko dobrih ukrepov. 
Sama dajem prednost davčnemu pre-
strukturiranju za razbremenitev sre-
dnjega razreda. Nova davčna lestvica 
bo razbremenila plače in omogočila 
ljudem več razpoložljivega dohodka, 
ta pa večjo potrošnjo, kar bo imelo 
ugoden učinek na gospodarstvo. Moji 
napori bodo usmerjeni tudi v to, da 
Ptuju ponovno utrdimo status v regiji, 
da ne bo več pomislekov o tem, ali še 
izpolnjujemo pogoje za mestno obči-
no ali ne. To območje pestijo veliki infrastrukturni problemi, kar se kaže tudi 
ob zdajšnji zapori starega mostu. Ceste so uničene, odseki brez pločnikov so 
nevarni za pešce, predvsem za otroke, kjer predstavljajo šolske poti. Treba je 
aktivno vstopiti v odločanje glede trase obvoznice in zagotoviti, da ta ne bo 
dodatno obremenila ampak razbremenila prometne tokove na Ptuju. Ptuj je 
slovensko najstarejše mesto, zakladnica tisočletij, a kljub temu njegovi naj-
večji zakladi ležijo po kleteh, zaklenjeni v depoje, daleč od oči javnosti. Zato 
bo projekt, ki ga bom podprla, tudi ta, da zagotovimo pogoje za ureditev 
arheološkega muzeja.«

Dejan Levanič, SD, VO 11: »Zaveda-
mo se, da je dobiček podjetij osnova 
za več vlaganj v nove tehnologije, 
trge in inovativne produkte. Ni pa pri-
sotno dovolj zavedanja, da so ta do-
biček s svojim delom soustvarjali tudi 
zaposleni, zato je v sistem udeležbe 
delavcev pri dobičku vključeno bistve-
no premalo podjetij. To moramo spre-
meniti. Tukaj je ključ do boljše pro-
duktivnosti in višje dodane vrednosti. 
Povsem jasno je: če pričakujemo več 
od ljudi, moramo v ljudi več vlagati. V 

njihovo znanje, varnost, zadovoljstvo, pripadnost, motivacijo. V domači re-
giji vidim največ potenciala v turizmu in kmetijstvu. Gostje, ki bodo Slovenijo 
prepoznali kot zeleno, aktivno, zdravo destinacijo za vrhunska doživetja, 
bodo pripravljeni plačati višjo ceno. Prednost slovenskega kmetijstva je, da 
imamo dobro ohranjeno naravo ter prevladujoč model družinskega trajno-
stno naravnanega kmetijstva, na čemer lahko gradimo kakovost in višjo do-
dano vrednost. Okrepiti je treba program za celostni razvoj Haloz ter jih še 
dodatno fi nančno podkrepiti. Zavzemal se bom za čim prejšnjo določitev 
trase hitre ceste Ptuj–Ormož, ki ne bo dodatno obremenila prometnih to-
kov na Ptuju in v okolici, ter njeno izgradnjo.«
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V nedeljo bomo izbirali poslance
V nedeljo, 3. junija, bodo v 27-letni zgodovini samostojne Slovenije devete državnozborske volitve, že tretjič predčasne. V nadaljevanju predstavljamo kandidate, ki se 
za poslansko funkcijo potegujejo na območju Ptujskega in Dravskega polja, Haloz, Slovenskih goric in na ormoškem koncu. Kandidatom smo zastavili vprašanje, kateri 
gospodarski ukrep predlagajo za izboljšanje gospodarskega stanja v državi in kateri projekt bi podprli v volilnem okraju, kjer kandidarajo. Nekatere stranke in kandidati 
kljub večkratnim pozivom na vprašanja niso odgovorili, zato pri predstavitvi navajamo samo njihovo ime in priimek. Stranke oz. kandidatne liste smo razporedili po 
vrstnem redu, ki je enak razporeditvi na volilnih lističih.

1. Stranka slovenskega naroda (SSN)
Aleksander Zamuda, SSN, VO 2 in 

9: »Kot poslanec se bom zavzemal za 
celovit gospodarski in kulturni razvoj 
naše države, ne le dveh okrajev, v ka-
terih bi bil izvoljen. Moja in strankina 
prednostna naloga je zaščita ter rast 
slovenskega naroda, njegove identi-
tete in ozemeljske celovitosti. Zave-
damo se, da lahko to dosežemo edino 
z uravnoteženo gospodarsko rastjo. 
Odločno smo proti naseljevanju eko-
nomskih migrantov, ki na račun soci-
alnih pomoči siromašijo naš proračun 
ter s svojo veliko rodnostjo izpodrivajo slovenski narod. Eden izmed ključnih 
elementov enakomerne ter decentralizirane gospodarske rasti je tudi sodob-
na ter posodobljena prometna infrastruktura. Vanjo sodi tudi načrtovana 
cestna povezava Ptuj–Ormož, vendar ne kot glavna cesta z izvennivojskimi 
križanji, ki za te kraje pomeni katastrofo, kjer bo umrlo ogromno ljudi. Zato 
se bom zavzemal za prekategorizacijo v avtocesto ali pa vsaj hitro cesto, ki jo 
to območje nujno potrebuje in si jo tudi zasluži.«

Miroslav Letonja, SSN, VO 10 in 11: »SSN se bo zavzemala za izgradnjo 
gospodarske in narodne infrastrukture, ki je pogoj za hitrejši napredek na 
vseh ostalih področjih. Gospodarska prihodnost mora temeljiti na principu 
tržnega gospodarstva. V SSN se zavedamo, da je moč države odvisna od go-
spodarskih uspehov. Vstopanje tujega kapitala mora biti kontrolirano. Podpi-
ramo razvoj malega fl eksibilnega podjetništva.«

2. Piratska stranka
Barbara Repič, Piratska stranka, VO 2 
Robert Križanič, Piratska stranka, VO 9
Robert Križanič, Piratska stranka, VO 10
Žiga Urbanija, Piratska stranka, VO 11

3. Solidarnost
Klavdija Žabot, Solidarnost, VO 2: 

»Prvi ukrep bi bil, da bi na meji dosle-
dno zavrnili vso hrano, ki vsebuje os-
tanke v Sloveniji prepovedanih fi tofar-
macevtskih sredstev ali veterinarskih 
zdravil, konzervansov, dodatkov, z 
doslednim nadzorom prodaje v trgo-
vinah za preprečevanje uvoza mimo 
mejnega nadzora. Drugi ukrep, ki bi ga 
predlagala, je ciljno čiščenje zaraslih 
površin. Gre za približno 80.000 ha in 
dodatnih 5 % v zadnjih 20 letih zaraslih 
gozdnih površin, ki bi se lahko upora-

bljale za pridobivanje krme za živinorejo. S temi ukrepi bi lahko postopoma 
zmanjšali uvoz hrane za okrog 400 milijonov evrov letno (1 % BDP), ki bi ostali 
v državi, povečali samooskrbo in ustvarili okoli 20.000 delovnih mest. Glede 
na lokalne danosti je v občini Ormož mnogo možnosti za razvoj socialnega 
podjetništva (bodisi v obliki kmetij, trgovin, obrti itd.). S tem bi lahko za-
poslili tudi ranljive skupine ljudi. Drugi ukrep bi bil ureditev tržnic za prodajo 
lokalnih produktov, podprla bi projekt povečanja energetske učinkovitosti 
turističnih destinacij ter integracijo obnovljivih virov energije s ciljem znižanja 
energetskih stroškov.«

Jolanda Zagorc, Solidarnost, VO 9
Marko Vuk, Solidarnost, VO 10
Marija Moravec, Solidarnost, VO 11

4. Levica
Biserka Škrinjar, Levica, VO 2: »Če 

želimo zagotoviti gospodarski razvoj, 
bo treba izvajati projekte in gospo-
darske ukrepe, ki bodo zagotavljali 
družbeno, ekonomsko in socialno 
vključenost vseh: od mladih, da se ne 
bodo preseljevali v tujino, do starej-
ših, da bodo lahko dostojno preživljali 
svojo starost. Blaginja za vse, ne le za 
peščico. To je geslo in program Levice. 
Podprla bom vse gospodarske ukrepe 
in projekte, ki bodo zasledovali ali pri-
pomogli k doseganju teh ciljev.

Podpiram izgradnjo dvopasovnice, čeprav menim, da bi Ormožu za gospo-
darsko rast in konkurenčno prednost bolj koristila hitra cesta. Zelo podpiram 
vzpostavitev obrtno-poslovne cone. Mlade moramo pritegniti v načrtovanje 
vizije razvoja, jim prisluhniti ter omogočiti, da se njihovi idejni projekti realizi-
rajo, saj bodo tako prepoznali možnost uresničitve svojega življenja v doma-
čih krajih. Podprla bom tudi vsak trajnostno naravnan projekt, ki bi povezal 
naravne danosti z razgibano kulturno, kulinarično in splošno turistično po-
nudbo naših krajev.«
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Aleksandra Pivec, DeSUS, VO 10: 
»Slovensko gospodarstvo sloni na 
mikro in malih podjetjih, saj jih je več 
kot 99 %. Zavzela se bom za ustanovi-
tev ministrstva za malo gospodarstvo 
in za ureditev zakonodajnih okvirov 
(sprememba dohodninske lestvice in 
znižanje prispevkov), odpravo admi-
nistrativnih ovir za poenostavitev po-
slovanja, digitalno transformacijo, od-
pravo ovir ter pomoč pri internaciona-
lizaciji obrti in podjetništva, učinkovit 
sistem poklicnega izobraževanja ter 

izobraževanja odraslih, prenovo izobraževalnih sistemov, stimulacije za prev-
zemnike družinskih podjetij. Treba bo strniti vrste ptujske politike in gospo-
darstva ter Ptuju priboriti kakšno od države podprto investicijo tipa Magna. 
Za odpravljanje regionalnih neravnovesij si bom prizadevala za ustanovitev 
regij. Zavzemala se bom za ohranitev vseh regijskih inštitucij na Ptuju. Pred-
nostno se bom posvetila projektom za zagotavljanje dostojnega socialnega 
in zdravstvenega položaja prebivalcev, izgradnji neprofi tnih stanovanj za 
mlade in oskrbovanih stanovanj za starejše ter projektom za večjo možnost 
zaposlovanja vseh generacij.«

Jože Lenart, SDS, VO 9: »Sem za 
ponovno razpravo o možnostih za 
ustanovitev od šest do osem pokrajin. 
Ena od teh bi morala biti 'spodnjepod-
ravska regija' s centrom v Ptuju. Od 
začetih projektov na Ptujskem se bom 
zavzemal za nadaljevanje izgradnje 
infrastrukture za zaščito podtalnice. 
Nadaljevali bomo pobudo za gradnjo 
južne obvoznice niže Ptuja, vključno z 
novim mostom čez Dravo. Vložil bom 
vse napore v nova delovna mesta za 
mlade, da bi ostali doma, ker je s tem 
povezan ves razvoj. Da bi podjetja več investirala, bom predlagal razbreme-
nitev gospodarstva tako po fi nančni kot po administrativni plati. Treba je 
doseči tudi večjo produktivnost, spodbujati inovativnost in tehnološki razvoj 
ter odpirati nova delovna mesta z dodano vrednostjo, ki bodo zaposlenim 
prinašala visoke plače. Podjetij, ki zaposlenim delavcem prinašajo plačo, ki ne 
zadostuje niti za preživetje, ne smemo dovoliti odpirati. Predlagal bom umik 
države iz gospodarstva v podjetjih, kjer lastništvo res ni nujno potrebno. Ne 
vidim razloga za lastništvo države v podjetjih, kot sta Telekom in Petrol.«

Nuša Ferenčič, SDS, VO 10: »Eden 
izmed mojih ciljev je debirokratizacija 
države in vseh postopkov. Trenutno 
veljavnih 20.321 zakonskih, podza-
konskih predpisov duši sistem in one-
mogoča razvoj. Ukinila bi tudi davčne 
blagajne, gospodarstvo pa razbreme-
nila z znižanjem stopnje DDV na 20 
%. Za nujne življenjske potrebščine bi 
uvedla 5-odstotni davek, bi pa zviša-
la prag pavšalne obdavčitve, s čimer 
bi davčno razbremenili mikro, mini in 
srednja podjetja. Tudi plače bi razbre-

menila dela dajatev. Podpiram umestitev južne trase za hitro cesto Ptuj–Or-
mož, prav tako se bom zavzela za urejanje cestne problematike na območju 
občine Hajdina. Kmetje obdelujejo zemljo na vodovarstvenem območju, kjer 
so omejeni s selektivno možnostjo izbire pridelovanja poljščin in prenizko 
odškodnino za to. Podpiram delitev nadomestnih zemljišč kmetom in dvig 
višine odškodnine s sedanje 'de minimis' na ustrezno višino.«

Suzana Lep Šimenko, SDS, VO 11: 
»Zavzela se bom za nižjo obremeni-
tev plač, ki posledično pomeni višje 
neto plače za zaposlene, zmanjšanje 
birokracije in skrajšanje postopkov 
pri pridobivanju dovoljenj, za spre-
membo izobraževalnega sistema 
glede na potrebe gospodarstva, za 
davčne počitnice za novo nastala 
podjetja, decentralizacijo Slovenije 
in več evropskih sredstev v Spodnje 
Podravje. Na območju Haloz si želim 
nadaljevati dosedanja prizadevanja za 
posebno obravnavo tega območja, in sicer na način, da se za razvoj območja 
skozi kmetijstvo, malo gospodarstvo in turizem namenijo posebna fi nančna 
sredstva (podobno, kot je država namenila Pomurju). Na območju Dravske-
ga polja bom spodbujala razvoj gospodarstva skozi širitve obrtnih con in za 
njih potrebne infrastrukture (obvoznica Kidričevo) ter si prizadevala, da se 
v degradirana območja, kot so gramoznice, vpeljejo vsebine, ki spodbujajo 
razvoj turizma in malega gospodarstva. Podpiram spremembe prostorskih 
načrtov na tem območju, ki ne uničujejo kakovostnih kmetijskih zemljišč, in 
vse projekte, ki lahko kakorkoli pripomorejo h kakovostnejši pitni vodi na na-
šem območju.«

9. Stranka Alenke Bratušek
Milan Feguš, Stranka Alenke Bratušek, VO 2
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Ivan Bolfek, ZSI, VO 9 in 10: »Zavze-
mal se bom za vzpostavitev samostoj-
nega raziskovalnega sodno-fi nanč-
nega inštituta za revizijo lastninjenja 
vse od leta 1990 do danes, ukinitev 
zastaranja, ukinitev imunitet, za način 
kaznovanja in sojenja. Tej kraji je treba 
stopiti na prste in vsaj del pokrade-
nega vrniti državljanom, kajti tu gre 
za približno 70 milijard evrov, ki ležijo 
nekje v tujini. Kot vemo, se v MO Ptuj 
ne dogaja nič, če pa se, se aktivnosti 
začnejo le v času pred volitvami. Da 

ne pozabimo – MO Ptuj ni samo mesto Ptuj, sem spadajo tudi okoliške vasi, 
Slovenske gorice in Haloze. Zavzemal se bom, da MO Ptuj zaživi predvsem 
na področju kmetijstva in kulture. Ljudi, ki so željni delati, je treba fi nančno 
podpreti z brezobrestnimi krediti in jim zagotoviti čim lažji dostop do potreb-
ne dokumentacije. Malim in družinskim podjetjem pa omogočiti preprosto 
poslovanje kot to poznamo npr. v sosednji Avstriji – kjer plača mali kmet za 
kmečki turizem letno dajatev ne glede na to, koliko je prodal. Pozabite na 
davčne blagajne. Takoj je treba obnoviti tudi vso infrastrukturo.«

Rajko Osojnik, ZSI, VO 11: »Glede na 
to, da sem že sam upokojen, se bom 
najprej zavzemal za vzpostavitev dina-
mičnega pokojninskega sistema, ki bo 
ob pomanjkanju denarja v pokojninski 
blagajni nižal le najvišje pokojnine. 
Različni pogoji upokojitve so izrazito 
krivični do mlajših generacij upokojen-
cev, saj jim za daljšo delovno dobo iz-
računajo manjšo pokojnino. Ponovno 
je treba usposobiti in zagnati sloven-
sko industrijo, ki smo jo nekoč že imeli. 
Boril se bom za izboljšanje zakonodaje 
v prehranski verigi in za nadzor nad izvorom živil. Prepovedati je treba škodlji-
ve sestavine živil kakor tudi GSO. Našim kmetom je treba odpreti prednostne 
poti do prodajnih polic v trgovini, jim omogočiti dostop do avtohtonih semen 
ter več prodajnih kanalov do kupcev oziroma potrošnikov. Ker so na Haloze 
povsem pozabili – predvsem pa na starejše ljudi in upokojence, je nujna iz-
gradnja doma za ostarele občane na območju Haloz. To prinaša tudi nove 
zaposlitve. Posodobiti je treba infrastrukturo na celotnem območju Haloz. 
Dosedanji politiki so na te kraje povsem pozabili in to me zelo žalosti.«

7. Andrej Čuš in Zeleni Slovenije
Rado Antolič, Andrej Čuš in Zeleni Slovenije, VO 2

Andrej Čuš, Andrej Čuš in Zele-
ni Slovenije, VO 9 in 10: »Predlagali 
bomo debirokratizacijo ter povrnitev 
vseh davčnih bremen na stopnjo pred 
krizo. Delavcem bomo višje plače 
zagotovili z davčno razbremenitvijo 
nižjega in srednjega sloja. Trenutno 
imamo v Sloveniji v veljavi več kot 
20.000 predpisov in zakonov, kar je 
nenormalno, saj birokracija duši lju-
di, gospodarstvo, gostinstvo, podje-
tništvo in kmetijstvo. Namesto da bi 
se ljudje ukvarjali z delom, se morajo 

dnevno učiti o novi birokraciji ter problemih. Za razvoj regije bomo predlagali 
več ukrepov. Med drugim Zakon o pomoči Spodnjemu Podravju, s katerim 
bomo zagotovili dodatna fi nančna sredstva iz naslova skladnega regionalne-
ga razvoja, torej za ptujsko-ormoški del ter Haloze in Slovenske gorice. Kot 
pobudnik izgradnje urgentnega centra bom bdel nad potekom in izgradnjo 
projekta, saj ne smemo dovoliti, da se s projektom odlaša ali zamuja. Ker če 
bi urgentni center dobili jutri, bi bilo že zdavnaj prepozno.«

Jernej Čuš, Andrej Čuš in Zeleni Slo-
venije, VO 11: »Za izboljšanje gospodar-
skega stanja v državi si bom prizadeval 
za zmanjšanje davkov in bremen de-
lavcev, da bodo lahko več potrošili, ter 
spodbude za investicije in nova delov-
na mesta, pri čemer potrebujemo de-
lovna mesta z visoko dodano vredno-
stjo, ureditev zakonodaje s področja 
start upov in blockchain tehnologij. Na 
območju regije je treba dati podporo 
zakonu o Halozah, s katerim bomo za-
gotovili več sredstev za to območje.«

8. SDS
Danijel Vrbnjak, SDS, VO 2: »V prvi 

vrsti je treba zagotoviti stabilne teme-
lje za gospodarstvo. Trg dela in kapita-
la je treba osvoboditi ovir, ki zavirajo 
konkurenčnost, hkrati pa poskrbeti 
za dejavnike, ki dolgoročno pospešu-
jejo rast skupne produktivnosti. Eden 
izmed takšnih dejavnikov je spodbuja-
nje podjetij k vlaganju in investiranju v 
nove tehnologije, s čimer bodo konku-
renčnejša. Poenostaviti je treba pre-
več zapleteno birokracijo in razmišljati 
o zgodnejšem vključevanju dijakov ter 

študentov v proizvodne procese. Zagotovitev ustrezne cestne povezave je 
ena izmed prioritet, ki se jih je treba lotiti takoj. Ne gre le za povezavo Or-
mož–Ptuj, ampak tudi povezavo na avtocesto Varaždin. Ureditev poslovne 
cone ter drugih lokacij, zanimivih za investitorje, se je treba hitro lotiti. Ne 
smemo čakati, da nas najdejo investitorji, ampak moramo sami izoblikovati 
potencialne perspektivne projekte.«

Maks Ferk, Stranka Alenke Bra-
tušek, VO 10: »Kot ključni ukrep za 
zagon gospodarstva vidim poenosta-
vitev upravnih postopkov in procesov 
odločanja na vseh nivojih, spodbuja-
nje ukrepov zaposlovanja mladih, da 
se prepreči odhod mladih v tujino, 
in vzpostavitev kapitalske podpore 
za spodbujanje malega in srednjega 
podjetništva, vključno s start-up. V 
volilnem okraju, kjer kandidiram, bom 
podprl tri pomembne projekte, in si-
cer: izgradnjo urgentnega centra Ptuj, 

začetek gradnje in dokončanje cestne povezave Ptuj–Ormož, pri čemer za-
govarjam »južno varianto«, pozornost pa bom namenil tudi varovanju okolja 
in posledično skrbi za zdravo pitno vodo na celotnem območju Spodnjega 
Podravja.«

10. Za zdravo družbo
Jožef Sraka, Za zdravo družbo, VO 2
Jasmina Gayatri Hrastnik, Za zdravo družbo: VO 11
Alenka Vindiš, Za zdravo družbo, 

VO 9 in 10: »Potrebujemo več podje-
tniških inkubatorjev za preprečevanje 
odhoda visokotehnološkega kadra v 
tujino. Poenostaviti je treba postopke 
za lažje poslovanje naših podjetij ter 
pritegnitev tujih investicij v Sloveni-
jo in s tem odpiranje novih delovnih 
mest. Ob vsem tem je nujno sprejeti 
ukrepe za povečanje plačilne discipli-
ne za omogočanje normalnega poslo-
vanja podjetij. Imam ničelno toleranco 
do netrajnostnih naložb. Ne tuj ne 
domači investitor ne bi smel dobiti dovoljenj, še manj pa subvencij vlade za 
investicije, ki negativno vplivajo na okolje. Ključni problem našega območja 
vidim v odlivu mladih v tujino. Potrebovali bi konkreten projekt, ki bi mladim 
na Ptuju in v okolici nudil nova delovna mesta. Zavzela bi se za izgraditev za-
baviščnega parka v stilu Kurentlandije. V svojih volilnih okrajih bom podprla 
še obnovo stavb in izboljšave na cestni infrastrukturi.«

11. DeSUS
Emil Kumer, DeSUS, VO 2: »Predla-

gal bom projekte, ki bodo zagotavljali 
večjo samooskrbo s hrano. Premalo iz-
koriščamo danosti, ki nam jih daje na-
rava. Prvorazredna zemlja, reka Drava 
in kanal Drave lahko namakata celot-
no Dravsko polje. Pod rastlinjaki, v ka-
terih je pridelava mogoča 10 mesecev 
na leto, bi lahko pridelovali npr. solato 
za celo Evropo, kar bi omogočilo nova 
delovna mesta. Konkretno v VO, kjer 
kandidiram, podpiram gradnjo hitre 
ceste Ormož–Gorišnica proti Ptuju in 

navezavo na avtocestno povezavo v Slovenski Bistrici.«
Marta Tušek, DeSUS, VO 9: »Najprej 

bom predlagala reorganizacijo javne-
ga sektorja. Naslednji ukrep bo, da se 
na vodilna delovna mesta in v uprave 
podjetij v državni lasti kadrujejo ljud-
je, ki se bodo izkazali s potrdilom o 
nekaznovanju in potrdilom, da niso v 
kazenskem postopku za gospodarske 
kršitve. Skrajšati bo treba postopke 
pri pridobivanju dokumentacije za 
investicije za nova delovna mesta 
mladih izšolanih kadrov. Predlagala 
bom, da se dobički podjetij vlagajo v 
posodobitve in v nove investicije, del ustvarjenega dobička pa razdeli med 
zaposlene. Zahtevala bom tudi, da se šolajo kadri za potrebe gospodarstva. 
Predvsem bom podprla zakon o dolgotrajni oskrbi starejših in vseh drugih 
pomoči potrebnih prebivalcev. Podprla bom tudi gradnjo oskrbovanih sta-
novanj za starejše in najemnih neprofi tnih stanovanj za mlade družine, uredi-
tev potrebne infrastrukture in varnih poti. Podpirala bom projekte ureditve 
tržnice na Ptuju in ureditev starega mestnega jedra. Podprla bom socialno 
naravnane projekte.«

Skupna izjava kandidatov: »Za kandidaturo smo se odločili, ker smo prepri-
čani, da morajo Slovenijo voditi pošteni, izkušeni in odločni politiki. Alenka 
Bratušek je vrsto let vodila direktorat za proračun na Ministrstvu za fi nance. 
Z znanjem fi nanc in ekonomije si je nato v času največje krize upala prevzeti 
krmilo države, odločno je ukrepala in jo rešila pred bankrotom. Enako odloč-
no bomo zdaj izboljšali zdravstvo, pokojnine in položaj naših mladih.«

Vladimir Koritnik, Stranka 
Alenke Bratušek, VO 11

Darko Jazbec, 
Stranka Alenke Bratušek, VO 9
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17. ReSET
Maja Halec, ReSET, VO 2
Nataša Rodeš, ReSET, VO 9
Anja Rodeš, ReSET, VO 10 in 11

18. Nova Slovenija (NSi)
Simon Kolmanič, NSi, VO 2: »Go-

spodarskega stanja v Sloveniji z enim 
samim ukrepom ni mogoče izboljšati, 
treba je izvesti celo vrsto usklajenih 
ukrepov. Med njimi je prav gotov 
znižanje davkov, ki bodo gospodar-
stvu prinesli več sredstev za vlaganja, 
delavcem pa večje plače. V svojem 
volilnem okraju konkretno podpiram 
izgradnjo hitre ceste med Ptujem in 
Ormožem, ki jo na ormoškem koncu 
nujno potrebujemo, vladajoči politiki 
pa jo neprestano obljubljajo, pri čemer 
je bila zadnja obljuba za začetek del 15. maja, a kot je videti, stroji še ne brnijo. 
Drugi nič manj pereč problem je Gimnazija Ormož, kjer bi vztrajal pri polnem 
fi nanciranju države.«

Petra Žiher Sok, NSi, VO 9: »Pospe-
šila bom izdajo gradbenih dovoljenj ter 
spremenila zakonodajo na področju 
priprave prostorskih načrtov, kar bo 
zagnalo investicije, s tem pa poveča-
lo zaposlenost in prihodke v državno 
blagajno, kar pomeni boljše življenje 
za vse državljane, od naših najmanjših 
do upokojencev. Pospešila bom izved-
bo hitre ceste Ptuj–Ormož za utrditev 
gospodarstva, uredila povezavo vseh 
občin v našem volilnem okraju s kole-
sarskimi stezami za pospešitev turiz-

ma. Za razvoj kmetijstva bom po posameznih občinah uvedla kmetijske cone.«
Klemen Rutar, NSi, VO 10: »Zmanj-

šali bomo davčno obremenitev plač, 
tako da bodo lahko podjetniki svojim 
zaposlenim za opravljeno delo izpla-
čevali višje neto plače. Če jim tega ne 
omogočimo v Sloveniji, jim bodo to 
omogočili v tujini. Poenostavili bomo 
birokratske zahteve, skrajšali posto-
pek pridobivanja gradbenih dovoljenj, 
povečali odgovornost v državni upravi 
in digitalizirali upravne postopke, kar 
bo olajšalo investiranje in poslovanje 
naših podjetnikov. Zavzemal se bom 
za dokončno izgradnjo in vzpostavitev Urgentnega centra Ptuj. Poleg tega 
predlagam povišanje splošne dohodninske olajšave, kar bi rešilo položaj de-
lavcev, ki delajo v Avstriji in morajo zato v Sloveniji doplačevati dohodnino.«

Dušan Pernek, NSi, VO 11: »Smo za 
odgovorno politiko in umik politike 
iz gospodarstva, kar zagovarjam tudi 
jaz. Ustvariti želimo pogoje za razvoj 
turizma in visoko tehnoloških podjetij, 
ki bodo v prihodnje predstavljala ključ-
ne gospodarske panoge, torej trajno-
stni turizem in visoko tehnologijo. V 
volilnem okraju, kjer kandidiram, bom 
predlagal naslednje konkretne projek-
te: vzpodbujanje samooskrbe, ekolo-
ške pridelave hrane in razvoj turizma. 
Vsekakor bom podprl tudi projekt ptu-

jske obvoznice in čimprejšnje dokončanje sanacije starega mostu.«

19. SMC
Mojca Žnidarič, SMC, VO 2: »Med 

drugim se bom zavzemala za krepitev 
spodbud za domače in tuje vlagate-
lje, spodbujanje investicij v turizem, 
podpirala bom spodbude za razvoj 
družinskih hotelov, turističnih kmetij, 
gradnjo rastlinjakov. Nujno je doseči 
zmanjševanje strukturne brezposel-
nosti, tudi z ukrepi za nove zaposlitve 
v dejavnosti skrbi za starejše, z aktivi-
ranjem dolgotrajno brezposelnih pre-
jemnikov denarne socialne pomoči in povečanjem mobilnosti brezposelnih.« 
Prepričana je, da je na območju upravne enote Ormož nujno privabiti nove 
investitorje. Najbolj potrebna so, tako meni, delovna mesta za ženske. »Prav 
tako se, na primer tudi z aktiviranjem vrtine na Hardeku, lahko v bližini pos-
tavijo rastlinjaki, ki bi nam prinesli nova delovna mesta in lokalno pridelano 
hrano. Moja ključna naloga bo dokončanje gradnje naše glavne ceste z ele-
menti hitre ceste Ormož–Hajdina, kjer se bo gradnja v kratkem že začela,« o 
projektih, ki bi jih kot poslanka podpirala, pravi Žnidaričeva.

Marta Tuš, SMC, VO 9: »Predla-
gala bom posodobitev obstoječega 
železniškega omrežja in nadgradnjo 
cestnih osi, kar bo koristilo gospodar-
stvu. Uvažamo več hrane, kot je izva-
žamo, zato bom predlagala subvencije 
za povečano pridelavo hrane s ciljem 
samooskrbe v Sloveniji. Tudi zdra-
vstveno stanje v Sloveniji potrebuje iz-
boljšave. Predlagala bom čimprejšnje 
sprejetje Zakona o dolgotrajni oskrbi 
na domu. Prav tako se bom zavzela za 

Kraji, kjer kandidiram, že dalj časa 
stagnirajo. Vrsto let opazujemo padec 
kakovosti življenja na Ptujskem, tako 
na zdravstvenem kot gospodarskem 
področju. Kot poslanka bom svoje de-
lovanje v lokalnem območju usmerila v 
povezovanje in enotno delovanje turi-
stičnih destinacij Spodnjega Podravja. 
Poskrbela bom za vzpostavitev arheo-
loškega muzeja. V to štejem tudi uredi-
tev starega jedra mesta Ptuj s tržnico, 
ureditev statusa gradu Borl, gradu Tur-
nišče in drugih objektov. Seveda bom k 

urejanju tega maksimalno pritegnila nevladne organizacije, civilne iniciative in 
dala možnost, da s svojimi idejami pri tem sodelujejo vse občanke in občani.«

16. SLS
Emil Trstenjak, SLS, VO 2: »Na po-

dročju podjetništva se bom zavzemal 
za nagrade države za novo zaposlene, 
za fi nančno pomoč pri zagonu novih 
podjetij, za zmanjšanje davkov za 
nova podjetja v določenem obdobju, 
za zmanjšanje davkov za zaposlene 
in dvig minimalne plače ter za spod-
bujanje inovacij v podjetjih. Predlagal 
bom enostavno, hitro in cenovno kon-
kurenčno ponudbo infrastrukture za 
domače in tuje vlagatelje ter za zago-
tovitev stabilnega poslovnega okolja. Zavzemal se bom za pravno državo, ki 
mora zagotavljati hiter in pravičen pravni sistem. Podprl bom umik politike 
iz gospodarstva in s tem ukinitev političnega kadrovanja. Naj najzahtevnejša 
mesta v podjetjih zavzamejo strokovnjaki – sposobni ljudje, ne pa 'kupljeni' 
po politični poti. V regiji je treba izpeljati že predolgo odprt projekt hitre ces-
te Ormož–Ptuj, v kmetijstvu podpreti samooskrbo, saj imamo idealne pogoje 
in pridne kmete. Potegniti je treba namakalni sistem tudi v oddaljenejše kraje 
od izvora vode. Podprl bom razvoj inštitucij, ki s svojimi programi izobražuje-
jo in razvijajo mlad kader na področju kmetijstva in drugje.«

Janez Horvat, SLS, VO 9: »Za iz-
boljšanje gospodarskega stanja v 
državi bom predlagal razbremenitev 
gospodarstva, znižanje davkov z do-
hodninsko reformo in razvojno kapico 
ter uporabo sodobnih tehnologij, s 
katerimi bomo delo davčno razbreme-
nili. S tem pa zagotovili višjo dodano 
vrednost in boljše delovne pogoje. V 
lokalnem okolju se bom zavzemal za 
izgradnjo nujno potrebne hitre ceste 
Ptuj–Ormož (južna varianta). Podprl 
bom prijaznejšo kmetijsko politiko za 

našega kmeta, da ga razbremeni prevelike administracije in vodenja nepo-
trebnih evidenc. Podprl bom pridelavo zdrave hrane, samooskrbo, najprej 
odkup od domačih kmetov. Podprl bom izgradnjo namakalnih sistemov in 
gradnjo tovarne sladkorja. Podpiral bom takšno gospodarstvo, da se bodo 
lahko mladi zaposlovali doma in se ne izseljevali iz našega volilnega okraja. 
Podprl bom tudi poenostavitev potrebnih dovoljenj za gradnjo stanovanjskih 
in gospodarskih objektov.«

Miša Pušenjak, SLS, VO 10: »Celo živ-
ljenje sem sicer vpeta v kmetijstvo, ki 
je verjetno še v slabšem stanju kot go-
spodarstvo. Vseeno menim, da je nujno 
začeti z razbremenitvijo administracije 
in davčnih obremenitev, predvsem 
obremenitev delovne sile. Menim, da 
bi bilo treba tudi fi nančno spodbujati 
in vpeljati davčne razbremenitve za 
začetek delovanja novih obrtnikov in 
manjših slovenskih družinskih podjetij, 
ne pa vlagati velike vsote denarja v veli-
ke, megalomanske projekte. 

Seveda bi želela večji del svojega dela posvetiti razmeram in izboljšanju le-
-teh v kmetijstvu. V moji volilni enoti bi predvsem rada podprla vse projekte, 
ki bi pospeševali lokalno prodajo kmetijskih pridelkov in izdelkov, ter projek-
te, ki bi pospeševali lokalni, a zeleni turizem. Ta naj temelji na lokalni, domači 
ponudbi vsega, kar imamo pokazati in ponuditi. Predvsem si želim več mož-
nosti za podporo lokalnim obrtnikom, dopolnilni dejavnosti na kmetijah in 
malim družinskim podjetjem, med katere štejem tudi male družinske kmetije. 
Žal takih projektov trenutno v mojem volilnem okraju ne najdem veliko.«

Suzana Lara Krause, SLS; VO 11: »Na 
prvem mestu je treba veliko narediti 
na področju šolstva – da bomo imeli 
ustrezne in zaposljive kadre za delovna 
mesta z dodano vrednostjo. Hkrati je 
treba gospodarstvo in podjetja davčno 
razbremeniti, da bodo lahko zadihala in 
vlagala v razvoj. Ljudi je treba primerno 
plačati, da bodo lahko trošili in s tem 
omogočili razcvet ekonomije. Hkrati 
se bom zavzemala za ključne razvojne 
projekte, kot sta tretja razvojna os in 
posodobitev železnice. V volilnem ok-

raju, kjer kandidiram, bom podprla ureditev širokopasovnega interneta, ki da-
nes spada k osnovni infrastrukturi. Zavzemala se bom za izboljšanje pogojev za 
turizem (debirokratizacija malih turističnih ponudnikov) in za pavšalno davčno 
ureditev. Ključen je sprejem zakona za razvoj Haloz – glede na to, da gre za 
problemsko področje, obmejno območje, ki je ogroženo zaradi slabe demo-
grafske slike, saj se mladi zaradi pomanjkanja delovnih mest in težjih pogojev 
za življenje izseljujejo. Zavzemam se za razpršeno gradnjo – več pristojnosti 
glede urejanja prostora bi morali dati občinam, ne pa da se diktira iz Ljubljane.«

Marko Maučič, DeSUS, VO 11: »Ne-
koč je bila slovenska lesna industrija 
zelo razvita in svetovno priznana, 
številna delovna mesta so izhajala iz 
predelave lesa, Danes pa je le še nekaj 
svetlih izjem. Les je treba predelati 
doma in prodajati fi nalne lesne izdel-
ke, saj le tako lahko ustvarimo veliko 
dodano vrednost in številna delovna 
mesta. Zelo si bom prizadeval za po-
novno oživitev in novo ustanovitev 
podjetij za predelavo lesa. Tistim 
pa, ki to že uspešno delajo, je treba 
omogočiti dostop do lesa, kolikor ga potrebujejo, z državnimi spodbudami 
nagrajevati višjo stopnjo predelave. Ker zelo dobro poznam delovanje lokal-
ne skupnosti, si bom prizadeval, da država spoštuje svoje lastne zakone pri 
fi nanciranju občin in jim dodeli toliko sredstev, kot jim po zakonu pripada, 
brez vsakoletnih pogajanj o višini primerne porabe.«

12. Socialistična partija Slovenije
Darja Čagran Stemelak, Socialistična partija Slovenije, VO 2
Aleš Puh, Socialistična partija Slovenije, VO 9
Dušan Grdiša, Socialistična partija Slovenije, VO 10
Rok Nagode, Socialistična partija Slovenije, VO 11

13. Združena Levica in Sloga
Mitja Šprah, Združena levica in Sloga, VO 2
Nadja Ritlop, Združena levica in Sloga, VO 9
Živa Ladič, Združena levica in Sloga, VO 10
Jure Jurjovič, Združena Levica in Sloga, VO 11: »Predlagal bi davke in pri-

spevke, ki bi zagotovili kakovost življenja ljudi in družbe. Še posebej zavrača-
mo davek na nepremičnine, na podlagi katerega bodo revnejši plačevali višje 
davke kot premožnejši. Edini nov davek bo obdavčitev vseh nakazil v davčne 
oaze. Predlagali bomo tudi ukinitev davčnih blagajn. Želim si ustanovitve sku-
pine strokovnjakov, ki bi Evropski komisiji dokazali, da v primeru NLB ni bilo 
nobene državne pomoči. Uvedli bomo davčne ugodnosti za prve zaposlitve, 
štipendiranje, delovno prakso … Delodajalci, ki ponujajo prve zaposlitve, šti-
pendiranje ali delovne prakse, morajo uživati določene davčne in druge ugo-
dnosti. Zavzel se bom tudi za spodbude za razvoj turizma v kraju in okolici in s 
tem za odpiranje novih delovnih mest, ki jih regija nujno potrebuje. Prav tako 
bom predlagal ukinitev dvojnega obdavčevanja delavcev migrantov, kar je v 
našem okolju zelo pereče.« 

14. Gibanje Skupaj Naprej
Marjana Blažke, Skupaj Naprej, VO 2
Dušan Mesarič, Skupaj Naprej, VO 9
Gorazd Ladinek, Skupaj Naprej, VO 10 in 11

15. Dobra država
Bogomir Luci, Dobra država, VO 2: 

»Kot poslanec se bom zavzemal za 
zmanjšanje oziroma maksimalno od-
pravo plačilne nediscipline. Nespreje-
mljivo je, da kmetje čakamo na plačilo 
svojih pridelkov leto in več. Treba je 
sprejeti zakon o kmetijskih zadrugah, 
da bo možna kazenska in materialna 
odgovornost posameznikov, ki delajo 
nevestno. Podpiral bom projekte, ki 
bodo zagotavljali nova in zagotovlje-
na delovna mesta. V okolju, kjer kandi-
diram, v tem trenutku žal ni na vidiku 

nobenega projekta. Tako je na žalost že več kot desetletje. Obljuba o 'hitri 
cesti' Ormož–Ptuj je bolj iluzija, obljubljena je bila že nekajkrat in vedno v času 
volitev. Prepričan sem, da bi morali izkoristiti moderno železniško progo, ki 
pelje skozi Ormož. Zavzel sem bom tudi za čim bolj kakovostno izkoriščenost 
zemljišč nekdanje TSO. Med domačini je polno idej, kaj narediti z območjem 
nekdanjega glinokopa. Povezal bom te ideje v cilj, ki bo v Ormož privabil inve-
stitorje. Predvsem pa moramo doseči spremembo oblasti na lokalnem nivo-
ju, ki je že več kot desetletje dobesedno cokla razvoja v naših krajih.«

Matija Zorec, Dobra država, VO 9: 
»Kot poslanec se bom zavzemal za 
ekonomijo, ki naj temelji na energet-
ski učinkovitosti. Moj cilj bo usmerjen 
v projekte za zmanjšanje odvisnosti 
Slovenije od fosilnih goriv. Zavzemal 
se bom, da bo prihodnost Slovenije 
usmerjena v razvoj obnovljivih virov 
energije, kot so sončne in vetrne elek-
trarne, vodna energija ... Hkrati se 
bom zavzemal za spodbujanje ustvar-
janja visoke dodane vrednosti izdel-
kom na bio osnovi na vseh področjih 
gospodarstva (tekstilna, plastična, papirniška industrija, gradbeništvo …). SV 
Slovenija je doživela degradacijo in opuščanje kmetijskih površin. Nekonku-
renčnost je povzročila opuščanje in propadanje kmetijske dejavnosti na po-
dročju pridelave zelenjave. Lokacijsko regija meji na tri države. Prav to pred-
stavlja odličen potencial za vzpostavitev zelenega wellnes turizma. Podpiram 
projekte in tudi sam se bom zavzemal, da povežem vse tiste, ki delujejo na 
področju kmetijstva, turizma, storitev aktivnega preživljanja časa, wellnes tu-
rizma v krožno gospodarstvo.«

Tereza Vidovič, Dobra država, VO 10 in 11: »V državnem zboru bo moj cilj 
predvsem ta, da bo država skrbela za to, da se mladi izobraženci, ki so svo-
je pridobljeno znanje na naših fakultetah nadgradili z izkušnjami v tujini, spet 
vrnejo domov. In to so tisti mladi, ki bodo lahko prevzemali vodstvene polo-
žaje in tako zagotavljali čim več novih in kakovostnih delovnih mest ter takšne 
plače, ki bodo zagotavljale normalne delovne in življenjske pogoje.
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Ptuju in konec korupcije v zdravstvu 
na državni ravni, dokončanje projek-
ta obvoznice od Ptuja do Ormoža v 
štirih letih ter ponovno uvedbo inve-
sticijskega denarja občinam. Čas je, da 
pasivno postane znova aktivno. Pred 
dvajsetimi leti smo skupaj začeli orati 
brazde v neobdelana območja Sloven-
skih goric in Dravsko-Ptujskega polja. 
Naše delo je pustilo pozitivne sledi. Tri 
leta nagovarjanj in spodbud iz okolice 
mi je dalo pogum in moč za ponovno 
kandidaturo na državnozborskih voli-
tvah. Z vašimi glasovi bom v vladni koaliciji zahteval sanacijo državnih cest 
skozi naše občine, soinvestiranje iz proračuna za izgradnjo kanalizacijskega 
omrežja in ponovno uvedbo investicijskega denarja za občin. Čas je, da zač-
nemo znova orati tam, kjer smo pred leti orali zadnjo brazdo.«

Zdenka Holc, Kangler@Primc-
-Združena desnica, VO 11: »V prvi vrsti 
se zavzemam za rešitev razpadajoče-
ga slovenskega zdravstva. Vse to bo 
mogoče urediti le, če bo Združena 
desnica skupaj z menoj sestavljala vla-
dno koalicijo. Podpiram prizadevanja 
za več denarja občinam za zagotavlja-
nje zadostnega fi nanciranja, za pomoč 
v Halozah za hribovite kmetije, sanaci-
jo propadajočega gradu Ravno polje v 
Kungoti pri Ptuju ter za projektiranje 
in realizacijo projekta v Kidričevem in 

Vidmu pri Ptuju, skupaj za večjo poplavno varnost.«

24. Gospodarsko aktivna stranka (GAS)
Kristina Vargazon, GAS, VO 2 

Slavko Šega, GAS, VO 9 in 11
Skupni odgovor: »Zavzemali se 

bomo za zmanjšanje administrativ-
nih ovir na vseh področjih delova-
nja gospodarstva, umik države iz 
upravljavskih funkcij družb, kjer je to 
možno, za iskanje kompromisnih za-
konskih rešitev za zagotavljanje inte-
resov slovenskih gospodarskih družb 
enakovrednih evropski zakonodaji oz. 
preprečevanje sprejemanja slovenske 
zakonodaje, ki predpisuje ostrejše 
pogoje, kot so v evropskih direktivah, 
za odpravo koncesijskih omejitev in 
omogočanje konkurence v panogah, 
ki so trenutno pod popolno kontrolo države (npr. pogrebništvo, notarstvo), 
za pavšalno obdavčitev malega gospodarstva, izboljšanje plačilne discipline, 
za hitrejše in učinkovitejše izvršilne postopke, za revitalizacijo tradicionalnih 
obrtniških panog in izkoriščanje potenciala surovin ter tradicije, za boj proti 
delu na črno, izboljšanje črpanja razpoložljivih sredstev iz EU ... Na državnem 
in lokalnem nivoju bomo delovali v skladu s sloganom GAS, Gospodarno, Ak-
tivno, Složno! in bomo podprli vse dobre predloge ne glede na to, kdo bo 
predlagatelj.«

Nina Žitek, LMŠ, VO 9: »Najprej bi 
poenostavila postopke birokracije, 
ki so preveč zapleteni in nemalokrat 
razlog, da se gospodarstveniki umak-
nejo v tujino. V stranki LMŠ se zaveda-
mo, da je treba dati večjo težo malim 
obrtnikom in majhnim podjetjem ter 
nujno urediti, da se prepreči plačilna 
nedisciplina ter da se uredijo regresni 
zahtevki. Vzporedno moramo obliko-
vati nove poti za trajnostno gospodar-
stvo in digitalizacijo. Na našem obmo-
čju je treba izboljšati sistem celovite 

oskrbe s pitno vodo in ravnanje z odpadnimi vodami v Podravju. Vodovodna 
infrastruktura je slaba, kar posledično vpliva tudi na samo kakovost vode. 
Prav tako je pomembno, da se začne urejati kanalizacijsko omrežje, ker je 
ponekod v teh krajih še nedograjeno.«

Lovro Lapanja, LMŠ, VO 10 in 11: 
»V Sloveniji moramo močno spod-
bujati podjetniško okolje, in to ne le 
z besedami, ampak z dejanji. Potre-
bujemo racionalno državo, kar lahko 
dosežemo z debirokratizacijo sistema, 
potrebujemo stabilno in predvidljivo 
poslovno okolje, povezovanje med 
podjetji, univerzami in inštituti ter 
spodbudno davčno politiko. Slovenija 
potrebuje tudi diplomacijo, ki bo bolj 
učinkovito povezovala tuja podjetja z 
domačimi. Ključno se mi zdi mladim 
ponuditi razlog, da ostanejo doma. To pomeni stabilne in varne zaposlitve, 
treba pa urediti tudi stanovanjsko problematiko.«

23. Kangler@Primc-Združena desnica
Miran Hergula, Kangler@Primc-

-Združena desnica, VO 2: »V prvi vrsti 
je treba reformirati pravosodje, da se 
bodo zaustavila korupcija, vzpostavila 
plačilna disciplina, končalo izkorišča-
nje elit pri javnem naročanju (nova 
ureditev javnega naročanja), razbre-
meniti plače, da se v Sloveniji širijo 
proizvodnje visokih tehnologij. Tako 
bo več delovnih mest, višje plače ter 
pokojnine in mladi ne bodo odhajali 
v tujino. Obrtnikom, družinskim pod-
jetjem in kmetom je treba poenosta-

viti upravne, davčne in druge postopke, da bodo lahko ohranili in nadalje-
vali dejavnost. Povečati je treba samooskrbo Slovenije s hrano in električno 
energijo ter obdelati les v slovenskih proizvodnjah. Zagotovo je treba najprej 
dokončati hitro cesto Ptuj–Ormož in tako ponuditi hitro cestno povezavo za 
domačine in investitorje, da pridejo v Ormož. Prav tako je treba podpreti od-
kup doma pridelane hrane in ponovno zagnati tovarno sladkorja v Ormožu. 
Mladim družinam je treba ponuditi ekonomske pogoje (delovna mesta, sta-
novanja), da ostanejo v Ormožu.«

Franc Pukšič, Kangler@Primc-Združena desnica, VO 9 in 10: »Želim, da 
se ponovno glasno in učinkovito sliši za naš Ptuj, v smislu enakopravnosti 
na državnem nivoju in svetlejše prihodnosti za naše gospodarstvo, družine 
in obdelana polja ter marljive roke prebivalstva. Z vašimi glasovi na volitvah 
bom v vladni koaliciji zahteval: pravično fi nanciranje urgentnega centra na 

izgradnjo urgentnega centra na Ptuju in projekt hitre ceste med Ormožem in 
Ptujem po južni varianti. V našem okraju bom podprla pilotni projekt dolgo-
trajne oskrbe na domu.«

Dejan Bračko, SMC, VO 10: »Priza-
deval si bom za višjo zaposlenost in 
zaposljivost, dostojno plačana kako-
vostna delovna mesta, družinam prija-
zno delovno okolje in enake pogoje na 
trgu dela skozi odpravo prekarnosti. 
Kot poslanec bom predlagal postavi-
tev logističnega centra na trasi Šentilj–
Gruškovje. Zavzemam se za dokonča-
nje hitre ceste Ormož–Ptuj. Prizadeval 
si bom, da se določi najprimernejša in 
najsprejemljivejša rešitev za umestitev 
zadnje trase od Markovcev do avtoce-
stnega odseka med Mariborom in Gruškovjem, ki bo omogočila tudi kakovos-
ten razvoj turistične dejavnosti na Ptujskem jezeru.«

Jernej Golc, SMC, VO 11: »Gospo-
darstvo in kmetijstvo bi spodbujal z 
ukrepi za obmejna problemska ob-
močja, kamor spadajo tudi Haloze. S 
spremembo zakonodajnih zahtev in 
predpisov bi lahko zagotovili prijaznej-
še in primernejše življenjske razmere 
na tem območju. Zavzemal se bom za 
pravičnejšo porazdelitev denarja kme-
tijam, ki se ukvarjajo s pridelavo varne 
in lokalno pridelane hrane na obmo-
čjih z omejenimi dejavniki kmetovanja. 
Moj cilj je tudi podpora nadaljnjemu 

prestrukturiranju vinogradništva v vinorodnem podokolišu Haloze in razvo-
ju družinskih kmetij. Potrebna je umestitev kulturne dediščine v programe 
razvoja turizma za objekte v državni, občinski in zasebni lasti in krepitev do-
stopnejših razvojnih spodbud za domače vlagatelje za nova delovna mesta s 
podporo razvoju poslovnim conam v občinah Cirkulane, Majšperk, Videm in 
Kidričevo. Nujna je izgradnja ceste Ormož–Ptuj s povezavo na mejni prehod 
Zavrč in medsebojne cestne povezave med urbanimi središči v Halozah.«

20. Lista novinarja Bojana Požarja
Uroš Kop, Lista novinarja Bojana Požarja, VO 2 in 9
Goran Gumze, Lista novinarja Bojana Požarja, VO 10
Fabia Janžekovič Korez, Lista novinarja Bojana Požarja, VO 11

21. SNS
Jani Ivanuša, SNS, VO 2: »Na gospo-

darskem področju se bom zavzemal za 
pavšalno obdavčitev obrtnikov, malih 
in srednjih podjetij. V svojem volilnem 
okraju si bom prizadeval za pridobitev 
avtocestne povezave z osrednjo Slo-
venijo in ponovni zagon proizvodnje 
tovarne sladkorja Ormož.«

Dejan Horvat, SNS, VO 9: »Prvi 
ukrep na državni ravni bi bil zmanj-
šanje DDV in davka na dobiček. Z 
zmanjšanjem DDV bi ustvarili večjo 
kupno moč, če pa bi zmanjšali davek 
na dobiček, bi postali bolj zanimivi za 
investitorje in tuja podjetja. S tem bi v 
Sloveniji krožilo več denarja, izboljšala 
bi se blaginja,« je povedal Horvat. Gle-

de DDV je dodal, da bi bilo treba zgornjo mejo spustiti na 19  in spodnjo na 6 %. 
Prepričan je, da bi se zaradi teh ukrepov trošilo več denarja, tako da izguba 
zaradi znižanja davka ne bi nastala. »Seveda bi se zavzemal za razbremenitev 
plač v smeri, da bi delavec dobil višji neto. Med neto in bruto zneskom pla-
če je enostavno prevelika razlika,« je dodal. Projekt, ki bi ga Horvat podprl v 
domačem okolju, pa je izgradnja hitre ceste Ptuj–Ormož. »Enostavno se ne 
morem strinjati s tem,da nam „ptičarji“ jemljejo nekaj, kar je v nacionalnem 
interesu. Preostali projekti, za katere se bom zavzemal, se zagotovo nanaša-
jo na kmetijstvo, kajti tukaj živim in kandidiram na podeželju.« Zavzemal se 
bo tudi za spremembe na področju kmetijstva, saj meni, da morajo kmetje po 
dostojnih cenah prodati pridelke, saj jim to omogoča tudi dostojno življenje. 
»Obvezno potrebujemo dve dodatni letali za boj proti neurjem, kajti toča na 
našem območju enostavno povzroči preveč škode. Seveda je treba tudi kme-
te fi nančno spodbuditi, da bi vlagali v namakalne sisteme ter zaščito proti 
naravnim vplivom.«

Blanka Korošec, SNS, VO 10
Folko Pucanja, SNS, VO 11

22. Lista Marjana Šarca (LMŠ)
Aljaž Kovačič, LMŠ, VO 2: »Za učinkovito gospodarstvo je treba nujno za-

gotoviti konkurenčno poslovno okolje, ki omogoča stimulativne plače. To 
je tako socialni kot tudi gospodarski 
ukrep. Z zmanjšanjem obremenitve 
dela bomo dosegli večjo razliko za 
delavca, prav tako bi zaradi tega de-
lodajalec lažje zaposloval in razvijal 
podjetje. Projekti, za katere bi se kot 
poslanec zavzemal, se nanašajo na 
ureditev prometne infrastrukture do 
naših krajev. Prevečkrat smo bili izigra-
ni z gradnjo hitre ceste. Ko bo slednje 
delovalo, se bo ustavil beg možganov 
v Maribor, Ljubljano in tujino.«

torek � 29. maja 2018Državnozborske volitve 201812

Vstopamo v sklepni del kampanje, 
v katerem bodo stranke stopnje-
vale svoje aktivnosti in poskušale 

pritegniti predvsem neopredeljene 
volivce. Med drugim z organizacijo 
večjih dogodkov. Še pred volilno 

nedeljo bodo volivci svoj glas lahko 
oddali predčasno, od danes do četrt-
ka na enem od 63 volišč, večinoma 

na sedežih okrajnih volilnih komisij, 
ki bodo odprta med 7. in 19. uro. Do 
jutri je mogoče zahtevati še nekate-
re posebne oblike glasovanja, med 
drugim za glasovanje zunaj kraja 
stalnega prebivališča ter glasovanje 
na domu.

Stranke in liste, ki so se podale v 
volilno tekmo, imajo za nagovarjanje 
volivcev čas le še do petka do polno-
či, ko se bo volilna kampanja, ki se je 
začela 4. maja, uradno končala in bo 
nastopil volilni molk. Tega bo treba 
spoštovati vse do zaprtja volišč na 
volilno nedeljo, vsakršno nagovarja-
nje volivcev bo v tem času prepove-
dano. Sodeč po javnomnenjskih raz-
iskavah je še precej volivcev takih, ki 
niso odločeni, katero stranko bodo 
volili. Tako je v tem tednu pričako-
vati stopnjevanje strankarskih aktiv-
nosti, priložnost za prepričevanje, 
da so najboljši, bodo predstavniki 
strank dobili tudi na soočenjih, ki jih 
v tednu pred volitvami pripravljajo 
različni mediji.

Politične stranke se za prepriče-
vanje volivcev poslužujejo najrazlič-
nejših prijemov. V kampanji so padle 
tudi nekatere težke besede, posa-
mezne volilne obljube in izjave so 
odmevale tudi v širši javnosti. Poli-
tične stranke in posamezni kandidati 
so se kampanje lotili na različne, bolj 
ali manj posrečene načine, z nekate-
rimi pa so vzbudili tudi precej pozor-
nosti javnosti in različne odzive.  

Slovenija � Tretje predčasne parlamentarne volitve

Do petka sklepni del kampanje
Na osmih državnozborskih volitvah se bo za naklonjenost nekaj več 1,7 milijona volivcev 
potegovalo več kot 1.600 kandidatov na 25 kandidatnih listah. 

Volitve
 2018?

Milan Zamuda, GAS, VO 10
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Prvič dva kluba točkovno izenačena, 
naslov Olimpiji prinesel Kronaveter

V soboto je naslov evropskih klubskih prvakov osvojil Real Madrid, 
v nedeljo je v Sloveniji na tron splezala Olimpija. Za vsakega, ki nekaj 
osvoji, ponavadi rečemo – zasluženo …

Razplet pa ne bi mogel biti bolj tesen, kot je bil, saj se je prvič v zgodo-
vini samostojne Slovenije zgodilo, da sta dva tekmeca na vrhu končala z 
enakim številom točk: Olimpija 80, Maribor 80. O prvaku ni odločala gol 
razlika, ki je v prid Maribora (+48, Olimpija + 44), ampak razmerje dose-
ženih zadetkov v medsebojnih tekmah … v gosteh! V Stožicah je bilo 
0:0 in 1:1, v Ljudskem vrtu 1:0 in 2:3. Šele iz tega vidimo, kaj je Maribor 
pred dvema tednoma zapravil v zadnji minuti četrte medsebojne tekme 
v sezoni, ko je za Olimpijo zadel Vombergar. 

V taboru Olimpije so z razpletom seveda skrajno zadovoljni. »Česti-
tam svojim fantom, ki so bili pravi borci, ki so se vsak dan trudili, trpeli, 
da pridemo do svojega cilja. Ključni za naslov so bili vera, trud in žrtvo-
vanje. Brez tega ne gre. Bili smo vedno pod pritiskom, tako da je bila 
mentalna trdnost ključna. Nismo vedno lahko zmagovali, posebej v 
zadnjih tekmah, toda v teh tekmah pride karakter do izraza. Fantje so 
pravi, držali so skupaj, verjeli in to je odločilo,« je pojasnil trener Olim-
pije Igor Biščan in o odnosih s predsednikom Milanom Mandarićem do-
dal: »Brez predsednika ta naslov ne bi bil mogoč. Nisem jaz pomemben, 
pomembni so igralci, klub, navijači. Sam sem dal največ, kar sem lahko. 
To je bilo pač dovolj za naslov. Je pa prezgodaj govoriti o tem, ali bom 
vodil ekipo v ligi prvakov. Zdaj je treba uživati v trenutku.«

Ključni igralec Olimpije pri naskoku na naslov je bil Rok Kronaveter, 
ki je sezono končal s šestimi zadetki. Štiri je dosegel na zadnjih treh 
odločilnih tekmah, vključno z uspešno izvedeno najstrožjo kaznijo v 
zaključku zadnje tekme v Domžalah: »Sezona je bila zanimiva. Mislim, 
da je dobro za nogomet, da je bilo napeto do konca. Upam, da se bo v 
naslednjih sezonah boju za vrh pridružila še katera izmed ekip, da bo še 
bolj zanimivo.«

V taboru Maribora nasprotno niso skrivali razočaranja s končnim raz-
pletom. »Cenim gesto navijačev, ki so po koncu tekme z Gorico moštvo 
nagradili z aplavzom. Glede končne ocene je zdaj težko usmeriti misli: 
razočarani in žalostni smo, da nismo prvaki, čeprav smo osvojili sedem 

točk več kot v lanski sezoni. Bili smo že odpisani, imeli fantastičen pre-
obrat, vedeli smo, da moramo imeti potrpljenje, prigarali smo si to pri-
ložnost s kakovostjo in trdim delom,« je po tekmi povedal trener Darko 
Milanič, ki pa je vseeno ponosen na dosežke v tej sezoni. »V tej sezoni 
in še posebej v jeseni smo bili zelo ponosni, da smo igrali v ligi prvakov. 
To so sanje, ki so sicer zelo težko dosegljive.«

Na dnu lestvice ni prišlo do spremembe: obe ogroženi ekipi sta sicer 
zmagali, a je imel Triglav od prej dve točki naskoka in se bo v dodatnih 
kvalifi kacijah meril s Ptujsko Dravo.

Še naprej pa ostaja odprto vprašanje četrtega potnika v evropska 
tekmovanja: Olimpija gre v kvalifi kacije za Ligo prvakov, Maribor in 
Domžale v kvalifi kacije za Ligo Evropa, to pa si lahko s slavjem v fi nalu 
Pokala Slovenije priigra tudi Aluminij z zmago proti Olimpiji. Če mu to 
ne bo uspelo, nas bo v Evropi zastopal še Rudar. 

REZULTATI ZADNJEGA KROGA: 
Ankaran Hrvatini – Aluminij 2:1 (2:0);
Maribor – Gorica 2:0 (2:0); strelca: 1:0 Tavares (20.), 2:0 Vršič (22.);
Domžale – Olimpija 1:1 (0:0); strelca: 1:0 Bizjak (67.), 1:1 Kronaveter 

(80., z 11 m);
Rudar – Triglav 0:1 (0:0); strelec: 0:1 Majcen (86.);
Krško – Celje 0:1 (0:1); strelec: 0:1 Pungaršek (5.).

1. OLIMPIJA LJUBLJANA 36 23 11 2 61:17 80
2. MARIBOR 36 24 8 4 76:28 80
3. DOMŽALE 36 22 7 7 79:31 73
4. RUDAR VELENJE 36 15 5 16 50:49 50
5. CELJE 36 14 8 14 56:51 50
6. GORICA 36 14 5 17 40:48 47
7. KRŠKO 36 9 7 20 36:61 34
8. ALUMINIJ 36 8 9 19 40:63 33
9. TRIGLAV KRANJ 36 7 7 22 29:68 28
10. ANKARAN HRVATINI 36 5 11 20 33:84 26

Najboljši strelci 1. SNL v sezoni 2017/18:
18 zadetkov: Luka Zahović (Maribor); 17 zadetkov: Marcos Tavares 

(Maribor); 16 zadetkov: Matej Poplatnik (Triglav); 13 zadetkov: Lovro 
Bizjak (Domžale); 12 zadetkov: Miljan Škrbić (Krško); 11 zadetkov: Rudi 
Požeg Vancaš (Celje); 10 zadetkov: Ricardo Alves (Olimpija), Dominik 
Radić (Rudar Velenje); 9 zadetkov: Ibrahim Mensah (Aluminij), Abass 
Issah (Olimpija), Senijad Ibričić (Domžale), John Mary (Rudar Velenje). 

JM, sta

ciji v fi nalu igral tretjeligaš, sicer je 
izgubil s PSG, a vendarle. »Meni je 
ljubši nemški scenarij, po katerem 
je Eintracht ugnal Bayern …,« je 
zanimivo pripomnil Bogatinov. 

Nik Marinšek: 
»Naša prednost bo 
sproščenost«

Svoj vidik fi nalne tekme je po-
dal tudi Nik Marinšek, ki je Kidri-
čanom pomagal na poti do član-
skega in tudi mladinskega fi nala: 
»Zgleda, da je to za Aluminij sreč-
no leto v pokalnih tekmovanjih. 

Sedaj smo vsi popolnoma usmer-
jeni v fi nalni tekmi, to je za nas 
nagrada in presežek sezone. Naša 
prednost bi morala biti sprošče-
nost, saj nimamo ničesar izgubiti, 
breme favorita nosijo Ljubljanča-
ni. To je ena sama tekma, vse se 
lahko zgodi, v veliki meri odloča 
dnevna forma. Pred najširšim av-
ditorijem se želimo predstaviti v 
najboljši luči.«

Mladen Dabanovič: 
»Pika na i uspešne 
sezone«

Za mnenje pred nastopom na 
fi nalu mladinskega Pokala Slove-
nije smo prosili tudi Mladena Da-
banoviča, vodja nogometne šole 
Aluminija. 

»Na uvrstitev v mladinski fi -
nale pokala zagotovo gledamo 
kot na velik uspeh, lepo tudi 
sovpada z nastopom članske 
ekipe na prazniku slovenskega 
nogometa. To je obenem pika 
na i kadetske in mladinske ekipe 
v tej sezoni, ki jo že sedaj oce-
njujem za uspešno, saj smo širši 
javnosti znova predstavili nekaj 
obetavnih mladih nogometašev, 
imamo tudi nekaj mladih repre-
zentantov … Vse to je potrditev 
dobrega dela,« je Mladen pove-
dal v uvodu. 

Na poti do fi nala je Aluminij 
izločil Maribor in Muro. »Alumi-
nijeva šola je v Sloveniji cenjena 
in poznana, zato to ni preveliko 

presenečenje, morda le zmaga 
proti Mariboru. A takrat smo v 
razmaku nekaj dni Maribor ugna-
li dvakrat, v prvenstvu in poka-
lu,« pove Dabanovič, ki je vesel 
napredka mladih tudi v članski 
vrsti: »Janžekovič, Ploj, Rogina, 
Vrbanec, Marinšek – vsi so se pri 
članih lepo uveljavili, kar je tudi 
cilj naše nogometne šole. S po-
nosom pa tudi povem, da imamo 
v klubu še veliko mladih, ki bodo 
v prihodnosti nosilci igre Alumi-
nija.«

Za konec je nekdanji slovenski 
reprezentant podal še napoved 
fi nalnih nastopov obeh selekcij 
Aluminija na Finalu Pokala: »Olim-
pija in Domžale sta favorita, a tudi 
mi si seveda želimo obeh trofej in 
bomo tudi storili vse, da jih osvo-
jimo. Gre za eno fi nalno tekmo, 
v takšnih tekmah pa so možna 
tudi presenečenja – možnosti so 
50:50. Zavedamo pa se, da je mla-
dinska vrsta zelo odvisna od Nika 
Marinška, ki bo skoraj zagotovo 
igral za člane. Upam, da jim bo po-
magal do lovorike.«

Jože Mohorič

Pokal Slovenije, člani, 
fi nale: Aluminij Kidričevo 
– Olimpija Ljubljana, 
sreda, 30. 5., ob 20.15 v 
Stožicah.
Pokal Slovenije, mladina, 
fi nale: Aluminij Kidričevo 
– Domžale, sreda 30. 5., 
ob 15.00 v Stožicah

Po zaključnem prvenstvenem 
krogu se oči ljubiteljev nogometa 
usmerjajo v Stožice, kjer bodo v 
sredo odigrane fi nalne tekme Po-
kala Slovenije. To bo za privržence 
Olimpije priložnost za proslavitev 
naslova državnih prvakov, kulisa 
bo zagotovo temu primerna. 

Aluminij pa bo imel na tem pra-
zniku slovenskega nogometa kar 
dva predstavnika, tako pri članih, 
kot pri mladincih, kar je za klub iz 
Kidričevega vsekakor nekaj izje-
mnega in težko ponovljivega. 

198 jih je začelo, ostala 
sta le še dva

V tem ciklusu Pokala Slovenije 
je nastopalo 198 moštev, kar je 
najmnožičnejše slovensko špor-
tno tekmovanje. Člani Aluminija 
so na poti do fi nala izločili Lušt Be-
tince, Jadran Dekane, Krko in Go-
rico. Tekmec bo Olimpija, ki je kot 
novi državni prvak tudi popoln 
favorit. Ljubljančani so po vrsti 

izločili Kalcer Radomlje, Maribor 
in Celje. 

»Seveda bomo iskali možnosti 
za presenečenje in bomo storili 
vse, da bi bili prav v sredo zvečer 
optimalno pripravljeni. Pokalna 
tekmovanja so vedno nepredvi-
dljiva, zato trdno verjamemo v 
to, da imamo tudi mi možnosti. 
V sredo ne bo potrebne zunanje 
motivacije, že sam nastop v fi nalu 
je velik motiv za vsakega akterja,« 
je povedal strateg Aluminija Oli-
ver Bogatinov. 

Pokalna presenečenja so pogo-
sta, tudi v najbolj razvitih evrop-
skih državah. Tako je npr. v Fran-

Urednik športnih strani: 
Jože Mohorič. 
Sodelavci: David Breznik, 
Tadej Podvršek, Uroš Krstič, 
Niko Šoštarič, Simeon Gönc, 
Janko Bezjak, Franc Slodnjak, 
Silva Razlag, Janko Bohak,
Črtomir Goznik

E-mail: sport@radio-tednik.si

Nogomet � Pokal Slovenije, fi nale

»Želim si nemški scenarij: 
Eintracht je v finalu namreč 
ugnal Bayern ...«

Foto: Črtomir Goznik

Bo pokalni prvak Aluminij prvič ali Olimpija petič (nazadnje v se-
zoni 2002/03)?

Leta 1965 prvaki, leta 2002 podprvaki
Članska vrsta Aluminija je v samostojni Sloveniji doslej enkrat že 

nastopila v fi nalu. V sezoni 2001/02 se je – takrat še v dveh tekmah 
– merila z Goričani, ki pa so bili obakrat uspešnejši. Še daljši pogled 
v zgodovino pove, da se je Aluminij enkrat tudi že veselil pokalne-
ga naslova: to je bilo leta 1965, ko so Kidričani v Ljubljani v fi nalu 
ugnali Olimpijo (2:3).

Rokomet
Ormožani sezono končali 
na 8. mestu

Stran 15
Nogomet
Cirkulane so prvak 
Superlige

Stran 15

Nogomet
Drava obdržala prednost 
pred Nafto, za nagrado s 
Triglavom

Ob Veržeju v nižjo ligo tudi 
Zarica

Stran 14
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Drava – Brežice Terme 
Čatež 4:0 (0:0)

STRELCI: 1:0 Fanimo (65.), 2:0 
Bizjak (72.), 3:0 Čeh (85.), Bizjak 
(88.).

DRAVA: Šeliga, Vezjak (od 63. 
Čeh), Rešek, Lonzarić, Pirtovšek, 
Kukovec (od 57. Cuff aro), Šporn, 
Kolar, Fanimo (od 67. Šalamun), 
Lovenjak, Bizjak. Trener: Simon 
Sešlar.

BREŽICE: Račič, Selimovič (od 
77. Vareško), Krajček (od 89. Mir-
kac), Horvat (od 60. Lee), Jurečič, 
Urbanč, Drugovič, Rožman, Ko-
žar, Bardi, Kuntarič. Trener: Iztok 
Kapušin.

Brežičani so bili v zadnjem kro-
gu trd oreh za nogometaše Dra-
ve, ki so za ohranitev 2. mesta 
nujno potrebovali zmago. Ekipo iz 
Posavja vodi domačin Iztok Kapu-
šin, ki ga je širša javnost spoznala 
kot trenerja Celja. Kapetan ekipe 
je izkušeni Dejan Urbanč, dolgole-

tni igralec Celja in Krškega.
A Ptujčani, ki so igrali brez Pet-

ka, Flisa in Školnika, so svoj cilj 
na koncu vendarle dosegli, kar je 
približno 400 gledalcev znalo nag-
raditi z bučnimi aplavzi in vzkliki 
»Drava, Drava …« ter »1. liga«. 
Ključni trenutek tekme se je zgo-
dil v 65. minuti, ko je dotlej trdna 
obramba gostov vendarle popu-
stila pod naleti domačinov: Cuff a-
ro je podal s strani, Fanimo pa je 
z glavo natančno preusmeril žogo 
za hrbet vratarja Račiča – 1:0. Od-
pora gostov je bilo v tem trenutku 
praktično konec … 

Začetek tekme je po pričako-
vanjih pripadel domačinom, za 
katere je v prvi postavi začel šele 
16-letni Luka Lovenjak. Pritisk nuj-
nosti zmage je igralcem precej 
zamajal kolena, tako da lepih, te-
kočih akcij ni bilo veliko. Najlepšo 
priložnost prvega polčasa je imel 
v 11. minuti Fanimo, ki se je po 
izjemni podaji Lonzariča znašel 

sam pred golom, a je slabo zadel 
žogo in sprožil preko gola. Pose-
bej izrazita je bila premoč Drave 
v drugem delu prvega polčasa, a 
Bizjak, Vezjak, Lonzarič in Kuko-
vec pri zaključnih strelih niso bili 
natančni.

Kar precejšen strah se je na licih 
navijačev pojavil v 50. minuti, ko 
je dotlej najboljši posameznik do-

»Prava kemija med igralci«
Simon Sešlar, trener Drave: »Tekma je bila za 

našo mlado ekipo težka predvsem iz psihološkega 
vidika. Pomembno je, da so kljub slabšemu prve-
mu polčasu vztrajali in verjeli v našo zmago, za to 
so bili nagrajeni v nadaljevanju. Res bi prav vsem 
čestital za zares zasluženo osvojeno 2. mesto, saj 
so celotno sezono odigrali na visokem nivoju.

Poudaril bi dejstvo, da je v ligi igralo kar nekaj 
kakovostnih ekip, naše mlado in ambiciozno mo-
štvo pa je raslo skozi celotno sezono. Ubadali smo 
se s takšnimi in drugačnimi problemi, ampak smo 
vztrajali na začrtani poti in zato je 2. mesto res 
lep uspeh. Za uspeh je potrebno pravo razmerje 
med izkušenimi in mlajšimi igralci, ne gre samo z 
enimi ali samo z drugimi. Predvsem pa je za uspeh 
potrebna prava kemija med igralci: v naši slačilnici 
vlada odlična energija, igralci so pravi prijatelji in 
držijo skupaj – to se potem odraža na igrišču.

Pred dodatnimi kvalifi kacijami je najpomemb-
neje, da se fantje psihično in fi zično regenerirajo, 
potem pa se bomo poskušali kar najboljše pripra-
viti na dve napovedani srečanji in prikazati kako-
vostni predstavi. Ne smemo se obremenjevati s 

tekmecem, pripravljeni bomo nanj. Opogumlja 
dejstvo, da smo v drugem delu sezone proti tek-
mecem iz vrha lestvice prikazali najboljše predsta-
ve, kar je bila moja največja želja po prvem delu 
sezone, ko nam to ni uspevalo (porazi proti Muri, 
Nafti in Kalcerju, op. a.).«

Jaka Bizjak, Drava: »Zavedali smo se pomena 
tekme, zato smo tudi pričakovali težko srečanje. 
Dokler nam je ekipa Brežic fi zično parirala, je bila 
nevarna, potem pa je naš zadetek to spremenil 
in se je potek dogodkov usmeril po naših željah. 
Najbolj nas je bremenilo dejstvo, da smo morali 
nujno zadeti, to je prinašalo nekaj nemira. Najpo-
membneje je, da smo svoj del naloge doslej dobro 
opravili. A to še ne pomeni konca, čakajo nas do-
datne kvalifi kacije, po katerih si vsi skupaj želimo, 
da končamo v 1. ligi.«

Dejan Urbanč, kapetan Brežic: »Na Ptuj smo 
prišli z željo, da se tukajšnji publiki predstavimo v 
čim boljši podobi in pošteno odigramo še zadnjo 
tekmo sezone. V precejšnjem delu tekme nam je 
to lepo uspevalo, v zadnjem delu pa smo fi zično 
močno padli in domačini so to znali izkoristiti. Če-
stitam jim za zmago in jim želim čim več sreče v 
dodatnih kvalifi kacijah.«

mače vrste Fanimo po sicer lepo 
izpeljani akciji in strelu (golman 
ubranil) v bolečinah obležal na 
tleh. Kljub vsemu je stisnil zobe in 
nadaljeval igro, čeprav se je vide-
lo, da ni več 100 % fi t. V 62. minuti 
se je neverjetno hitri Anglež zno-
va znašel v središču pozornosti, 
ko je stekel proti žogi v kazen-
skem prostoru, branilec Brežic 
ga je podrl, sodnik Dejan Vivod iz 
Dravograda pa kljub žolčnim pro-
testom domačinov ni pokazal na 
belo točko. 

Dodatna energija 
s klopi

V 63. minuti je v igro vstopil 
Nastja Čeh, ki je takoj povezal niti 
igre Drave v veliko boljšo celoto. 
S svojo energijo sta veliko dodala 
še druga dva rezervista, Cuff aro in 
Šalamun, ki sta prav tako močno 
poživila igro Drave. Dve minuti 
kasneje je Fanimo iz že opisane 
akcije zadel, takoj zatem pa ob 
aplavzu gledalcev odšel z igrišča.

Dravaši se v tem trenutku niso 
ustavili, ampak so še »stopili na 
gas« in nizali nevarne akcije drugo 
za drugo. Najlepšo so izpeljali v 
71. minuti, ko sta Lonzarič in Čeh 
izmenjala dve lepi dvojni podaji, 
prvi pa je zaključni strel poslal tik 

mimo gola … Minuto kasneje je 
Čeh zaposlil Šalamuna, ta je z na-
tančno podajo našel Bizjaka, ki je 
z glavo zadel za 2:0. 

Priložnosti sta v naslednjih mi-
nutah imela še Čeh (prvič iz pro-
stega strela, golman brani, dru-
gič iz protinapada, strel tik mimo 
gola) in Bizjak (strel od daleč). 

Zaključek je bil za Dravo znova 
učinkovit: po blokiranem strelu 
Cuff ara je odbito žogo Čeh zabil v 
gol iz osmih metrov (3:0), piko na 
i pa je s svojim drugim zadetkom 
na tekmi postavil Jaka Bizjak v 88. 
minuti – 4:0. 

Vsi strelci so se s celotno ekipo 
iskreno veselili vsakega zadetka 

posebej, najbolj čustveno pa je 
svoj gol doživel najstarejši med 
njimi, Nastja Čeh. Kapetan ekipe 
pri svojih 40 letih na igrišču še 
naprej kaže izjemno željo in am-
bicioznost, pa čeprav je moral 
za igranje na sobotnem srečanju 
prejeti močno protibolečinsko 
injekcijo. Povsem jasno je, da si po 
letih nastopanja v tujini za velike 
evropske klube močno želi uspe-
ha tudi v domačem okolju. Njegov 
prvi cilj po vrnitvi na Ptuj, uvrsti-
tev kadetske in mladinske ekipe v 
1. ligo, je že izpolnjen, nastop v 1. 
ligi s člansko ekipo pa je prav tako 
blizu … 

Jože Mohorič

Nogomet � 2. SNL

Drava zadržala prednost pred Nafto, 
za nagrado s Triglavom

Foto: Črtomir Goznik

Ptujski modri v zadnjem krogu rednega dela sezone niso dovolili presenečenja, z visoko zmago so potrdili končno 2. mesto in uvrstitev v 
dodatne kvalifi kacije za napredovanje v 1. ligo.

Drava v kvalifi kacije, 
ob Veržeju nazaduje 
Zarica

Nogometaši v 2. ligi so v sobo-
to odigrali zadnji, 30. krog sezo-
ne 2017/18. Naslov prvaka si je že 
pred tem zagotovila Mura, ki bo 
tako v prihodnji sezoni nastopa-
la v Prvi ligi Telekom Slovenije. V 
kvalifi kacijah za prvo ligo bo igrala 
ptujska Drava, na poti v nižjo ligo 
pa se je Veržeju pridružila Zarica.

Vodilne ekipe lige – Mura, Dra-
va in Nafta – so zadnji krog opravi-
le z odliko, saj so tekmecem skup-
no nasule 15 zadetkov, prejele pa 
nobenega. Še najbolj se je zmage 
veselila Drava, ki je zadržala pred-
nost pred Nafto in končala sezo-
no na 2. mestu. 

Na dnu lige so nasprotno zad-
nje štiri uvrščene ekipe izgubile. 
Veržej je bil že pred zadnjim kro-
gom »odpisan«, nekaj pa je še bilo 
možnosti za preobrat na predza-
dnjem mestu, ki ga je zasedala 
Zarica. A Kranjčanom ni uspelo 
presenetiti Mure, tako sta si lahko 
potencialno še ogroženi ekipi Fu-
žinarja in Rogaške oddahnili. 

Kot je v zadnjih krogih že pravi-
lo, je bilo tudi v tem veliko dose-
ženih zadetkov, kar 38. Na osmih 

tekmah je to zavidljivo povprečje, 
skoraj štirje na tekmo. Hat-trick je 
dosegel Vedran Vinko (Nafta). 

REZULTATI 30. KROGA: 
Drava – Brežice Terme Čatež 

4:0 (0:0);
Veržej – Brda 2:4 (2:1); strelci: 

1:0 Kolar Robnik (9.), 2:0 Volmajer 
(10.), 2:1 Grbović (31.), 2:2 Varga 
(68.), 2:3 Varga (74.), 2:4 Debe-
njak (84.);

Nafta 1903 – Jadran Dekani 6:0 
(3:0); strelci: 1:0 Vinko (7.), 2:0 
Vinko (29.), 3:0 Monjac (43.), 4:0 
Vinko (59.), 5:0 Grabant (66.), 6:0 
Roginić (81.);

Rogaška – Roltek Dob 1:2 (0:1); 
strelca: 0:1 Levec (3.), 0:2 Levec 
(60.), 1:2 Šlogar (76.),

Ilirija 1911 – Bravo 1:3 (1:1); strel-
ci: 0:1 Kene (10.), 1:1 Nukić (20, z 11 
m), 1:2 Đajič (63.), 1:3 Kadrić (65.);

Zarica Kranj – Mura 0:5 (0:0); 
strelci: 0:1 Maruško (50.), 0:2 Šlak 
(56.), 0:3 Maruško (65.), 0:4 Kou-
ter (76.), 0:5 Maroša (87.);

Fužinar Ravne Systems – Cher-
rybox 24 Tabor Sežana 2:6 (0:4); 
strelci: 0:1 Bačanin (4.), 0:2 Salkić 
(32.), 0:3 Sever (37.), 0:4 Bačanin 
(41.), 1:4 Fasvald (47.), 2:4 Moravac 
(49.), 2:5 Frelih (78.), 2:6 Črgan (88.);

Kalcer Radomlje – Krka 1:1 (1:0); 
strelca: 1:0 Primc (44.), 1:1 Potokar 
(74.).

1. MURA 30 23 3 4 86:22 72
2. DRAVA PTUJ 30 21 3 6 68:37 66
3. NAFTA 1903 30 20 4 6 69:28 64
4. KALCER RADOMLJE 30 17 6 7 58:47 57
5. KRKA 30 15 4 11 49:47 49
6. AŠK BRAVO 30 14 7 9 55:32 49
7. TABOR SEŽANA 30 13 9 8 46:37 48
8. ILIRIJA 1911 30 12 3 15 44:53 39
9. BRDA 30 11 5 14 37:42 38
10. ROLTEK DOB 30 11 4 15 41:46 37
11. JADRAN DEKANI 30 10 6 14 39:64 36
12. BREŽICE - ČATEŽ 30 7 9 14 36:51 30
13. ROGAŠKA 30 8 3 19 42:54 27
14. FUŽINAR RAVNE 30 7 5 18 46:70 26
15. ZARICA KRANJ 30 6 7 17 36:64 25
16. VERŽEJ 30 4 4 22 23:81 16

Najboljši strelci: 
21 zadetkov: Marko Rogi-

nić (Nafta 1903); 16 zadetkov: 
Anel Hajrić (Kalcer Radomlje), 
Alen Neskič (Rogaška); 15 zadet-
kov: Rok Sirk, Luka Bobičanec 
(oba Mura), Vedran Vinko (Nafta 
1903); 14 zadetkov: Milan Đajič 
(AŠK Bravo), Amadej Maroša 
(Mura); 13 zadetkov: Mustafa Nu-
kić (Ilirija 1911); 11 zadetkov: Gre-
ga Debenjak (Brda), Haris Kadrić 
(AŠK Bravo), Mateo Monjac (Naf-
ta 1903); 10 zadetkov: Nastja Čeh 
(Drava Ptuj), Luka Stepančič 
(Jadran Dekani), Ernest Grva-
la, Luka Cerar (oba Kalcer Ra-
domlje).

JM

Najprej na Ptuju, 
nato v Kranju

Tekmi kvalifi kacij za obsta-
nek / napredovanje v 1. ligo 
bosta na sporedu 2. in 6. ju-
nija. Prva tekma bo na Ptuju, 
povratna v Kranju. 

1. tekma (2. 6.): Drava 
Ptuj – Triglav Kranj
2. tekma (6. 6.): Triglav 
Kranj – Drava Ptuj
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Nogomet / 1. SNL: 
Kidričani motiv hranili za sredo …

Ankaran Hrvatini – Aluminij 2:1 (2:0) 
STRELCI: 1:0 Bordon (7.), 2:0 Gliha (20.), 2:1 Kidrič (85.).
ANKARAN HRVATINI: Bužan, Humar, Badžim, Matošević, Suljić, 

Soldo, Gliha, Mate, Vodeb, Bordon (od 70. Zemljak), Gerc. Trener: 
Vlado Badžim.

ALUMINIJ: Kovačič, Šme (od 13. Marinšek), Ploj, Martinović, 
Zeba, Makengo (od 46. Kidrič), Klapan (od 76. Nunić), Tahiraj, Jur-
čević, Petrović, Štor. Trener: Oliver Bogatinov.

Varovanci Vlada Badžima so v nedeljo iskali še zadnjo teoretično 
možnost za obstanek v 1. ligi (preko dodatnih kvalifi kacij), a jim 
kljub zmagi proti nemotiviranim Kidričanom to ni uspelo. Triglav 
je namreč v Velenju minimalno slavil in ohranil prednosti pred Pri-
morci. 

Za nameček je licenčna komisija Ankaranu zavrnila 
pritožbo na odločitev na prvi stopnji in jim ni podelila 
licence za nastop v 1. ligi tudi za naslednjo sezono. So pa 
pridobili licenco za nastope v 2. ligi. V njej bodo zagotovo 
znova med favoriti …

»Nogometni brezdomci z Obale« – v prvem delu so »domače« 
tekme odigrali v Dravogradu, v drugem v Novi Gorici – so zadnjo 
tekmo sezone začeli izjemno motivirani. V uvodnih dvajsetih minu-
tah dvoboja v Novi Gorici so goste iz Kidričevega zasenčili v vseh 
prvinah igre in z dvema zgodnjima zadetkoma odločili zmagoval-
ca.

Prvi gol so dosegli že v 7. minuti: Patrik Bordon je lepo sprejel 
podajo zunaj kazenskega prostora, nato pa je s 15 metrov sprožil v 
bližnji kot, kjer je sicer dobro postavljenemu Matiju Kovačiču žoga 
spolzela med rokami v gol – 1:0. Smola gostov v uvodu se je nada-
ljevala s poškodbo Denisa Šmeja v 13. minuti, zamenjal ga je Nik 
Marinšek. V 20. minuti so Ankarančani svojo prednost podvojili, saj 
je Erik Gliha resnično mojstrsko izvedel prosti strel z 20 metrov, 
žoga pa je ob tokrat nemočnem Kovačiču končala v zgornjem kotu 
gola – 2:0. 

V nadaljevanju je ritem igre rahlo padel, čeravno so nekoliko bolj 
živahno predstavo prikazali v uvodnem delu dvoboja zelo rezervi-
rani Kidričani. Prvo priložnost na tekmi so si priigrali v 32. minuti, 
ko je Francesco Tahiraj sprožil močan strel z desetih metrov, a je 
bil domači vratar Primož Bužan na pravem mestu.

Izjemno zahtevne razmere za igro v novogoriškem Športnem 
parku so terjale svoj davek, v poletni vročini in soparnem vremenu 
obe ekipi nista bili na najvišji ravni. Gostitelji so ubranili prednost, 
ki so si jo priigrali v zgodnjem delu dvoboja, Kidričani pa so bili z 
mislimi bolj na sredini fi nalni pokalni tekmi. Kljub temu sta v 85. mi-
nuti rezervista Marko Nunič in Rok Kidrič izvedla akcijo za znižanje 
rezultata: Nunič je bil v vlogi podajalca, Kidrič pa je njegovo podajo 
iz bližine z glavo preusmeril v gol – 1:2.

JM
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Jeruzalem – Trimo 
Trebnje 28:27 (12:12)

JERUZALEM: M. Šulek (6 
obramb), Balent (4 obrambe – 1 
x 7 m); Rajšp 1, Niedorfer, Žuran 
4, G. Hebar, T. Hebar, T. Šulek, 
Kocbek 3, Šoštarič, Kosi 5 (1), Oz-
mec 1, Mesarić 1, Vujović 5, Cirar 4, 
Kavčič 4. Trener: Saša Prapotnik.

TRIMO: Hasić (5 obramb), Urbič 
(6 obramb – 1 x 7m); Jerlah, Djur-
djević 2, Florjančič 3, Redek, Skol 
5 (3), Horžen 1, Mat. Kotar 4, Mar. 
Kotar 5, Udovič, Sašek 1, Pernov-

šek, Mlakar, Rozman 6, Ratajec 1. 
Trener: Roman Zarabec.

SEDEMMETROVKE: Jeruzalem 
2/1; Trimo 4/3. IZKLJUČITVE: Jeru-
zalem 6; Trimo 4 minute. IGRALEC 
TEKME: Frano Vujović (Jeruzalem 
Ormož).

Za zaključek sezone so ljubitelji 
rokometa na Hard Eku lahko vide-
li odlično predstavo obeh ekip in 
minimalno zmago Jeruzalema. 

Gostitelji, ki so zaigrali brez ka-
petana Bojana Čudiča (poškodba 
ramena), so začeli odlično in v 10. 
minuti povedli s 7:3. Prvi zadetek 

na tekmi za Ormožane je dosegel 
Jaša Rajšp, ki je na svoji zadnji tek-
mi namesto Čudiča prevzel vlogo 
kapetana. Rajšp se poslavlja od 
rokometnih igrišč in iz tega razlo-
ga je bila celotna ekipa oblečena 
v dres s številko 43. „Pri vsakem 
športniku pride čas, ko začuti, da 
je športne poti konec. Pri enih je 
to prej, pri drugih malo kasneje. 
Jaz sem to začutil sedaj – relativ-
no hitro. Enostavno so moje misli 
in ambicije drugje kot pri roko-
metu in zato sem se odločil, da 
začnem novo življenjsko pot. Če v 
rokometu delaš 'nekaj na pol', ne 
prideš nikamor. Ni fer do kluba, 
do soigralcev in na koncu niti do 
samega sebe,“ je s solzami v očeh 
povedal Jaša Rajšp.

Na ormoškem golu je svoje 
delo odlično opravil Tomislav Ba-
lent, iz protinapadov sta bila učin-
kovita Miha Kavčič ter Gal Cirar. 
Po minuti odmora so precej bolje 
v obrambi zaigrali Trebanjci, ki jim 
je tudi stekla igra v napadu, kjer je 

blestel levičar Tim Rozman. Tako 
je bil v 20. minuti izid izenačen na 
8:8. Obe obrambi sta bili solidni in 
„lahki goli“ so se težko dosegali. 
V 27. minuti je zadel Tilen Kosi in 
na Hard Eku je završalo od zado-
voljstva, saj se je kapetan mla-
dinske reprezentance po dolgem 
času zaradi poškodbe kolena vrnil 
na igrišče. Po prikazanem je bil 
izid 1. polčasa 12:12 najpravičnejši.

Drugi polčas so bolje začeli 
Trebanjci in v dveh primerih po-
vedli za dva zadetka (14:16, 15:17). 
„Preslabo smo izkoristili rahlo 
krizo Jeruzalema na začetku 2. 
polčasa in si žal ustvarili le dva za-
detka prednosti. Tukaj smo prvič 
zamudili priložnost za pobeg na 
tri ali štiri zadetke prednosti,“ 
je povedal trener Trima Roman 
Zarabec. Do rezultata 23:23 se je 
igralo „gol za gol“. V zadnji četrti-
ni tekme sta v obeh golih blesteli 
menjavi na golu: v ormoškem Ma-
tic Šulek (6 obramb) in v trebanj-
skem Amir Hasić (5 obramb). 

V drugem delu tekme sta or-
moški vlak v napadu vodila razpo-
ložena Frano Vujović in Tilen Kosi. 
V 56. minuti so gostitelji povedli 
za tri (26:23) in zdelo se je, da je 
zmagovalec že znan. Tako pa niso 
mislili gostje, ki so zaigrali presing 
po celem igrišču in se dobro minu-
to pred koncem približali le na gol 
zaostanka (27:26). Zmago, s kate-
ro so Jeruzalemčki na lestvici pre-
hiteli Trimo, je z zadnjim golom 
potrdil Dominik Ozmec (28:26). 

„Čeprav je šlo za tekmo zadnje-
ga kroga, si obe ekipi za predstavo 
zaslužita visoko oceno. To je bila 
prava promocija slovenskega ro-
kometa. Odlični ekipi, odlična sod-
nika, odlično vzdušje. V zaključku 
tekme smo bili boljši nasprotnik 
in si ustvarili tri zadetke prednos-
ti, kar je na koncu zadostovalo 
za minimalno, vendar po mojem 
mnenju zasluženo zmago,“ je po 
tekmi zaključil trener Saša Pra-
potnik, ki je še omenil, da je zelo 
zadovoljen s sezono 2017/18. 

Ostajajo brez Rajšpa, 
Cirarja in Kavčiča

V ormoškem dresu je svojo zad-
njo tekmo odigral Rajšp, po dveh 
sezonah igranja se od Ormoža 
poslavlja levičar Gal Cirar, ki bo v 
novi sezoni nosil dres Trima. Iz Je-
ruzalema se poslavlja tudi mladin-
ski reprezentant Miha Kavčič, ki 
bo ob določeni odškodnini klubu 
lahko oblekel dres Gorenja.

To so odhodi, vendar v ormo-
škem klubu ne stojijo križem rok 
in bodo tudi v sezoni 2018/19 se-
stavili konkurenčno ekipo. Celot-
na ekipa je po tekmi sodelovala na 
Plavi noči 2018, kjer sta od soigral-
cev in legendarnega športnega 
novinarja Iva Milovanoviča v svo-
je roke velika šampanjca prejela 
Bojan Čudič za 2000. zadetek v 1. 
SRL in Jaša Rajšp, ki se kot „otrok 
kluba“ (od mini rokometa do čla-
nov v ormoškem dresu) poslavlja 
od aktivnega igranja rokometa.

UK

NLB liga: 
Celjani do dvojne 
krone

S petkovim zadnjim krogom 
končnice v ligi NLB se je končala 
rokometna sezona 2017/18. Ab-
solutni gospodarji domače scene 
ostajajo rokometaši Celja Pivovar-
ne Laško, ki so osvojili peti zapo-
rednih in skupno 22. naslov držav-
nih prvakov. Na zadnji tekmi so 
v domačem Zlatorogu zanesljivo 
premagali Velenjčane.

Riko Ribnica je zasedla 2. mes-
to, največje razočaranje sezone 
pa je Gorenje Velenje, ki je osvojilo 
tretje mesto.

Od prvoligaške scene se pos-
lavljata LL Grosist Slovan in Herz 
Šmartno, nova člana elitne drušči-
ne sta Sviš Ivančna Gorica in Dol 
TKI Hrastnik.

Liga za prvaka
REZULTATI ZADNJEGA KROGA: 

Celje Pivovarna Laško – Gorenje 
Velenje 30:24 (14:12), Riko Ribnica 
– Koper 2013 26:23 (11:12), Urbans-
cape Loka – Krka 24:22  (9:10).
1. CELJE PIVO. LAŠKO 10 8 2 0 49 (31)
2. RIKO RIBNICA 10 4 2 4 41 (31)
3. GORENJE VELENJE 10 4 0 6 39 (31)
4. KOPER 2013 10 4 2 4 33 (23)
5. URBANSCAPE LOKA 10 4 0 6 31 (23)
6. KRKA 10 3 0 7 27 (21)

Od 7. do 12. mesta
REZULTATI ZADNJEGA KROGA: 

LL Grosist Slovan – Herz Šmartno 
42:28 (24:5), Maribor Branik – Do-
bova 25:29 (14:12), Jeruzalem Or-
mož – Trimo Trebnje 28:27 (12:12).
1. MARIBOR BRANIK 10 4 2 4 28 (18)
2. JERUZALEM ORMOŽ 10 3 3 4 28 (19)
3. DOBOVA 10 8 0 2 27 (11)
4. TRIMO TREBNJE 10 4 1 5 27 (18)
5. LL GROSIST SLOVAN 10 4 3 3 19 (8)
6. HERZ ŠMARTNO 10 2 1 7 13 (8)

Mali nogomet � 18. Sandijev memorial
V Vitomarcih bo na asfaltnem igrišču pri osnovni šoli od 30. 6. 

do 2. 7. potekal že 18. Sandijev memorial. Začel se bo v sredo, 
30. maja, ob 17.00 z odprtjem in revijalno tekmo otrok. V če-
trtek, 31. maja, se bo dogajanje začelo ob 19. uri z mladinskim 
turnirjem.

V petek, 1. junija, bodo lahko gledalci priča revijalni tekmi legen-
darnih ekip Branik Talci iz Maribora in domače ekipe Vitomarcev 
(ob 17. uri), nato bo sledil turnir med zaselki občine Sveti Andraž v 
Slovenskih goricah.

Osrednji del turnirja bo v soboto, 2. junija, od 11. ure naprej. Na 
sporedu bodo srečanja otrok, mladincev, veteranov ter glavni 
dnevno-nočni turnir članov.

Prireditev bo izvedena ob vsakem vremenu, ob igrišču bo pos-
tavljen tudi veliki prireditveni šotor. Čaka vas veliko zabave, bogat 
srečelov in brezplačne animacije za otroke. V soboto, 2. junija, bo 
prireditev končana z velikih ognjemetom ob 24. uri.

Prijave ekip in dodatne informacije: 031 634 847.
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Rokomet � NLB liga, Liga za obstanek

Ormožani sezono 
končali na 8. mestu

Celotna ormoška ekipa je oblekla drese s številko 43, s katero je igral Jaša Rajšp, ki se poslavlja od rokometnih igrišč.

3. SNL sever: Videmčani 
obstajajo v ligi

REZULTATI 26. KROGA: Fo-
silum Šentjur – Videm 1:4 (0:1), 
Tehnotim Pesnica – Korotan Pre-
valje 3:1 (1:1), AS System Šmarje 
pri Jelšah – Zreče 2:1 (1:0), S.Roj-
ko Dobrovce – Pohorje 1:1 (1:1), 
Šampion – Kety Emmi Bistrica 2:1 
(1:1), Dravinja – Mons Claudius 4:0 
(2:0), Dravograd Avto Grubelnik – 
AjDAS Lenart 6:0 (4:0).
1. DRAVOGRAD 26 18 7 1 66:18  61
2. ŠAMPION  26 17 8 1 60:19  59
3. DRAVINJA  26 13 7 6 49:27  46
4. TEHNOTIM PESNICA  26 13 6 7 39:30  45
5. KETY E. BISTRICA  26 11 8 7 40:32  41
6. ZREČE  26 12 4 10 58:37  40
7. VIDEM  26 10 5 11 38:43  35
8. POHORJE  26 10 5 11 41:50  35
9. MONS CLAUDIUS  26 7 10 9 32:43  31
10. S.R. DOBROVCE  26 8 4 14 36:45  28
11. FOSILUM ŠENTJUR  26 7 3 16 34:65  24
12. KOROTAN PREVALJE  26 7 2 17 35:43  23
13. AJDAS LENART  26 7 2 17  30:64  23
14. ŠMARJE  26 6 1 19 26:68  19

FOSILUM ŠENTJUR – VIDEM 
1:4 (0:1)

STRELCI: 0:1 Lovenjak (22.), 1:1 
Jevšenak (50.), 1:2 Plajnšek (64.), 
1:3 Božak (67.), 1:4 Plajnšek (70.)

VIDEM: Krušič, Koren, Lončarič, 
Lah, Bračič, Lovenjak, Antolić, Bo-
žak, Krajnc, Tement (od 78. Šuen), 
Plajnšek (od 81. Dominc). Trener: 
Robert Hojnik.

Nogometaši Vidma so z zanes-
ljivim slavjem v zadnjem krogu 
proti odpisanemu Šentjurju skočili 
na 7. mesto na prvenstveni lestvi-
ci, s tem pa so si priigrali zanesljiv 
obstanek, kar je bil pred sezono 
tudi glavni cilj kluba. Gostje so v 

Šentjurju prevladovali skozi celot-
no srečanje in na koncu več kot 
zasluženo slavili.

Videm je pričel odločno takoj 
v uvodu, napete situacije pred 
domačimi vrati so se kar vrstile, 
nakar je približno na polovici pol-
časa za veselje gostov poskrbel 
Lovenjak. Tudi po vodstvu so bili 
gostje agilnejši, toda kljub kar 
nekaj zrelim priložnostim novega 
zadetka niso dosegli. 

To je na začetku drugega polča-
sa nekoliko presenetljivo uspelo 
domačinom, ki so iz ene sila redkih 
priložnosti na srečanju uspeli ize-
načiti. Oslabljeni gostje, nastopili 
so brez Adedoje, Hliša in Mikića, se 
vendarle niso ozirali na prejeti gol, 
strnili so vrste in nato samo sreča-
nje brez težav pripeljali do konca. 
Najprej je za vodstvo poskrbel Plaj-
nšek, ki je do konca tekme zadel 
še enkrat, ob tem je en zadetek 
prispeval še Božak. Videm je kljub 
izdatni zmagi zapravil še cel kup 
priložnosti, med drugi je zapravil 
celo enajstmetrovko (Krajnc). Zma-
ga gostov bi pravzaprav morala biti 
še precej višja, a najpomembnejše 
je vendarle spoznanje, da so fantje 
pokazali pravi obraz. 

Videm je tako s prepričljivo 
zmago sklenil sezono, ki bo šla v 
anale kot uspešna, saj so rume-
no-zeleni dosegli osnovni cilj – to 
je obstanek v ligi. Videm je spo-
mladi deloval zelo konstanto, saj 
so rumeno-zeleni prejeli le deset 
zadetkov, ob tem pa klonili na le 
treh srečanjih. Ob vseh teh podat-
kih imajo navijači Vidma nedvom-
no razlog za slavje, saj bodo svoje 
ljubljence tudi v naslednji sezoni 
spremljali v tretjeligaški druščini. 

Superliga
Predzadnji krog Superlige je 

dokončno ustoličil kralja. Naslov 
prvaka so krog pred koncem 
potrdile Cirkulane, ki so tokrat s 
»petardo« v gosteh odpravile ak-
tualne prvake iz Gerečje vasi, ki 
so tako zapustili tron. »Varežani« 
so bili prepričljivi skozi celotno pr-
venstvo, sploh pa v sami končnici 
tekmovanja in so zasluženo osvo-
jili naslov. Podvinci so v derbiju za 
mesta tik pod vrhom tabele pre-
magali Stojnce.

Noro tekmo so gledalci videli v 
Ligi za obstanek v Središču, kjer je 

padlo kar 12 zadetkov. Gostje so 
jih dosegli kar osem – hat-trick je 
prispeval Damjan Antolič – in pre-
pričljivo slavili. Markovčani so sla-
vili proti gostom iz Apač, preobrat 
so dosegli z dvema zadetkoma v 
zaključku tekme. 

OD 1. DO 5. MESTA
REZULTATA 22. KROGA:
Podvinci – Stojnci 2:1 (1:0); strel-

ci: 1:0 Zagoršek (41.), 2:0 Svenšek 
(58.). 2:1 Kokot (88.);

Gerečja vas – Cirkulane 1:5 (1:3): 
strelci: 0:1 Loparić (3.), 1:1 Pože-
gar (14.), 1:2 Murat (41.), 1:3 Mu-
rat (45.), 1:4 Arsič (48.), 1:5 Arsič 
(69.). 

Prosta je bila ekipa Hajdine.
1. CIRKULANE 21 15 2 4 52:20 47
2. STOJNCI 21 13 3 5 35:24 42
3. PODVINCI 22 11 6 5 37:26 39
4. GEREČJA VAS 21 10 3 8 30:27 33
5. HAJDINA 21 6 7 8 37:40 25

Nogomet � 3. SNL sever, lige MNZ Ptuj

Cirkulane so prvaki Superlige

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Podvincev (v belih dresih) so ugnali goste iz Stojncev, 
kljub temu pa jih na lestvici niso uspeli prehiteti.

OD 6. DO 10. MESTA
REZULTATA 22. KROGA:
Markovci – Apače 3:2 (1:1); 

strelci: 1:0 Meznarič (21.), 1:1 Šešo 
(42.), 2:1 Ljubec (3:1), 3:1 Meznarič 
(89.), 3:2 Pulko (92.);

Središče ob Dravi – Bukovci 4:8 
(2:2); strelci: 0:1 Ladič (12.), 1:1 Vo-
čanec (17.), 2:1 Gašparič (41.), 2:2 
Zorec (45.), 2:3 Antolič (46.), 2:4 
Antolič (52.), 3:4 Vočanec (56.), 
3:5 Zorec (60.), 3:6 Serdinšek 
(66.). 3:7 Antolič (75.), 3:8 Med-
ved (89.), 4:8 Ivanuša (90.).

Prosta je bila ekipa Pragerskega.
1. BUKOVCI 21 7 8 6 46:36 29
2. APAČE 21 8 2 11 37:43 26
3. MARKOVCI 21 7 3 11 40:48 24
4. PRAGERSKO 21 4 5 12 35:47 17
5. SREDIŠČE OB DRAVI 22 5 1 16 32:70 10

1. liga MNZ Ptuj 
OD 1. DO 5. MESTA
REZULTATI 22. KROGA: Podleh-

nik – BOČ Poljčane 4:1 (2:0), Graje-
na – Skorba 5:2 (2:1). Prosta je bila 
ekipa Gorišnice. 
1. SKORBA 21 16 2 3 67:33 50
2. BOČ POLJČANE 21 12 5 4 55:27 41

3. GRAJENA 21 12 2 7 66:56 38
4. GORIŠNICA 21 9 4 8 43:39 31
5. PODLEHNIK 22 9 4 9 45:42 31

OD 6. DO 10. MESTA
REZULTATA 22. KROGA: Dor-

nava – Rogoznica 1:3 (1:0), Tržec 
– Ormož 4:0 (3:0). Prosta je bila 
ekipa Polskave.
1. ROGOZNICA 21 10 5 6 51:34 29
2. ORMOŽ 21 8 3 10 51:48 27
3. DORNAVA 22 6 3 13 34:58 21
4. TRŽEC 21 6 1 14 38:60 19
5. POLSKAVA 21 3 1 17 26:79 10

2. liga MNZ Ptuj 
REZULTATI 17. KROGA: Zavrč – 

Makole 3:1 (2:1), Oplotnica – Zgor-
nja Polskava 2:3 (0:1), Majšperk Pi-
cerija Špajza – Leskovec 1:3 (0:1), 
Lovrenc – Slovenja vas 1:4 (1:3).
1. ZAVRČ 15 15 0 0 101:9 45
2. LESKOVEC 15 11 2 2 54:22 35
3. ZGORNJA POLSKAVA 15 9 2 4 56:41 29
4. MAKOLE BAR MIHA 15 7 2 6 43:29 23
5. SLOVENJA VAS 15 7 1 7 29:41 22
6. HAJDOŠE 15 6 1 8 22:41 19
7. LOVRENC 16 5 1 10 27:46 16
8. OPLOTNICA 15 1 2 12 24:63 5
9. MAJŠPERK ŠPAJZA 15 1 1 13 17:81 -2

TP, JB
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„Njegovo delo je večino časa po-
vezano z mladimi bralci, z njimi kre-
ativno soustvarja dejavnosti za otro-
ke in mladino. Deluje v uredniškem 
odboru spletne strani Mariborske 
knjižnice, kjer ureja rubrike za mla-
de bralce in rubriko Otrok in knjiga. 
Piše strokovne prispevke in se širše 
kulturno udejstvuje v okolju knjižni-
ce,“ ga je predstavila v njegovi glavni 
dejavnosti.

Decembra lani se je udeležil enega 
najtežjih maratonov na svetu, ene 
najtežjih telesnih preizkušenj, Ma-
rathona des Sables v Peruju. Med 
222 ultramaratonci, ki so se uspešno 
spopadli z 250 km progo, je s časom 
42,25 ure zasedel 93. mesto. Skupaj 
pa jih je bilo na začetku 480. Zma-
govalec je dosegel čas 21,45 ure, v 
zlati sredini so se rezultati sukali ok-
rog 42 ur, zadnji pa ga je pretekel v 
74 urah. Zgodbo tega maratona je 

delil s polno dvorano obiskovalcev, 
kar kaže na to, da ljudi ne zanimajo 
samo zgodbe v pisni obliki, temveč 
tudi tiste, ki jim jih predstavijo v prvi 
vrsti zanimivi ljudje že zaradi svoje 
osnovne dejavnosti, ki pa tudi svoj 
prosti čas preživljajo na malo drugač-
ne načine kot mnogi drugi. Skozi to 
bogatijo sebe, svoja življenjska spoz-
nanja in se skozi vse to vedno bolj 
zavedajo pomena kakovosti bivanja, 
odnosa do najbližjih in do okolja. Del 
tega pa skušajo prenesti tudi na dru-
ge, na tiste, ki se jih njihova zgodba 
dotakne. To ni samo zgodba nekega 
ultramaratonca, je veliko več, saj kot 
Robert Kereži sam pove, se je preko 
teka vrnil h koreninam, k naravi, kjer 
doživlja spoj z naravo. „Verjamem, 
da so ljudje preživeli zaradi nenehne-
ga gibanja, hoje, iskanja hrane, bolj-
šega prostora za življenje itd.“ Kot je 
prepričan, da se lahko iz življenja na-
ših prednikov, naših dedkov in babic 
naučimo marsikaj, predvsem pa bolj 
zdravega načina življenja.

Pred tekom, ki je bil v začetku čis-
to navaden tek po asfaltu, dokler ni 
pristal pri teku v naravi, se je dolgo 
vrsto let strastno ukvarjal s cestnim 
kolesarstvom. Tistega, kar imaš rad 
in delaš s srcem, ni težko dati na prvo 
mesto, pove, zato mu tudi ni tež-
ko trenirati ponoči, zjutraj, v dežju, 
snegu. Zgodba enega najtežjih ma-

ratonov na svetu osebno zanj ni neki 
športni dosežek, mednje šteje prvo, 
drugo, tretje mesto, bolj je to sreč-
na zgodba, ki je imela polno srečnih 
razpletov, od začetka do konca. Tudi 
še danes „jaha“ ta val, ker deli svoje 
izkušnje in doživetja na predavanjih. 
Doslej jih je imel že skoraj dvajset. 
Pri tem predstavlja tudi prehrano, ki 
je daleč od splošne prehrane. Danes 
živi na „mastni“ pogon. Marathona 
des Sables se je udeležil po srečnem 
naključju, po nekem všečkanju na fa-
cebooku je bil izžreban za brezplač-
no startnino v višini 2.000 evrov za 
ta maraton. Odločiti se je moral na 
hitro, v desetih minutah, čeprav pred 
tem ni imel informacij, izkušenj, ne 
opreme, ne denarja. Šlo je za izjemno 
priložnost, ki se človeku v življenju 
redko kdaj ponudi, zato jo je tudi 
zgrabil. Pri tem je imel tudi polno že-
nino podporo. Piše tudi knjigo o tem 
maratonu, ki je preplet misli in izku-
šenj, ki so ga spremljale skozi celotno 
traso. Če bo prevedena v angleščino 
in francoščino, bo to zanj izjemna 
zgodba, velika spodbuda tudi za vse 
bodoče ultramaratone. Nekaj jih za-
gotovo še želi odteči. S tem bo tudi 
delil nove izkušnje in spoznanja člo-
veka v ekstremnih okoljih, ko človek 
deluje povsem drugače, kjer je vsak 
odvisen le od samega sebe.

Ptuj � Ultramaratonec Robert Kereži iz mariborske knjižnice

Tek ga je vrnil v naravo, h koreninam
V razstavišču Knjižnice Ivana Potrča Ptuj je vodja Mladinskega oddelka knjižnice Liljana Klemenčič sredi 
maja gostila mariborskega knjižničarja iz oddelka za otroke in ultramaratonca Roberta Kerežija.

Foto: Črtomir Goznik

Robert Kereži, udeleženec enega najtežjih maratonov na svetu, Marathona des Sables v Peruju, v razstavišču 
ptujske knjižnice

»Družina je tista, ki daje človeku 
občutek varnosti. Družina je tudi 
tista, iz katere črpamo moč, da se 
soočamo z vsem, kar nam življenje 
postavlja na pot,« je o pomenu dru-
žine dejal Alexander S. Goljevšček iz 
Zavoda nazaj na konja, ki je soorga-
niziral dogodek ob dnevu družin v 
Starošincah.

Prireditev v konjeniškem parku 
je bila namenjena vsem družinam 
in s tem tudi vsem generacijam. Do-
poldan so konjeniški park obiskali 
predvsem otroci, ki so ustvarjali na 
delavnicah ter spoznavali svet ko-
njev. Osrednja točka opoldanskega 
dela programa je bila okrogla miza, 
ki je bila posvečena izzivom večge-
neracijskega sobivanja. »To je tema, 
o kateri se premalo pogovarjamo, 
čeprav so tovrstni izzivi zelo prisotni 

pri nas, z vsemi pozitivnimi in nega-
tivnimi stvarmi. Če bi tej tematiki 
posvetili več pozornosti, bi zagotovo 
dosegli večjo kakovost življenja na 
podeželju. Namreč vse več je starej-
ših, ki se v nekem trenutku počutijo 
odrinjene, kar je škoda, saj so to veliki 
bazeni znanja in izkušenj,« je povedal 
sogovornik. Popoldan so se v Staro-
šincah na koncertu Bilbi in delavni-
cah ustavile številne družine. »Nad 
odzivom smo bili presenečeni, saj 
je bilo kar 90 % novih obrazov.« Go-
ljevšček meni, da bi si morali večkrat 
vzeti čas za druženje in morda tudi za 
razmislek, za pridobitev novih znanj, 
izmenjavo izkušenj. »Tempo časa je, 
kakršen je, pa tudi vpliv spleta se že 
odraža v kakovosti življenja družin. 
Vendar družine niso same, imajo 
podporno okolje, žal ga premalo iz-

koriščajo, morda tudi zaradi stigme. 
Toda aktivnosti družinskih centrov, 
tudi našega, ki ima sedež ravno v 
Starošincah, so namenjene vsem 
družinam in na naše veselje opaža-
mo, da je odziv iz leta v leto boljši,« je 
povedal in dodal, da so vsi podatki o 
brezplačnih aktivnostih dostopni na 
spletni strani zavoda Nazaj na konja.

Praznovanje dneva družin v Sta-
rošincah so s programom ozaljšali 
združeni družinski centri Podravske 
regije Družinski center Kidričevo (Za-
vod Nazaj na konja), Špajza modrosti 
– Družinski center (Ljudska univerza 
Ptuj) ter gRajski družinski center 
(Ljudska univerza Ormož), pa tudi lo-
kalni ponudniki. »Verjamemo, da je v 
sodelovanju največja moč,« je dodal 
Goljevšček.  

Kidričevo � Dan družin

Družina daje občutek 
varnosti in moč
Tudi družine imajo svoj mednarodni dan, to je 15. maj. In ta poseben dan, kakor 
tudi mednarodni teden prostovoljstva, so obeležili v Konjeniškem parku Starošince.

Foto: Zavod Nazaj na konja

Bogat program je privabil številne – otroke, starše, babice in dedke, prababice in pradedke.

11. prireditev Šport špas, ki jo 
organizira Vrtec Ptuj, je potekala 
pod geslom Dan druženja in giba-
nja treh generacij. Otroci, ki so se 
v soboto dopoldan zbrali v enoti 
Zvonček, so medse povabili star-
še, sestrice, bratce, babice, dedke, 
tete in strice. Na dvorišču vrtca so 
se najprej razgibali, nato pa sta jih 
pozdravili koordinatorica priredi-
tve Maja Prosenjak in ravnateljica 
Vrtca Ptuj Marija Vučak. Razgibava-
nju je sledil pohod preko Studenč-
nice do zelenice za grand hotelom 

Primus. Tam so si vzeli čas za ma-
lico in skupno druženje, nato pa 
se je več deset majhnih in velikih 
pohodnikov odpravilo nazaj na za-
četno točko. Z nestrpnostjo so mali 
vedoželjneži čakali predstavitve in 
druženje z gasilci PGD Ptuj, poli-
cisti Policijske postaje Ptuj, delavci 
Zdravstvenega doma Ptuj in člani 
Planinskega društva Ptuj. Vsi so iz-
jemno zanimivo predstavljali svojo 
dejavnost.

Ob zaključku srečanja so podelili 
tudi priznanja in nagrade najmlaj-

šemu in najstarejšemu udeležencu 
ter najštevilčnejši družini. Čeprav je 
odziv iz leta v leto boljši, si v Vrtcu 
želijo, da bi se jim na tej tradicio-
nalni sobotni prireditvi pridružilo 
naslednje leto še več otrok in njiho-
vih spremljevalcev. Gre za krasen 
dogodek, ki je namenjen vsem eno-
tam Vrtca Ptuj, na katerem otroci, 
njihovi spremljevalci in zaposleni 
v vrtcu spletejo povsem drugačne 
vezi in si namenijo precej več časa 
kot sicer, ko imajo veliko dela.

Ptuj � Prireditev Vrtca Ptuj

V soboto je v vrtcu 
posebej zabavno
Priti v vrtec skupaj s starši, se z njimi in vzgojiteljicami neformalno družiti, se 
podati na sprehod in pojesti najboljši izletniški sendvič, je za slehernega otroka 
nepozabna dogodivščina. Eno takih v ptujskem Vrtcu organizirajo že 11 let.

Foto: DK

Tudi letos so otroci nadvse uživali v sobotnem druženju. 
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vsem urednikovanju, se je nekajkrat 
lotil tudi skladanja; izpod njegovega 
peresa sta npr. himni mesta Ptuj in 
Osnovne šole Ljudski vrt. Leta 2011 
je uresničil nenavadno zamisel in s 
»Prijatelji sv. Martina« izdal zgoščen-
ko Sveti Martin nagovarja v tišini, na 
kateri je mogoče prisluhniti … tišini 
v ptujski vinski kleti, ko se mošt spre-
minja v vino. »Ko so bili še v vseh va-

ških gostilnah džuboksi, so nekateri 
vanje ves čas metali dinarje, da smo 
morali poslušati eno in isto pesem. 
Že takrat sem predlagal, da bi izdali 
ploščo s tišino. Tako bi si vsak lahko 
kupil dve minuti tišine. Tudi tišina je 
glasba,« je pojasnil mojster.

Ponaša se z največjo zasebno 
notno knjižnico za pevske zbore 
v Sloveniji, v zbirki ima čez 10.000 

skladb. »Podobne zbirke imajo sicer 
tudi drugi, a mi vseeno kar naprej 
telefonirajo, naj jim poiščem to ali 
ono pesem. Vsako pesem najdem 
prej, kot jim to uspe v Narodni in 
univerzitetni knjižnici v Ljubljani, to 
smo že ugotovili. Izdelal sem si na-
mreč poseben računalniški sistem, s 
katerim posamezno pesem najdem 
takoj. Pesmi sem v program vpisoval 
20 let.« Podobno je uredil tudi zbirke 
LP plošč, kaset in zgoščenk.

Čeprav mu je bila glasba položena 
v zibelko, je do nje napravil ovinek. 
Doštudiral je elektrotehniko – šibki 
tok, kasneje je zaključil zborovod-
sko in srednjo glasbeno šolo ter 
pedagoško akademijo. Delal je kot 
elektrotehnik na Zavodu za avtoma-
tizacijo, kot tonski mojster na Radiu 
Slovenija ter kot strokovni svetova-
lec za glasbo in urednik notnih izdaj 
pri Zvezi kulturnih organizacij Slove-
nije. »Držal sem se pravila, ki sem ga 
slišal šele kasneje, da mora človek v 
življenju menjati tri službe. S tem se 
ti obzorje neverjetno širi. Na veliko 
stvari se spoznaš in srečaš ogrom-
no različnih ljudi, to pa je vir zado-
voljstva.« Tudi zato je, lačnemu ot-
roštvu v okupirani Ljubljani navkljub, 
sklenil: »Vedno sem bil srečen. Tudi 
zdaj sem.«
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Glasbeni pedagog in urednik, 
tonski mojster in zborovodja je leta 
2005 zbral vse obstoječe uglasbitve 
Maistrovih pesmi, lani je skladate-
ljem naročil še nekaj novih. V novi 
pesmarici za vse zborovske zasedbe 
bo tako kar 16 novih skladb, preo-
stalih šest bo iz še neobjavljenega 
fundusa del. Urednik je opomnil, da 
je Maister kot pesnik še vedno pre-
malo znan: »Čudno je, da literarni 
zgodovinarji do zdaj še niso popisa-
li njegovega celotnega pesniškega 
opusa.« Maister je izdal dve pesniški 
zbirki, a je pesmi objavljal tudi v gla-
silih in revijah, zato je Gobec priznal: 
»Grozno sem se namučil, da sem 
zbral toliko Maistrovih pesmi, jih je 

pa gotovo še kaj ...«
Koliko notnih zbirk je Gobec 

doslej že uredil, pravzaprav še sam 
natanko ne ve, je pa številka gotovo 
višja od 150. »Od tega je približno 
tretjina takih, za katere sem pobudo 
dal sam,« je povedal. Letos bo ure-
dil še notno zbirko sto ponarodelih 
pesmi, ob urednikovem jubileju jo 
bo izdal Javni sklad RS za kulturne 
dejavnosti. Zamisli za nove podvige 
Gobcu ne manjka, pri snovanju sode-
luje tudi z domoznanskim oddelkom 
Knjižnice Ivana Potrča Ptuj.

Razložil je, kaj glasbeno založ-
ništvo sploh pomeni: »Včasih so 
rokopisi zelo nečitljivi ali pa je bilo 
natisov že nekaj in se med seboj raz-

likujejo, zato se je treba odločiti za 
pravo verzijo. Pri starejših avtorjih je 
velikokrat treba posodobiti besede, 
ki jih nihče več ne uporablja, mlajši 
pa jih celo ne razumejo. Če pa stara 
beseda ostane, ji je treba pripisati 
razlago. Paziti je treba tudi na zlo-
govanje besedil; note podpisujemo 
tako, kot se poje, in ne tako, kot 
bi bilo prav po slovnici.« Sledijo še 
korekture, posodobitve partitur po 
sodobnih notografskih pravilih in 
urejanje zbirke po poglavjih ali te-
matskih sklopih …

Tudi tišina je glasba
Čeprav se Gobec posveča pred-

Ptuj � 80 let Mitje Gobca

»Vedno sem bil srečen«
V teh dneh bo ob stoti obletnici konca prve svetovne vojne Društvo Generala Ma-
istra Ptuj izdalo zbirko uglasbenih pesmi Rudolfa Maistra Vojanova Kitica mojih. 
Minulo soboto je urednik te in številnih drugih notnih zbirk Dimitrij Radovan 
(Mitja) Gobec praznoval 80 let. Ob jubileju smo z njim pokramljali predvsem o 
glasbi in urednikovanju, malo pa tudi o tišini in sreči.

Foto: Črtomir Goznik

Mitja Gobec je januarja pripravil zbirko uglasbitev besedil Ivana Cankar-
ja, zdaj še Rudolfa Maistra.

Čas in svetloba sta ključna ele-
menta, gonilni sili za ustvarjanje 
predmetov, materialov, linearnih 
perspektiv in pogosto mehkej-
ših oblik tokratnih razstavljavk. S 
svojimi ročnimi spretnostmi, kot 
so šivanje, vezenje, kvačkanje in 
izdelava čipk, so ustvarile dela, 
v katerih so združene tradicija, 
izvrstna tehnična sposobnost in 
globina misli. Njihovi ročni izdel-
ki ne ponujajo zgolj razmisleka o 

umetnosti, zgodovini in tradiciji, 
temveč želijo spodbuditi razmi-
šljanje o uporabi preprostih ma-
terialov, ki jih je mogoče defi nirati 
skozi gibanje roke. „Skrbno izbra-
na dela, razstavljena v prostorih 
Galerije mesta Ptuja, od katerih 
so bila nekatera, kot v prime-
ru Gerdove, Rossijeve in Vauda 
Benčevičeve, zasnovana posebej 
za to priložnost in so tako pred-
stavljena prvič, se pred našimi 

očmi odpirajo kot nove linearne 
perspektive, kot odprta polja, ki 
zaobjemajo materiale in oblike 
ter se raztezajo med razmišljujo-
čim umom in živim telesom, med 
že videnimi in doživetimi stvarmi 
ter tistimi, o katerih želimo pri-
povedovati skozi otipljive želje in 
čustva,“ je povedala in zapisala 
kustosinja razstave Marica Vicari. 
Razstava bo na ogled do 29. junija.

Ptuj � Razstava Ročno delo v mestni galeriji

Razmislek o umetnosti 
skozi gibanje roke
V Galeriji mesta Ptuj so 15. maja odprli razstavo pod naslovom Ročno delo s sed-
mimi mednarodnimi umetnicami: Kyriaki Costo, Evo Gerd, Resi Girardello, Ino 
Loitzl, Evo Petrič, Eliso Rossi, in Stanko Vaudo Benčevič. Kustosa sta bila Marica 
Vicari in Jernej Forbici (KUD Art Stays). Odprl jo je ptujski župan Miran Senčar.

Foto: Črtomir Goznik

V Galeriji mesta Ptuj je na ogled razstava Ročno delo sedmih mednarodnih umetnic, v katerih so združene 
tradicija, izvrstna tehnična sposobnost in globina misli.

V nedeljo, 20. maja, so okroglo 
obletnico proslavile s prireditvijo, 
ki se že po tradiciji imenuje Veseli 
bodimo. V goste so povabile de-
vet skupin, posebno presenečenje 
prireditve je bila skupina mlajše 
generacije vaščanov, ki so pevkam 
in ostalim dali upanje, da pesem v 
Osluševcih ne bo zamrla. Skupino 
vseskozi vodi gospa Marija Hebar, 
prepevajo pa še: Marija Korpar, 
Lizika Prejac, Terezija Korpar in 
Ivanka Štampar. V prehojenih le-
tih so imele 289 nastopov in poleg 
običajnih pred domačo publiko 
nanizale tudi nekaj vidnih uspehov 

na območnem, regijskem in držav-
nem nivoju. 20-krat so sodelovale 
na območnih revijah, osemkrat 
na regijskih in štirikrat na držav-
nih srečanjih. Po mnenju prizna-
nih strokovnjakov in poznavalcev 
ohranjanja ljudske pesmi so pevke 
vseskozi dobivale potrditve, da de-
lajo dobro in da je pot ohranjanja 
te zvrsti ljudske umetnosti prava. 
Velike podpore so bile vsa ta leta 
deležne tudi od lokalne skupnosti.

V obdobju prepevanja so uspele 
pripraviti tri zgoščenke, zadnja je 
luč sveta ugledala nekaj dni pred 
tokratno prireditvijo. Iz najrazlič-

nejših razlogov so se pevke odlo-
čile, da z prenehajo aktivno prepe-
vati ob 20-letnici delovanja. Zato 
je bila prireditev precej čustvena, 
a hkrati je bilo med zbranimi čutiti 
veliko hvaležnosti in zadovoljstva. 
Na slovesnosti so pevkam podelili 
posebna priznanja JSKD OI Or-
mož, priznanje KS Podgorci in zah-
vale KD Osluševci. Pevkam so ob 
koncu prireditve zaželeli zdravja 
in pesmi. Če slednje ne bo na odru, 
pa naj prepevajo vsaj zase, za svo-
jo dušo, za družine, lastno srečo in 
veselje.

Osluševci � Skupina Pevk ljudskih pesmi deluje 20 let

Zabeležile 300 nastopov
Pevke ljudskih pesmi Kulturnega društva Osluševci so se prvič zbrale leta 1998 ob 
Dnevu žena. Sprva jih je bilo deset, zadnja leta jih je v skupini pet.

Foto: arhiv skupine

Po dveh desetletjih delovanja so osluševske pevke ljudskih pesmi sklenile svojo aktivno udejstvovanje.
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Iz naše preteklosti - Pisalo se je leto 2008 - drugi del

Denacionalizacija ustavila vitalizacijo mestnega jedra

Ansambel Štajerci prihaja s 
Ptujskega. Svojo pot je začel v 
letu 2007. V tem obdobju so se 
zamenjali nekateri člani kot tudi 
ime ansambla. Do leta 2010 so 
namreč nastopali pod imenom 
Mokre sanje.

Danes ga sestavljajo: Benjamin 
Golob (vokal, trobenta, bobni), 
Zoran Vesenjak (vokal, klaviature, 
ritem in solo kitara), Andrej Kram-
berger (v prvi vrsti vokalist, ritem 
kitara, klarinet), Janez Špurej (v 
prvi vrsti vokalist, kontrabas, bas 
kitara, bariton) in Mitja Ferlin, ki 
se je ansamblu pridružil letos (vo-
kal, harmonika in klarinet).

Štajerci ostajajo zvesti klasiki, 
tradiciji slovenske narodno-zabav-
ne glasbe, ki jo poosebljajo Slako-
ve in Avsenikove skladbe. „To, kar 
so ustvarili Slaki in Avseniki, naj 
ostane. Avstrijski stil, z bobni in 
podobno, to ne sodi v slovensko 
narodno-zabavno glasbo,“ pou-
darijo. Kot vsestranski glasbeniki 
obvladajo tudi vse zvrsti zabavne 
glasbe. Preoblečeni v Dalmatince 
še posebej navdušujejo z dalmatin-
sko glasbo na porokah, prav tako 

pa igrajo na veselicah in priredi-
tvah. Nazadnje so jim prisluhnili 
tudi udeleženci gasilske parade 
na Ptuju. Kot v imenu ansambla 
pove Benjamin Golob, igrajo z 
dušo in srcem za ljudi, zato jim 
ljudje, kjerkoli igrajo, z največjim 
veseljem prisluhnejo, zaplešejo in 
zapojejo z njimi. Vsak nastop je 
njihova največja promocija, ljudje 

vedo, da bodo dobili to, kar pri-
čakujejo, dobro glasbo in vesele 
trenutke. Četudi ustvarjajo lastno 
glasbo, tudi v prihodnje jo bodo, 
doslej niso izdali še nobene zgoš-
čenke.

Tudi na festivale ne hodijo, to 
prepuščajo mlajšim ansamblom, ki 
se šele uveljavljajo. Slaba izkušnja 
iz preteklosti, iz začetnega obdobja 

VSAK ČETRTEK OB 20. URI
ORFEJČKOVA LESTVICA

Luka PepiGlasujete lako tudi na:

Po 12 letih je na ptujske ulice in 
trge ponovno zapeljal turistični vla-
kec. V ČS Rogoznica so vse bolj ne-
zadovoljni, saj ne vedo, kaj se dogaja 
s projekti za njihovo kanalizacijo, pa 
tudi obljubljene obnove Doma kra-
janov Rogoznica ni od nikoder. Na 
območju, kjer živi 3700 prebivalcev, 
so aktivne že tri civilne iniciative: 
Nova vas, Podvinci in Žabjak. V Pod-
vincih celo razmišljajo o samostojni 
občini, če se ne bo v kratkem začela 
graditi infrastruktura, v Žabjaku pa 
se celo spogledujejo z občino De-
strnik, kjer je na tem področju veli-
ko bolje. 

Ptujski mestni svetniki so potrdi-
li več predinvesticijskih projektov, 
med drugim tudi športno-priredit-
venega centra, ki naj bi ga zgradili 
na pomožnem nogometnem igrišču 
ob Mestnem stadionu. Na drugem 
festivalu Z glasbo do srca sta slavila 
ansambel Katrca in Marko Mulec. V 
okviru 10. praznika občine Destrnik 
so odprli kmečki turizem pri Lovre-
cu v Jiršovcih in destrniško Viničari-
jo. Prvi občinski praznik so prazno-
vali v Cirkulanah.

Do novih zemljišč za 
Gajke z razlastitvijo

Zgodovinski arhiv Ptuj je pripra-
vil okroglo mizo ob 100. obletnici 
rojstva Antona Klasinca, profesor-
ja, klasičnega filozofa in prvega 
ravnatelja Mestnega, danes Zgo-
dovinskega arhiva na Ptuju, ki se 

odprli težko pričakovano pošto, v 
njej so tudi prostori TD Klopotec 
Leskovec. V Kidričevem so ob tam-
kajšnji OŠ odprli nov vrtec. Cerkev 
sv. Ožbalta, ki je kulturni spomenik 
prve kategorije, so obnovili z daro-
vi vernikov. Prireditev ob 60-letnici 
Štajerskega tednika in 45-letnici Ra-
dia Ptuj z bralci in poslušalci je po-
tekala v Gorišnici, s poslovnimi par-
tnerji pa v hotelu Primus. Knjižnica 
Ivana Potrča Ptuj je stara 60 let. Na 
porodnem oddelku ptujske bolni-
šnice so odprli nove prostore pedi-
atričnih ambulant. Ptujska godba je 
dobila svojega 30. kapelnika, Fredija 
Simoniča. V Spuhlji so svečano od-
prli večnamensko dvorano, s katero 
so Spuhljani dobili svoj novi dom, 
četrti po vrsti tudi domači gasilci, ki 
praznujejo 80-letnico delovanja. 

Župani najstarejših mest iz držav 
članic EU in partnerskih mest so 
na simpoziju Stara mesta – skrbi in 
priložnosti – na Ptuju govorili o de-
diščini starih mest kot skupni evrop-
ski dediščini. Na Vrazovem trgu na 
Ptuju so odprli kavarno MuziKafe 
– stičišče kulture in dobrega poču-
tja. V ptujski bolnišnici so izvedli 
prvo vstavitev umetnih kolkov, kar je 
nadvse pomemben korak za njeno 
prihodnost. Na ptujskem gradu ob-
novili znameniti Peruzzijev portal in 
vhodna vrata. Na Ptuju so ustanovili 
Društvo generala Maistra. V Termah 
so odprli še drugi park – Evropski 
drevored lip, ki povezuje Terme z 
igriščem za golf. Ptujski del obka-
nalske ceste je zgrajen, na pločnik 
in kolesarsko stezo pa bo treba še 
počakati. Projekt Megalaxie se še ni 
pričel, saj so bile zavrnjene vse vloge 
za začetek gradnje nekaterih objek-
tov. Ormoška gimnazija praznuje 
10-letnico delovanja. Obnova hotela 
Mitra, ki zgodbe Ptuja pripoveduje 
skozi hotelsko zgodbo, je stala sku-
paj 2,5 milijona evrov. Ob dnevu 
Rudolfa Maistra je na Ptuju poteka-
la državna proslava, na kateri se je 
skozi scenarij in režijo Petra Srpčiča 
govorilo o Maistrovi dediščini. Mi-
nistrstvo za šolstvo in šport je MO 
Ptuj odobrilo 2,5 milijona evrov za 
izgradnjo večnamenske dvorane na 
lokaciji pomožnega igrišča. Teritori-
alna obramba občine Ptuj – čvrsta in 
zgledna organizacija – praznuje 40 
let. V Termah pričakujejo sedemmi-
lijontega obiskovalca. Družba Radi-
o-Tednik Ptuj je povabila že na 11. 
prireditev Za male in velike ter na 
18. Orfejčkovo parado.

SKRINJA SLOVENSKIH VIŽ  —   Ansambel Štajerci

Igrajo z dušo in srcem za ljudi

Foto: Črtomir Goznik

Po Dravi in Ptujskem jezeru po 13 letih ponovno z ladjo. 

Ptuj – mesto električnih avtomobilčkov?
V teh dneh so po ptujskih ulicah in trgih začeli voziti ele-

ktrični avtomobilčki. Gre za projekt mobilnosti, nadgradnje 
projekta turističnega vlakca in s katerim se želijo Terme 
Ptuj na čim hitrejši način povezati z mestom in okolico. Ker 
ne razvijejo več kot 20 km na uro, nekih posebnih pogojev 
za njihovo vožnjo ni, tudi vozniško dovoljenje ni potrebno.

V občini Sveta Trojica, kjer pra-
znujejo drugi občinski praznik, 
bodo v prihodnje posebno pozor-
nost posvetili razvoju turizma, pred-
vsem stavijo na Trojiško jezero. V 
Grajeni naj bi do konca leta končali 
obnovo Doma krajanov, ki jo je MO 
Ptuj začela leta 2006. Terme Ptuj so 
gostile udeležence največjega letoš-
njega plavalnega mitinga v Sloveniji, 
na katerem je sodelovalo 800 plaval-
cev iz desetih držav. 

Na Ranci so splavili novo ptujsko 
ladjico Čigro, ki bo poslej vozila 
najmanj trikrat dnevno na relaciji 
Zabovci–Ranca–Terme. Trinajst let 
je minilo od zadnje vožnje ladjice 
Jessi po Dravi in Ptujskem jezeru. 
Ptujski mestni svetniki so sprejeli 
projekt oživitve Ptujskega jezera 
kot športno-turističnega in rekrea-
tivno-izobraževalnega centra Ptuj. 
Mestna občina Ptuj je vlagateljem 
v KTV-sistem, ki so ga sami gradili, 
ker za takratno oblast ni bil zanimiv, 
sedaj tudi javno odrekla pravico do 
deležev, s tem ko je objavila poten-
cialno možnost prodaje. V državi 
razmišljajo o tem, da bi bilo mogo-
če nekatere gradove v državni lasti, 
ki so v slabem stanju, odprodati. 
Na Ptujskem bi odprodaja prišla v 
poštev pri dveh takih objektih, dvor-
cu Dornava in gradu Borl.

870 let po smrti zadnjega Gospo-
da Ptujskega so na ptujskem gradu 
odprli razstavo o tej znameniti dru-
žini srednjeveških vitezov, gradite-
ljev in mecenov. Na javni tribuni o 
starem ptujskem mestnem jedru so 
izpostavili, da spremembe prinaša le 
vsebina. Vitalizacija starega mestne-
ga jedra je zastala po letu 1995, tudi 
zaradi denacionalizacije, ki na tem 

območju še vedno poteka. Čim prej 
naj v prazne lokale naselijo dejavno-
sti, trenutno je v starem mestnem je-
dru kar 72 praznih lokalov. Mestno 
jedro potrebuje več drznih podje-
tnikov.

Družba Radio-Tednik je že petič 
za svoje zveste poslušalce oz. bralce 
organizirala vlak zvestobe. V Ormo-
žu so odprli nov supermarket Tuš. 
V občini Markovci načrtujejo, da 
bodo ob dravskem kanalu v Zabov-
cih zgradili ciljno-razgledni stolp, 
visok okoli 25 m, z opazovalnico, 
restavracijo in spremljajočimi pro-
stori za okrog štiri milijone evrov. V 
občini Videm ni samo vroče zaradi 
civilne iniciative proti umestitvi hi-
tre ceste skozi Šturmovce, oblikuje 
se namreč že druga, za odpravo 
hmeljnih nasadov po celotni občini, 
še zlasti pa tistega ob vrtcu. Ob Pu-
hovi se bo v kratkem začela gradnja 
velikega poslovno-trgovskega centra 
skupine Hypo z izvajalci, velikega 
kar 25.000 m2. 
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je trajno zapisal v slovensko arhivi-
stiko in zgodovinopisje. V Lenartu 
se je izoblikovala civilna iniciativa, 
ki nasprotuje izgradnji obvoznice. 
Prvi slovenski opozorili stavki sod-
nikov so se pridružili tudi ptujski 
in ormoški sodniki. V Dornavi so 
letos zaključili večletno naložbo v 
izgradnjo kanalizacijskega omrežja 
v nižinskem delu občine, ki je stala 
skupaj tri milijone evrov.  

V ČS Panorama so nezadovoljni 
zaradi počasne izgradnje infrastruk-
ture, podobno je v ČS Jezero, kjer 
zahtevajo tudi dodatek k pogodbi za 
Gajke. Ptujski boksar Dejan Zavec je 
zabeležil že svojo 25. profesionalno 
zmago, v dvorani Tabor premagal 
Marca Cattikasa. V Termah Ptuj 
so odprli novi ptujski park – park 
Fortuna z vetrnico zdravja. Do no-
vih zemljišče na Gajke bodo prišli z 
razlastitvijo, saj sporazumen odkup 
kljub neštetim poizkusom ni uspel. 
Ptujski Lions klub je ob svoji 10-le-
tnici predal v uporabo mobilni sto-
pniščni vzpenjalnik Pokrajinskemu 
muzeju Ptuj, ki bo omogočil gibal-
no oviranim ljudem neposreden 
dostop do muzejskih zbirk na gra-
du. Ptuj je že drugič gostil slovensko 
Prangerijado. Pri Svetem Tomažu 
so obnovili splošno in zobno am-
bulanto. Prebivalci Peršonove ulice 
na Ptuju, kjer že skoraj 30 let opo-
zarjajo odgovorne, da jim ob nalivih 
zaliva kleti zaradi neurejene kana-
lizacije odvoda meteornih voda, so 
le dočakali sprejem v Mestni hiši na 
Ptuju. Začel se je tudi pregled ka-
nalizacije, podobno je bilo že pred 
10 leti, drugih rešitev še ni na vidi-
ku ali pač – z drugo fazo projekta 
podtalnice? Agis plus se je povezal 
s TPV Novo mesto, da bi skupaj laž-
je konkurirali globalnim izzivom. 
Še ena ptujska investicija bo mora-
la preskočiti več ovir – predvidena 
gradnja druge in tretje faze tribun 
na Mestnem stadionu.

Občina Majšperk bo letos za svoj 
največji projekt, urejanje turistične 
infrastrukture Ptujske Gore, porabi-
la okrog milijon evrov. V občini Be-
nedikt bodo vse sile vložili v gradnjo 
termalnega parka Term Benedikt. 
Industrijska cona v Moškanjcih je 

razprodana. Pri obnovi vodnega 
gradu v Budini je vse ostalo le pri 
papirjih. Proračunski sklad za iz-
gradnjo kulturne dvorane je naju-
činkovitejši in najtransparentnejši 
način za zbiranje sredstev. Zgradili 
naj bi jo skupaj z garažno hišo na 
območju nekdanjih vojaških skladi-
šč ob Potrčevi cesti v okviru projekta 
Evropska prestolnica kulture 2012 – 
Ptuj partner.

Toča uničila okrog šest 
tisoč objektov

Sredi julija je v Lovrencu na Dra-
vskem polju ponovno zgorelo več 
sto ton odpadnih gum. V Ormožu 
so podpisali pogodbo za gradnjo te-
lovadnice na Kogu. V ČS Panorama 
iščejo rešitev za ribnik v Orešju, gre 
za šest do sedem ha veliko območje, 
ki bi ga bilo mogoče urediti kot kra-
jinski park po vzoru Dupleka. Že od 
izgradnje ptujskega podvoza je aktu-
alna problematika ureditve preho-
da čez cesto in železniško progo pri 
trgovini Borovo. Ena od možnih in 
najbolj realnih rešitev bi bila izgra-
dnja podhoda z lokali. V občini Haj-
dina so se pričela prva dela iz pro-
jekta zaščite podtalnice, projekt sed-
mih občin, povezan z varovanjem 
vodnih virov Dravskega in Ptujskega 
polja. Pričela se je sanacija asfaltnih 
brežin na kroni Ptujskega jezera. Na 
letošnjem izboru za mis Štajerske na 
Ptuju so bile najlepše: zmagovalka 
Janja Gašljevič, prva spremljevalka 
Tjaša Nedeljko in druga spremlje-
valka Sabina Rajh. Na Ptujskem je 
bilo v katastrofalnem neurju z moč-
nim vetrom in točo 15. in 16. avgu-
sta poškodovanih okrog šest tisoč 
objektov, škoda je ogromna. Pomoč 
potrebujejo vsi: kmetje, podjetniki, 
družine, posamezniki, institucije. 
Na trgu pred PSC Hajdina so 14. 
avgusta svečano odprli skulpturo z 
vodo, ki simbolizira številko sedem, 
kolikor je naselij v občini Hajdina, 
delo akademskega kiparja Viktorja 
Gojkoviča. Na 39. festivalu domače 
zabavne glasbe na Ptuju so slavili 
Novi spomini, ki so odnesli kar štiri 
nagrade. V novozgrajeni poslovno-
-stanovanjski zgradbi v Leskovcu so 
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bljena, kot tudi skladbe Veseljak, 
Jesen je čas spominov, Ljubim te ...

Izoblikovali so dokaj kritično 
mnenje o festivalih, kjer je, kot 
pravijo, pomembneje od kakovo-
sti, kdo glasbo izvaja in kdo stoji 
za temi izvajalci, kdo jih treplja. 
Prepričani so, da bi imeli orga-
nizatorji festivalov več prijav an-
samblov, če se ne bi nekateri an-
sambli dobesedno „forsirali“, po 
domače povedano. Veseli pa jih, 
da je mladih narodno-zabavnih 
ansamblov vse več, da ima sloven-
ska narodno-zabavna glasba vse 
več pristašev tudi med mladimi in 
da se kakovost te glasbe izboljšuje. 

Pogosto tudi sami „odprejo“ oder 
za mlade nadebudne narodno-za-
bavne ansamble. Tako je bilo tudi 
v soboto, 19. maja, ko so nastopi-
li na veselem druženju z gasilci iz 
vse Slovenije, so oder za nekaj časa 
prepustili mlademu ansamblu, ki 
šele išče svoj prostor na narodno-
-zabavni sceni.

Ansambel Štajerci bo zagoto-
vo še dolgo tudi sam na tej sceni. 
Nimajo velikih načrtov, njihova 
edina želja je, da bi še dolgo igrali 
in uživali v narodno-zabavni glasbi 
ter s kakovostno glasbo širili vese-
lje med ljudmi.

delovanja ansambla, jih je na od-
vrnila od nastopov na festivalih. 
Zaradi prehlada pevca namreč 
niso mogli nastopiti na predizboru 
za ptujski festival, čeprav so imeli 
odlično skladbo (valček), ki jo je 
napisal njihov prvi tenorist z nas-
lovom Sanjam o najini pravljici, s 
katero so kasneje zmagali na Goli-
ci, in ki je med ljudmi zelo prilju-
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Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

Sestavine za 8 oseb: 2 jajci, 1 skodelica sladkorja, 2 skodelici moke, 1 skodelica jogurta, 0,5 vrečke 
pecilnega praška, 1 vrečka vanilijinega sladkorja, 0,75 skodelice olja, 3–4 nektarine ali breskve.
Z metlico ali električnim mešalnikom penasto umešamo jajca in sladkor. Moko presejemo s pecilnim 
praškom. Med mešanjem jajcem postopoma dodajamo jogurt, vanilijin sladkor, olje in moko s pe-
cilnim praškom. Vklopimo pečico in jo naravnamo na 200 °C. Pekač namas�mo ali obložimo s peki 
papirjem. Nektarine ali breskve narežemo na krhlje. Testo vlijemo v pekač, poravnamo in po vrhu 
razporedimo krhlje sadja. V ogre� pečici pečemo 20 minut. Pečeno pecivo pus�mo v pekaču, da se 
ohladi do mlačnega. Narežemo ga na pravokotnike.

Sestavine: 1/3 skodelice olivnega olja, 1/4 skodelice sveže s�snjenega limoninega soka, 1/4 sko-
delice nasekljanega peteršilj, 2 žlici svežega nasekljanega origana, 1 žlička soli, 1/2 žličke popra, 
4 piščančja bedra.
V veliki posodi dobro premešamo olje, limonin sok, peteršilj, origano, sol in poper. Polovico mešani-
ce odlijemo v manjšo posodo. V omako, v večji posodi, dodamo piščančja bedra in jih dobro preme-
šamo. Žar segrejemo na srednjo temperaturi. Piščanca pečemo 25 minut, dokler termometer, ki ga 
zapičimo v najdebelejši del mesa, ne pokaže 77 °C in je sok, ki izteče ob prebadanju, bister. Piščančje 
kose položimo na servirni krožnik in po njih polijemo preostanek marinade, ki smo jo shranili.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

zelenjavna juha, 
čufti, pire krompir, 
solata, jagode s 
smetano

prežganka, piščančji 
paprikaš, testenine, 
jabolko

golaž, polenta, 
solata, mandarina

cvetačna juha, rizi 
bizi, zelena solata, 
jogurtove rezine z 
nektarinami

porova juha, lazanja, 
paradižnikova solata, 
hruška

kostna juha, pečena 
piščančja bedra, 
široki rezanci, solata, 
pijana nevesta

korenčkova juha, 
hrenovka, pire 
krompir, špinača, 
malinova strjenka z 
jogurtom

Pečena piščančja bedra Jogurtovo pecivo z nektarinami/breskvami

Temperatura
Poleti so visoke temperature, kar je seveda normalno. Ker se 

podnebje in z njim vreme spreminja, so nas pretekla leta naučila, 
da se poletje kaj hitro spremeni v deževno. A pogosteje pride le 
do nekaj deževnih dni, ki močno vplivajo na stanje rastlin. Te 
doživijo temperaturni šok, kar pomeni ustavljeno, zakrnelo rast 
in odpadanje plodov ter cvetov. To so nenadni šoki, ki ob visokih 
temperaturah pomenijo velik izziv za rastlino. Ne pozabimo, da 
samo visoka temperatura ali celo sušne razmere pomenijo veliko 
težavo. Najboljša rešitev je seveda primerno velik rastlinjak, ki pa 
ga nima vsak. Rastlinam pomagamo z redno krepitvijo z organ-
skimi gnojili, ki vsebujejo biostimulante, to so: vitamini, amino-
kisline in morske alge. Tako za krepitev rastlin od sajenja dalje 
uporabljamo tekoče organsko gnojilo iz morskih alg BioPlantella 
Vrt. Treba je zalivati ali škropiti rastline vsakih 10–14 dni. Uči-
nek delovanja je najbolj viden v primeru suše, ko tako vzgojene 
rastline ohranijo temno zeleno barvo, kljub temu da se rast ustavi. 
Druge rastline, ki niso bile vzgojene s pomočjo biostimulantov, se 
hitro posušijo oziroma doživijo šok in propadejo.

Toča
Poleg toče je nevarna tudi sodra, ker ta vremenska pojava 

povzročata mehanske poškodbe na rastlinah. To enostavno pome-
ni rane, skozi katere hitro vstopi bolezen in okuži rastlino. Te rane 
se morajo čim hitreje zaceliti. V tem primeru rastline škropimo s 
tekočim organskim gnojilom BioPlantella Vita, ki vsebuje vitami-
ne in aminokisline. Rane se bodo veliko hitreje zacelile, možnost 
okužbe z boleznijo pa se močno zmanjša.

Foto: Klub Gaia

Zeleni nasveti

Poletna nega rastlin

preko koreninskega sistema uporabljamo granulirana gnojila, pri 
plodovkah BioPlantella Nutrivit za paradižnik. Kombiniramo s 
foliarnim gnojenjem s tekočim organskim gnojilom BioPlantella 
Organsko gnojilo za paradižnike. Prednosti foliarnega dognoje-
vanja je veliko. Če hranila dodajamo foliarno, torej preko listov 
in plodov, se hitro absorbirajo (vpijejo) v rastlino in takoj učin-
kujejo. Gnojilo vedno zmešamo z vodo, zato mora biti v času 
aplikacije brezvetrje, da raztopine ne posuši na površini rastline. V 
času suše korenine zaradi pomanjkanja 
vode ne morejo črpati hranil, kar seve-
da ustavi rast in močno oslabi celotno 
rastlino. V takem primeru so za vse 
rastline najboljša organska gnojila, ki 
poleg hranil vsebujejo še biostimulante, 
ki zmanjšujejo stres. Takrat s foliarnim 
dognojevanjem nadaljujemo produkci-
jo plodov, s čimer si zagotovimo pride-
lek. Med normalno rastno sezono, ko 
lahko zagotovimo dovolj hranil v zem-
lji in dovolj vode za absorpcijo skozi 
korenine, je foliarno dognojevanje še 
vedno pomembna možnost. Z mnogi-
mi poskusi je dokazano, da se pridelek 
močno poveča. Stimulacija preko listov 
in plodov spodbudi absorpcijo hranil 
skozi korenine, kar poveča rast in po-
sledično tudi ves pridelek. Je pa treba 
dognojevati v pravilnem časovnem raz-
maku in v primerni koncentraciji.

Foto: Klub Gaia

Vrtnarite skupaj z nami. 
UNICHEM.si

ZA KREPKE 
IN ZDRAVE 
RASTLINE

Strokovnjaki po naravi

Senčenje
Visoke temperature in močno sonce ne prijajo vsem rastlinam, 

saj povzročajo opekline. To pomeni, da se najprej listi rastlin zvijajo, 
ker s tem zmanjšajo izhlapevanje vode. Če pa je sonce premočno, se 
začnejo robovi listov sušiti. To se dogaja predvsem na izrazito južnih 
legah, zato je treba senčiti rastline. Veliko naredimo že s pravilnim 
sajenjem, kar pomeni, da upoštevamo pot sonca in visoke rastline, 
kot so paradižnik, kumare, visok fi žol, posadimo tako, da v njihovi 
senci uspevajo občutljivejše rastline, kot so kapusnice in solatnice. 
Najbolje pa je kar postaviti konstrukcijo, čez katero napnemo mrežo. 
Lahko uporabimo senčno mrežo, a je veliko bolje napeti kar proti-
točno mrežo, saj je toča zelo pogosta v zadnjih letih. S tem bomo 
zaščitili rastline proti dvema pogostima poletnima vremenskima 
neprilikama.

Dognojevanje
Brez zadostne količine hranil ne bo okusnih in zdravih plodov, pa 

še veliko manj jih bo. To se bo najbolj izrazito pokazalo pri plodov-
kah, predvsem pri paradižniku in kumarah, kjer enostavno vzgoji-
mo ogromno število plodov z le nekaj sadikami. Za dognojevanje 
je najboljša kombinacija tako preko koreninskega sistema kot preko 
listov – foliarno. Na ta način bo učinek hranil največji. Za gnojenje 

Največja in najbujnejša rast rastlin je poleti, ko obiramo 
številne plodove, a moramo za dobro bero tudi pravilno 
poskrbeti za vse rastline. Veliko nevarnost poleg bolezni 
in škodljivcev predstavljajo vremenske razmere, kot so: 
suša, toča in nenadne temperaturne spremembe.
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MONTALE, Eugenio - italijanski pesnik, nobelovec leta 1976, COVA, Alberto - italijanski tekač, olimpijski zmagovalec na 10 km v Los 
Angelesu leta 1984
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Hallgrímskirkja je sodobna arhitekturna umetnina (evangeličansko-lute-
ranska župnijska cerkev) in ena izmed najvišjih stavb v državi. Z njenega 
zvonika se razprostre izjemen pogled na glavno mesto Islandije. (Reykjavik, 
Islandija)

Šepetanje valov      Fotografi je in besedilo: Mateja Toplak

Ledeni otok (8)
V severnem morju je eden izmed najbolj zelenih, najčistejših in najvarnejših otokov na svetu. V devetem stoletju je nanj stopil vikin-
ški škorenj in ga krstil za »ledeno deželo«, Iceland, ali po Slovensko – Islandijo. Otok, ki je sicer del Evropske unije, je geografsko tako 
odmaknjen, da je bližje Ameriki kot Evropi, zato je za marsikoga zanimiva polarna počitniška destinacija.

Najseverneje ležeča prestolnica 
na svetu, Reykjavik, glavno in naj-
večje mesto t. i. ledenega otoka, me 
očara s čarobnostjo polarnega dne-
va. Najprej me sicer pozdravi hladen 
poletni vetrič, za katerega še doma-
čini priznavajo, da jim preseda. »Vsaj 
poleti bi lahko šel pihat kam drugam, 
gospod Veter,« mu poskušajo dopo-
vedati.

Mesto je dobilo ime po kadečih se 
geotermalnih izvirih (reyka pomeni 
kaditi), po katerih je poznana celot-
na država. V širšem mestnem obmo-
čju živi okrog 200.000 prebivalcev, 
kar predstavlja skoraj dve tretjini 
celotnega prebivalstva! Današnji 
Reykjavik je sicer mesto z mnogimi 
priseljenci, kar se zavoha iz vabljivo 
dišečih restavracij, prepozna med iz-
delki unikatnih trgovinic in sliši med 
klepetanjem mimoidočih. Najšte-
vilnejše etnične manjšine predsta-
vljajo Danci, Poljaki in Filipinci (tujci 
predstavljajo kar osem odstotkov 
prebivalstva). Islandija je bila od štiri-
najstega stoletja naprej pod dansko 

upravo, zato se je nacionalna identi-
teta začela razvijati razmeroma po-
zno. Popularne ideje o neodvisnosti 
so na otok pricurljale šele s strani 

Islandcev, ki so potovali na celinsko 
Evropo, a so kaj hitro pridobile pod-
poro celotnega prebivalstva. Leta 
1944 je bila po uspešnih pogajanjih 

tako razglašena Republika Islandi-
ja. Reykjavik je dovolj majhen, da 
ga lahko prehodimo v enem do-
poldnevu. Tokrat sem jo enkrat za 

Tipičen način prodaje viška domačih pridelkov, ki temelji na zaupanju. V 
bližini namreč ni prodajalca, ki bi preverjal, ali boste za blago plačali toliko, 
kolikor je zahtevano. (Isafjordur, Islandija)

Polarni dan – obdobje, ko ognjena krogla trmasto vztraja nad horizontom.
Foto: C. Diaconu (Reykjavik, Islandija)

spremembo mahnila s sodelavci fo-
tografi , čeprav sem glede potovanj 
bolj samotarski tip. Kdor me pozna, 
bi temu verjetno oporekal, ampak 
izkazalo se je, da je včasih nova 
mesta še najbolje raziskovati sam. 
Kako bi namreč človek lahko združil 
nekompatibilne interese, kot so na 
primer obisk zgodovinskega muzeja 
z vožnjo s kajakom po deroči reki ali 
posedanje v kavarni s kolesarjenjem 
po mestu? A v resnici samo težko 
najdem sopotnika oz. »sohodnika«, 
ki bi brez pritoževanja prehodil več 
kot deset kilometrov. Tako sem 
zvečer pristala tam, kamor sama 
ne bi zavila. V eni izmed popularnih 
diskotek z živo glasbo. 
Bežen preračun iz islan-
dskih kron me skorajda 
prepodi iz zatohlega 
lokala, a glasba, ki 
polni domače udo-
ben kotiček, zača-
ra tudi mene, da 
zbledijo še številke 
na ceniku.

Zaradi nemir-
nega morja in 
svaril vremeno-

slovcev pred bližajočo se nevihto 
smo na otoku prisiljeni ostati dlje, 
kot je bilo sprva predvideno. S tem 
pridobim dragocen čas, da deželo 
še pobližje spoznam, ob ogledu oko-
liških mest, kot sta Akureyri in Isa-
� ordur, pa odkrijem še naravne le-
pote odmaknjenih kotičkov dežele. 
S kajakom po jezeru, ki se vije med 
gorovjem Isa� ordura, se nadiham 
svežega zraka in ob tem opazujem 
mormone (morski ptič, ki gnezdi 
ob obalah severnega Atlantskega 
ocena), ki se borijo s hladno vodo, 
da bi ujeli kakšno ribo ali dve. Ko me 
Akureyri navduši še s širnimi zeleni-
mi planjavami, se sprašujem, zakaj 
niso dežele namesto Ledeni otok 
poimenovali raje kar Zeleni otok? A 
bi bila Grenlandija (green v prevodu 
pomeni zeleno) res tako zelo uža-
ljena? Tako ali tako bi ji ime še lepše 
pristajalo, ko je povečini pokrita z 
večnim ledom …

Debela jakna me varuje pred 
zahrbtnim vetrom, ki nas nosi proti 
celinski Evropi, ko pogledujem izza 
palube in upam, da bo polnočno 
sonce vztrajalo do mojega nasled-
njega prihoda.
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Vidi se ...
... da so ptujski mestni dr-

varji v svojem silnem zagonu 

spregledali majhno drevesce 

pred svojim nosom in to je 

iz užaljenosti naredilo samo-

mor s posušitvijo. Podiranje 

bo pa opravil kak prihodnji 

severnjak ali kaj že piha okoli 

Mestne hiše ...

Govori se ...
... da se na Ptujskem povsem 

po nepotrebnem razburjamo, 

ker država še ni spustila v zrak 

protitočnih letal. Glede na to, 

da se pospešeno vračamo k 

srednjeveški krščanski tradi-

ciji – nedavni nedeljski trgo-

vski molk ob cerkvenem pra-

zniku je že en lep dokaz za to 

–, bomo to storili še pri toči: 

zvonili bomo, ker je to baje 

nekoč pomagalo. Pred točo, 

ne po njej!

... da država za vsako svojo 

neumnost hitro najde za lase 

privlečeno birokratsko opra-

vičilo. Tako nas sedaj prepri-

čujejo, da v občini Videm niso 

ukinili nekaterih volišč, pač 

pa so le poiskali drugo lokaci-

jo in zmanjšali število volilnih 

odborov. V praksi je to pome-

nilo: treh, štirih, petih ... volišč 

ni več, ampak so volivce pos-

lali na novo lokacijo.

... da so se nekateri ugledni 

državni politiki na nedavni 

ptujski razstavi dobrot pose-

bej trudili, da bi bili opaženi 

med ljudmi. In so prihajali na 

razstavišče z ene, pa z druge 

strani – vse za ceno opaže-

nosti.

... da pa ni našel časa za 

obisk razstave predsednik vla-

de, ko je bil ta dan na Ptuju na 

gasilskem slavju. Saj je celo za 

gasilce komaj našel čas in so 

ga morali čakati kake pol ure, 

preden so lahko začeli para-

do. In omedlevali na vročem 

soncu.

... da tisti posek v Sončnem 

parku baje ni bil naključje. 

Drevje bi zelo oviralo nastop 

velikega glasbenega jugo 

umetnika, ki se nam v krat-

kem obeta. Pa ko bi umetnik 

bil vsaj kak Dravić, je pa iz 

neke druge reke ...

... da so nekateri ptujski kul-

turobrižniki v zvezi s stavbo 

nekdanjega Koteksovega skla-

dišča ob Dravi zelo načelni: 

»Boljše propadajoča stavba ob 

Dravi, ki krasi mestno veduto, 

kot neka nova zgradba, ki bi 

oskrunila pogled na srednje-

veški Ptuj.« In zaradi takega 

srednjeveškega razmišljanja 

fotografom in slikarjem pri-

poročamo, da ujamejo še zad-

nje portrete Koteksa – ker se 

bo itak sam zrušil.

... da so nogometaši Vidma 

ubrali edino možno pot, ki 

vodi v Evropo – preko pokal-

nega tekmovanja. Prvenstvo 

je zanje drugotnega pomena, 

tam pač igrajo ...

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Tednikova nagradna razrezanka � Kaj je na fotografiji?
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 29. maja do 4. junija 2018
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

 Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven � ☺☺ €€€ ��

Bik ��� ☺ €€ ���

Dvojcka �� ☺☺☺ € �

Rak ��� ☺ €€€ ��

Lev � ☺☺ €€ ���

Devica �� ☺☺☺ € ��

Tehtnica � ☺☺☺ €€€ ��

Škorpijon �� ☺☺ € ���

Strelec � ☺☺☺ €€ �

Kozorog �� ☺☺☺ € ���

Vodnar � ☺☺ €€€ ��

Ribi ��� ☺ €€ �

Da boste lažje ugotovili, vzemite v 
roke škarjice, razrežite fotografi jo po čr-
tah in nato na novo sestavite kvadratke 
ter jih nalepite na papirnato podlago.

Pravilno sestavljeno razrezanko 
s svojimi podatki pošljite na naslov 
Radio-Tednik, d. o. o., Osojnikova 3, 
2250 Ptuj, do ponedeljka, 21. maja. 
Lahko jo tudi fotografi rate (skupaj s ku-
pončkom z izpolnjenimi osebnimi podat-
ki) in jo pošljete na elektronski naslov: 
tednik@radio-tednik.si.

Izmed tistih, ki nam boste poslali pra-
vilno sestavljeno fotografi jo z izpolnjenim 
kupončkom, bomo vsak teden izžrebali 
dobitnika lepe knjižne nagrade. Podarja jo Založba Učila. Zdaj pa veselo na delo.

Srečna izžrebanka Tednikove nagradne razrezanke je: 
Nina Ivajnšič, Orešje 176, Ptuj.
Knjižno nagrado prejme po pošti. Iskrene čestitke!

Tednikova nagradna razrezanka - kuponček

Ime in priimek: ______________________________________

Naslov: ____________________________________________

Pošta: _________________________________________

�

Torek, 29. maj

07:00 Ormož, TVU – Lunin pohod, Ormož–Stanovno–Runeč
09:30 Trnovska vas 38, sejna soba Večnamenske dvorane Trnovska vas, 

izobraževalna delavnica Modernizacija in investicije v kmetijstvu 
(Javni razpisi), več informacij na Facebook strani Od kmetije do 
podjetja

10:00 Ptuj, prostori društva, Rimska ploščad 24, razstava ustvarjalnih in 
likovnih delavnic društva Optimisti, ogled do 2. 6., med 9. in 17. 
uro

17:30 Ptuj, Špajza modrosti, Lackova ul., predavanje Barbare Žnidarko, 
Otroci s spektroavtistično motnjo

18:00 Ormož, Mladinski center, Gozdna terapija

Sreda, 30. maj

14:00 Ivanjkovci, LD, gibalno-športna prireditev Miks, igre v naravi
18:00 Ormož, Bela dvorana Grajske pristave, Koncert učencev Glasbe-

ne šole Ormož
19:00 Ptuj, domKulture Muzikafe, 53. Huda pokušnja, avtorica Ana 

Pepelnik in vinar Aleksander Zavec

Četrtek, 31. maj

16:30 Ptujska Gora, igrišče, Gorski kolesarski maraton
17:30 Ptuj, Špajza modrosti, Lackova ul., predavanje Darnje Nadelsber-

ger Bene, Kako skozi ločitev?
18:00 Lenart, Športna dvorana, Plesne meglice, regijsko srečanje mažo-

retnih in twirling skupin
19:00 Markovci, poročna dvorana občine, odprtje razstave in predsta-

vitev zbornika ob 80-letnici delovanja FD Antona Jožeta Štrafela 
Markovci

20:00 Ptuj, južno dvorišče dominikanskega samostana, glasbeno modni 
eksperiment –The Sunset momentum, Network drink, druženje 
partnerjev projekta, medijev, turističnih vodnikov in predstavnikov 
agencij z ustvarjalci projekta

Petek, 1. junij

11:00 Ptuj, Ptujsko jezero, odprto ekipno državno prvenstvo v jadranju
16:00 Ptuj, Mestni stadion, humanitarni tek 10 krogov za 10 nasmehov, 

za 10 pomoči potrebnih družin ali posameznikov
17:00 Gerečja vas, športni park, občinski veteranski turnir v nogometu
18:00 Cirkulane, večnamenska turistično-prireditvena dvorana, 11. 

praznik občine Cirkulane, osrednja slovesnost
19:00 Markovci, večnamenska dvorana, osrednji koncert na temo prve 

svetovne vojne, ob 80-letnici FD Antona Jožeta Štrafela Markovci
20:00 Ptuj, Murkova ulica, Slovenski trg, glasbeno modni eksperiment – 

The Sunset momentum, modni performens, glasba
20:00 Ptuj, CID, Potopisno predavanje Lucije Peklar, Južna Koreja – 

dežela kimčija

Mestni kino Ptuj

Sreda, 30. maj: 20:00 LBJ.
Četrtek, 31. maj: 20:00 Fantastična ženska.
Petek, 1. junij: 17:00 začarani princ; 19:00 Fantastična ženska; 21:00 

LBJ.

Prireditvenik 

Foto: ČG
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Naročila: tajništvo družbe Radio-Tednik Ptuj. Cena izvoda z darilno embalažo je zgolj 15 evrov, za naročnike Štajerskega tednika pa 10 evrov. w
w
w
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REVIJA REPORTER VAS OB 10. ROJSTNEM DNEVU 
VABI NA NEPOZABNO POTOVANJE

PO POTEH SV. JANEZA PAVLA II.
6-dnevno romanje* po poteh sv. Janeza Pavla II. 

Poljska, Češka in Slovaška

3. do 8. julij 2018
Z nami bo tudi upokojeni koprski nadškof 

msgr. mag. Metod Pirih

*V ceno je vračunano: prevoz s turističnim avtobusom, 4 polpenzioni in 1 nočitev z zajtrkom 
(dvoposteljne sobe z lastnimi kopalnicami in WC) v hotelih s 3 zvezdicami, tradicionalna večerja 
v Krakovu, osnovno nezgodno zavarovanje, duhovno vodstvo in naše vodstvo ter organizacija. 
Vstopnine s pripadajočimi lokalnimi vodstvi niso vračunane.

Obiskali bomo:
TRNAVO, staro kraljevsko mesto
WADOWICE, rojstni kraj papeža sv. Janeza Pavla II. 
KALWARIO ZEBRZYDOWSKE, drugo najpomembnejše poljsko romarsko središče
WIELICZKO z enim najstarejših rudnikov soli
KRAKOV, eno najstarejših evropskih mest, zibelko poljske znanosti, umetnosti in kulture
Koncentracijsko taborišče AUSCHWITZ
Pavlinski samostan na JASNI GORI z milostno podobo Črne Marije
OLOMUC, staro univerzitetno mesto, polno umetnostnozgodovinskih spomenikov

in še mnoge druge znamenitosti.
Celotni program potovanja najdete na www.reporter.si

j č i ič i b 4 l i i i 1 či j k

479 EUR pri udeležbi najmanj 45 oseb
549 EUR pri udeležbi najmanj 30 osebCena: 

Prijave sprejema agencija Quo Vadis, d.o.o., Vodnikova 130, Ljubljana
telefon: 01 518 50 20, 01 518 50 50  faks: 01 518 50 80
elektronska pošta: info@quovadis.si  spletna stran: www.quovadis.si

NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK IN PRIDOBITE NAGRADO
Niste naročnik Štajerskega tednika, a bi to radi postali?  
Potem je sedaj pravi čas, saj smo za vas pripravili privlačno nagrado. 

Do nagrade ste upravičeni novi naročniki, ki pred tem vsaj 6 mesecev niste bili 
naročeni na Štajerski tednik in se zavežete, da boste naročnik ostali vsaj eno leto.
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POSTATI NOVI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA 
TEDNIKA SE SPLAČA!
Vsi, ki se boste v času trajanja akcije naročili na Štajerski 
tednik, boste prejeli ŠPORTNO TORBO IN PIKNIK ODEJO.

• 20 brezplačnih prilog s koristnimi nasveti

• 20-odstotni popust pri naročilu malih oglasov v Štajerskem tedniku

• Avtobus zvestobe (izbrani izleti po ugodnejših cenah)

• praktična darila za nove in obstoječe naročnike

S SKLENITVIJO NAROČNIŠKEGA RAZMERJA PRIDOBITE TUDI DRUGE UGODNOSTI:

POSTATI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA SE RESNIČNO SPLAČA!
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Truplo tvoje zemlja krije,
v hladnem grobu mirno spiš,
srce tvoje več ne bije,
bolečine več ne trpiš.
Nam pa žalost srce trga,
solza lije iz oči,
dom je prazen in otožen,
ker te več, dragi mož, med nami ni.

SPOMIN
28. maja so minila štiri leta, odkar si nas za vedno zapustil, 
dragi mož, oče, dedek, brat, stric, svak in dobri prijatelj

Jože Kokol
IZ ROTMANA 49

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prinašate 
sveče, rože in ga imate v lepem spominu.

Žalujoči: žena Marija, hčerka Marica z možem 
ter vnuk Roman z ženo

Vsak cvet, kot je naša mati,
nekoč trudno skloni glavo, 
a za seboj pusti seme,
ki rodi novo življenje.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame, babice, pra-
babice, tašče in sestre

Ane Kolarič
IZ FORMINA 8

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, daro-
vali cvetje, sveče, denarno pomoč in za sv. maše ter hvala za 
izrečene besede sožalja. Hvala g. župniku za opravljen cerkveni 
pogreb, pevcem, govorniku, zastavonošem in pogrebnemu 
zavodu Mir.

Žalujoči vsi njeni

Ni te več na vrtu, ne v gorici,
nič več glas se tvoj ne sliši,
če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

SPOMIN
30. maja bo minilo leto dni, odkar te več 
ni, draga

Barbara Anžel
Z MESTNEGA VRHA 56B

Zahvaljujemo se vsem, ki postojite ob njenem grobu, ji prina-
šate sveče in cvetje ter jo ohranjate v lepem spominu.

Žalujoči: vsi njeni

Kdor živi v spominu drugih,
ni mrtev, je samo oddaljen.
Mrtev je tisti, ki ga pozabijo.
  (Kant)

SPOMIN
28. maja je minilo eno leto, odkar nas je 
zapustila mama, tašča, babica, prababica 
in teta

Cilika Krajnc
IZ SOVIČ 11B

Hvala vsem, ki obujate lep spomin na njo.

Sin Albin z družino

P R I  P R O D A J A L C I H  Č A S O P I S O VO J C Č S O S O

IZ 

NOVE 

ŠTEVILKE

www.reporter.si

POLITIKA – Napoved izida parlamentarnih volitev 
   z Alešem Mavrom in Žigo Turkom

INTERVJUJI – Matej Tonin, Marjan Šarec in Dejan Židan
OSEBNO – Valentin Hajdinjak, podpredsednik Nove Slovenije

DOSJE – Fotografije novih luksuznih superjaht

Kristina Lašič, Lahonci 37, roj. 1927 – umrla 18. maja 2018; 
Venčeslav Veselič, Osluševci 5, roj. 1925 – umrl 19. maja 2018; 
Marija Emeršič, Gradišča 120, roj, 1949 – umrla 16. maja 2018; 
Stanislav Zagoršak, Žamenci 7, roj. 1926 – umrl 18. maja 2018; 
Ana Kolarič, roj. Horvat, Formin 8, roj. 1938 – umrla 19. maja 
2018.

Umrli so 

Mali oglasi

PRODAM trisobno stanovanje v blo-
ku, v centru Ptuja, CMD 5, 3. nad-
stropje. Stanovanje je bilo adaptirano 
l. 2000, je vzdrževano, svetlo, vgra-
jena so novejša PVC-okna z roletami 
in vhodna vrata. Stanovanje zajema 
tri sobe, kuhinjo, kopalnico, wc, dva 
balkona oz. loži in en francoski bal-
kon, k stanovanju spadata ozimnica 
in drvarnica. Blok, zgrajen l. 1961, je 
dobro vzdrževan, nova fasada, ureje-
na streha. Tel. 070 770 234.

ZAPOSLIMO voznika avtovleke. 
Pogoj: opravljen izpit C- in E-ka-
tegorije, izkušnje so zaželene. Vlo-
ge pošljite na naslov: Avtovleka 
Kodran, Podvinci 121c, 2250 Ptuj, 
GSM 051 645 383.

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodovi-
no ter zelo kakovostne smrekove pelete, 
brezplačna dostava, ugodna cena. Horvat 
– drva, Moškanjci 1d. Tel. 051 667 170.

BUKOVA drva prodam. Razžagana na 
25, 33 ali 50 cm. Brezplačna dostava. 
Lesgrad, d. o. o., Mlače 3, Loče. Tel. 041 
893 305.

NEPREMIČNINE

DOM IN STANOVANJE

LASTNIŠKO 2-sobno stanovanje na Ptuju 
zamenjam za 1-sobno. Tel. 030 323 274.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico, cis-
terno za gnojevko, krožne brane, cepilnik 
za drva in preostalo kmetijsko mehaniza-
cijo. Telefon 041 923 197.

JARKICE, 22-tedenske, 8,00 €/kos, pro-
damo in dostavimo. Cepljene proti 8 bo-
leznim. Kmetija Šraj, Poljčane. Tel. 031 
751 675.

TRAKTORSKO škropilnico, 200-litrsko, Me-
hanika Kranj, prodam. Tel. 031 326 682.

DELO

PIZZERIJA Slonček iz Prešernove ul. 19, 
Ptuj zaposli osebo (lahko upokojenec/-
-ka) za razvoz pic. Izpit B-kategorije, po-
znavanje mesta Ptuj.
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Trend varnostnih pojavov na ob-
močju občine Ormož je ugoden, za 
lansko leto ugotavljajo ormoški po-
licisti. Kot je razvidno iz poročila, ki 
so ga pripravili na Policijski postaji 
Ormož, se je število kaznivih dejanj 
prepolovilo. V letu 2017 so namreč 
policisti zabeležili 109 kaznivih de-
janj, leto poprej kar 235. Najbolj se 
je zmanjšalo  število kaznivih dejanj 
zoper premoženje, bilo jih je 44, v 
letu 2016 kar 159. V porastu pa so 
kazniva dejanja s poglavja zoper 
življenje in telo (2017: 8, 2016: 6), 
delovno razmerje in socialna var-
nost (2017: 8, 2016: 2), človekovo 
zdravje (2017: 7, 2016: 4), javni red 
in mir (2017: 6, 2016: 1) ter s poglavja 
pravosodje (2017: 4, 2016: 1). Zaradi 
suma storitve kaznivega dejanja je 
bilo državnemu tožilstvu ovadenih 

90 osumljencev, kar je približno 45 % 
manj kot v letu 2016. Največ je bilo 
obravnavanih kaznivih dejanj splo-

šne kriminalitete – bilo jih je 83 oziro-
ma za približno tretjino manj kot leto 
pred tem.

Ormož � Varnostne razmere po oceni policistov lani ugodne

Policisti alkotest pomolili več kot 5.400 voznikom
Ormoški policisti so na območju ormoške občine v lanskem letu zaradi kršitev cestnoprometnih predpisov s plačilnim nalogom oglobili nekaj več 
kot 1.600 voznikov, kar pomeni dobrih 40 % več kot leto poprej.

FOTO: Črtomir Goznik

 Na območju občine Ormož je lani »napihalo« 99 voznikov.

Danes bo spremenljivo, ob-
časno pretežno oblačno. Pred-
vsem sredi dneva in popoldne 
bodo nastajale plohe in nevih-
te, na zahodu pa so prehodno 
krajevne padavine možne že v 
jutranjem času. Najnižje jut-
ranje temperature bodo 13 do 
18, najvišje dnevne od 22 do 
28 °C.

Vir: ARSO

4-dnevna napoved za Podravje

76 prometnih nesreč, 
devet povzročiteljev 
opitih

Na področju prometne varnosti 
pa je bilo stanje podobno tistemu v 
primerjalnem obdobju. Na ormoških 
cestah se je v lanskem letu zgodilo 
76 prometnih nesreč, v katerih je bilo 
udeleženih 134 oseb. Prometnih ne-
sreč s smrtnim izidom k sreči ni bilo, 
23 prometnih nesreč se je končalo s 
telesno poškodbo (sedem oseb huje 
telesno poškodovanih in 26 oseb laž-
je telesno poškodovanih), 53 pa je 
bilo prometnih nesreč I. kategorije. 
Do nezgod je največkrat prišlo zaradi 
neprilagojene hitrosti. V trinajstih pri-
merih pa se je nesreča pripetila zara-
di nepravilne strani oz. smeri vožnje 

ter zaradi premikov z vozili. Policisti 
so pri kar devetih povzročiteljih pro-
metnih nesreč ugotovili prisotnost 
alkohola. Alkotest je v povprečju po-
kazal 1,59 g alkohola na kg krvi. 

Prometnih prekrškov 
več kot leto prej

Sicer pa so policisti v lanskem letu 
pri nadzoru cestnega prometa na ob-
močju občine ugotovili 1.769 kršitev, 
kar pomeni 23 % več kot leto poprej. 
Izrekli so manj opozoril, bistveno pa 
se je povečalo število plačilnih nalo-
gov, saj so jih izdali kar 1.485 oz. dob-
rih 30 % več v primerjavi z 2016 ter še 
149 elektronskih plačilnih nalogov 
E-policist. »Policisti ugotavljamo, da 
kljub številnim opozorilom in pre-
ventivnim nasvetom posamezniki še 
vedno kršijo cestnoprometne pred-

pise in s tem ogrožajo tako sebe kot 
druge udeležence v prometu,« poja-
snjujejo v poročilu.

Na celotnem območju ormoške 
policijske postaje so sicer ugotovili 
2.787 kršitev s področja cestnega 
prometa. V 5.461 primerih so opravili 
preizkus alkoholiziranosti z alkotes-
tom, kar je za okoli 38 % več kot leto 
poprej. Ujeli so 99 vinjenih voznikov 
oziroma tri več kot leto poprej. Do 
iztreznitve so pridržali dve osebi, 
sedem vozil so zasegli in začasno 
odvzeli 46 vozniških dovoljenj.

Kot je še razvidno iz omenjenega 
čtiva, je na področju državne meje in 
tujcev število ilegalnih prehodov dr-
žavne meje na območju ormoške ob-
čine primerljivo z letom 2016. Tudi lani 
so namreč zabeležili en primer nedo-
voljenega prehoda državne meje.

Rodile so: Natalija Kladnik, Kočice 43b, Žetale – deklica Evelin; 
Karmen Primožič, Markovci 72, Markovci – deček Amadej; Tatjana 
Škerbec, Hvaletinci 9, Vitomarci – deklica Vita; Marjanca Prelog, 
Dornava 141, Dornava – deček Nik; Ksenja Lubec, Mežanova ulica 
1, Ptuj – deklica Sia; Maša Potočnik, Ormoška cesta 11a, Ljutomer 
– deklica Ula; Bernardka Viher, Gradišče 9, Sveti Tomaž – deček 
Jakob; Petra Turk Muratović, Ulica Vide Alič 9, Ptuj – deklica Inja; 
Petra Kotnik, Žabjak 17, Ptuj – deček Niko; Petra Cvetko, Kicar 29, 
Ptuj – deček Val; Katja Zorli Leben, Mezgovci ob Pesnici 17b, Dor-
nava – deklica Zala in deklica Zarja.

Poroke – Ptuj: Robert Arnuš in Branka Hajšek, Podlehnik 81b; 
Danijel Kokot in Polonca Arbeiter, Ptuj, Ulica 5. prekomorske 13; 
Darko Gavrič, Ptuj, Zagrebška cesta 70, in Evelina Tement, Ptuj, 
Turniška ulica 32; Janko Roj in Petra Markuš, Vodole 19a.

Razlog? Želeli naj bi, da umaknejo 
ovadbo, podano zoper nekoga iz te 
družbe, a je lastnik pograbil pištolo 
in enega od izsiljevalcev med begom 
ustrelil. Umrl naj bi 30-letni Žan K., ki 
je bil nedolgo nazaj še v mariborskih 
zaporih. Anita Kovačič Čelofi ga iz Po-
licijske uprave Maribor je sporočila, 
da so se okrog 3. ure zjutraj tja napo-
tili policisti in reševalci, a ob prihodu 

eni osebi več niso mogli pomagati. 
»Policisti so vsem osumljenim odvze-
li prostost, vodenje ogleda sta prev-
zeli dežurna preiskovalna sodnica in 
okrožna državna tožilka,« je istega 
dne zapisala Kovačič Čelofi gova.

Sosedje o dogodku ne želijo go-
voriti, a nam je vseeno od enega us-
pelo izvedeti, da poleg dedka v hiši 
živita njegov sin in vnuk. Slednji se 

je pred leti preselil domov iz tujine, 
kjer je delal, priimek družine pa je To-
mić. »Rekel mi je, da je šlo za osebni 
obračun med njegovim vnukom in 
nekaj moškimi, ki jih ni poznal. Ti naj 
bi se nenadoma pojavili pred vrati, 
celo nasilno vstopili ter polomili ve-
liko pohištva, rolete in nekaj oken. 
Poskušali so mu tudi zažgati avto-
mobil, a jim ni uspelo. Ko je to videl 
njegov sin oziroma vnukov oče, mu 

je stopil v bran, saj so ga hoteli izvleči 
iz hiše. Bili so oboroženi, pri sebi so 
imeli strelno orožje in mačete. Nato 
je pograbil pištolo in napadalci so se 
razbežali,« je povedal. Srž spora naj 
bi bil prav strelec, saj naj bi ovadil 
enega od znancev Žana K., z brutal-
nim napadom na njegovega sina pa 
naj bi poskušali doseči, da bi ovadbo 
umaknil.

Vurberk � Strelski obračun terjal življenje 30-letnika

Napadalce pregnal s streli, enega ustrelil
V noči na soboto se je v Krčevini pri Vurbergu odvijala prava drama. Po naših informacijah naj 
bi družino »obiskala« tolpa moških.

Foto: Gabrijel Toplak

Pred hišo Tomićevih naj bi sredi noči prišla skupina moških in jih zače-
la ustrahovati ter jim razbijati po stanovanju. Policija je več osumljenim 
odvzela prostost.

Čelno trčenje na Puhovem mostu

V soboto zjutraj sta na Puhovem mostu na Ptuju čelno trčila osebno 
vozilo in tovornjak. »Tri osebe so se poškodovale. Reševalci NMP Ptuj so 
jih prepeljali v Splošno bolnišnico dr. Jožeta Potrča Ptuj. Gasilci PGD Ptuj 
so zavarovali kraj dogodka, s tehničnim posegom rešili eno ukleščeno 
osebo iz vozila, odklopili akumulatorje, posuli iztekle motorne tekočine 
z vpojnimi sredstvi ter nudili pomoč reševalcem NMP Ptuj,« so sporočili z 
Uprave RS za zaščito in reševanje.

Poškodovanega v Ormožu odpeljal helikopter
V soboto zvečer je obiskovalec prireditve v Ormožu splezal na pano, 

ki se je pod njegovo težo podrl. Občan se je pri padcu z višine poškodo-
val. Prvo pomoč so mu nudili reševalci NMP, posredovali sta tudi posadka 
s helikopterjem LPE in dežurna ekipa reševalcev HNMP Maribor, ki sta 
poškdovanca prepeljali v UKC Maribor. Gasilci PGD Ormož so zavarovali 
kraj pristanka helikopterja.

V Tržcu povozil otroka
V soboto popoldan je voznik na lokalni cesti v Tržcu zapeljal vzvratno 

in povozil otroka. Otrok je bil v trčenju hudo telesno poškodovan. Zoper 
voznika bodo policisti spisali kazensko ovadbo.

Črna kronika

Foto: Carbon

Foto: Gabrijel Toplak

Motiv za »obisk« naj bi bila pred časom podana ovadba.
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